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 Άγρια δολοφονία 68χρονης – 
Εντοπίστηκε νεκρή κοντά στο 

ποιμνιοστάσιό της, αναζητείται ο 
δράστης

Η αλήθεια για 
τη φορολόγηση 
των ελεύθερων 
επαγγελματιών

Χρηματοδότηση 20.000.000 
ευρώ για το Γεωθερμικό Πεδίο 
Ακροποτάμου ανακοίνωσε ο 

Δήμαρχος Παγγαίου

Συνέντευξη Κυριάκου Μητσοτάκη 
Δεν πρόκειται να καβαλήσω 

το καλάμι

Σελ. 23

Τi ισχύει για τις 
εκλογές της 25ης 

Ιουνίου και τi 
αλλάζει σε σχέση με 

εκείνες 
της 21ης Μαΐου

ΑΟ Καβάλα
«Κυκλοφόρησε» το 
όνομα του Τίμου 

Καβακά…

Σελ. 4

Σελ. 12

Σελ. 22

ΝΤΙΝΟΣ ΚΛΕΙΤΣΙΩΤΗΣ ΚΑΙ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ

ΠΡΟΧΩΡΟΥΝ 
ΧΩΡΙΣΤΑ
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Τζούλια Βασιλείου, Μαργαρίτα 

Πετρουλή, Γιαννης Χ’εμμανουήλ, 
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Η ΑΠΟΨΗ

Η εφημερίδα
“ΑΝΑΛΥΤΗΣ”

δικαιούται
δημοσιεύσεις του 

Δημοσίου

Με την υπ’ αρ. 
13289/2015 ΦΕΚ Β 
1716 – 17.08.2015   

απόφαση του 
Υπουργού

Επικρατείας,
η εφημερίδα
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περιλαμβάνεται 
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εβδομαδιαίων
νομαρχιακών

εφημερίδων που 
έχουν την

δυνατότητα
καταχώρησης

δημοσιεύσεων του
δημοσίου.
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Ενέργεια, πολιτισμικός «εξ-ηλεκτρισμός» και φωτοβολταϊκά
Του Λεωνίδα Γεωργόπου-

λου
O Λεωνίδας Γεωργόπουλος 

είναι Ηλεκτρολόγος Μη-
χανικός MsC, ιδρυτής της 

ENFOS Solar

Για πρώτη φορά στην 
Ελλάδα υπάρχει τόσο 
ξεκάθαρη, βιώσιμη και 
έντιμη στόχευση στη δι-
άδοση των φωτοβολτα-
ϊκών συστημάτων στα 
νοικοκυριά!

Σήμερα ο ανθρώπινος πο-
λιτισμός εξαρτάται, όσο 
ποτέ άλλοτε, από τη συ-
νεχή και απρόσκοπτη ροή 
ενέργειας στις δομές που 
τον υποστηρίζουν (υγεία, 
μεταφορές, επικοινωνίες, 
οικονομία κ.λπ.). Μπορεί 
κάποιος εύκολα να φα-
νταστεί τι θα συνέβαινε αν 
αύριο δεν υπήρχε επάρκεια 
σε ορυκτά καύσιμα και ιδι-
αίτερα σε ηλεκτρισμό. Ο 
ηλεκτρισμός αποτελεί την 
πλέον «ευγενική» μορφή 
ενέργειας, αφού αφενός η 
μεταφορά του είναι απλή, 
ασφαλής και οικονομική 
και αφετέρου μπορεί να 
μετατραπεί πολύ εύκολα 
σε όλες τις άλλες μορφές 
ενέργειας όπως κινητική, 
φωτεινή, θερμική κ.ά.

Ο πολιτισμός μας «εξ-ηλε-
κτρίζεται» καθημερινά με 
ταχύτατους ρυθμούς αφού 
οι λέβητες ορυκτών καυ-
σίμων ή βιομάζας αντι-
καθίστανται από αντλίες 
θερμότητας, τα αυτοκίνητα 
γίνονται ηλεκτρικά και ταυ-
τόχρονα κάθε είδους νέες 
ηλεκτρικές συσκευές μπαί-
νουν στη ζωή μας.

Σήμερα τα ορυκτά και πυ-
ρηνικά καύσιμα, κατά με-
γάλο μέρος, χρησιμοποι-
ούνται για την παραγωγή 
ηλεκτρισμού. Αυτή η άρ-
ρηκτη αλληλεξάρτηση του 

ηλεκτρισμού με τα παραπά-
νω καύσιμα είναι προφανές 
ότι οδηγεί με μαθηματική 
ακρίβεια στην καταστροφή 
του πλανήτη και άρα του 
ανθρώπινου πολιτισμού.

Κατά την άποψή μου, δεν 
διαφαίνεται άμεση λύση 
στο παραπάνω πρόβλημα 
το οποίο, εκτός από την τε-
χνική του διάσταση, εμπερι-
έχει και τις πλέον περίπλο-
κες, την οικονομική και τη 
γεωπολιτική.

Ελπίδα όμως υπάρχει και 
αυτή εδράζεται στην επέ-
κταση της χρήσης των Ανα-
νεώσιμων Πηγών Ενέργει-
ας (ΑΠΕ) σε συνδυασμό με 
την εξοικονόμηση ενέρ-
γειας σε κάθε ανθρώπινη 
δραστηριότητα, ιδιωτική ή 
επαγγελματική.

Στις αρχές της τρίτης χιλιε-
τίας υπήρξε μια στροφή, σε 
παγκόσμιο επίπεδο, προς τη 
χρήση των ΑΠΕ ως υπολο-
γίσιμο πια τρόπο παραγω-
γής ηλεκτρικής ενέργειας 
σε μεγάλη κλίμακα. Η ανά-
πτυξη των ΑΠΕ και ιδιαί-
τερα των φωτοβολταϊκών 
(ΦΒ) υπήρξε αλματώδης 
ακόμη και σε χώρες που 
δεν είναι προικισμένες με 
ιδιαίτερο ηλιακό δυναμικό 
(Γερμανία, Ολλανδία κ.α.). 
Αυτό είχε ως αποτέλεσμα 
την εκθετική αύξηση της ζή-
τησης ΦΒ, η οποία οδήγησε 
στην εξέλιξη της τεχνολο-
γίας τους, καθιστώντας τα 
εξαιρετικά αποδοτικά, αν-
θεκτικά και, κυρίως, πολύ 
φθηνά. Ενδεικτικά ανα-
φέρω πως το κόστος μιας 
οικιακής εγκατάστασης 
ισχύος 10kWp κόστιζε στην 
χώρα μας το 2009 περίπου 
40.000€ ενώ, η ίδια εγκα-
τάσταση σήμερα κοστίζει 
περίπου 15.000€! Μείωση 
δηλαδή του κόστους κατά 
25.000€ σε 14 χρόνια ή 

1.700€ τον χρόνο, κάτι 
που αναλογεί σε μέση μεί-
ωση 4,5% ανά έτος! Νομί-
ζω πως δεν υπάρχει τέτοια 
αναλογία μείωσης κόστους 
για οποιοδήποτε άλλο 
«προϊόν» στην ανθρώπινη 
ιστορία!

Το δραματικά μειωμένο 
κόστος των φωτοβολταϊ-
κών σε συνδυασμό με την 
ελάχιστη ανάγκη, και άρα 
κόστος συντήρησης, η με-
γάλη διάρκεια ζωής και το 
δωρεάν καθημερινά παρε-
χόμενο «καύσιμο», ο ήλιος 
δηλαδή, οδήγησαν στο 
γεγονός ότι η φθηνότερη 
kWh ηλεκτρικής ενέργει-
ας να παράγεται σήμερα 
από τα ΦΒ. Αυτό εξηγεί, 
για τους αδαείς, την προ-
σπάθεια όλων των παρό-
χων ηλεκτρικής ενέργειας 
να εισάγουν στο portfolio 
τους όσο το δυνατόν με-
γαλύτερη ποσότητα ενέρ-
γειας από ΦΒ, αφού αυτό 
αυξάνει τα κέρδη τους. Στο 
σημείο αυτό σημειώστε ότι 
το κόστος της ηλεκτρικής 
ενέργειας στη χώρα μας 
(όπως και σε άλλες χώρες) 
είναι «συνδεδεμένο» με το 
κόστος του φυσικού αερίου 
και θα καταλάβετε από πού 
προέρχονται τα λεγόμενα 
«υπερκέρδη» που τόσο μας 
απασχόλησαν το προηγού-
μενο διάστημα!

Σαφώς, στο πεδίο της πα-
ραγωγής ενέργειας από 
φωτοβολταϊκά μάχονται 
εταιρίες κολοσσοί (κυρίως 
πετρελαϊκές εταιρίες, πόσο 
ειρωνικό τάχα!) σε παγκό-
σμιο και εθνικό επίπεδο για 
τους λόγους που αναφέρα-
με πιο πάνω, εκπροσωπώ-
ντας ιλιγγιώδη οικονομικά 
συμφέρονται και διασφα-
λίζοντας ταυτόχρονα την 
ηγετική θέση τους τον το-
μέα της ενέργειας και άρα 
τον έλεγχο των «κέντρων 

λήψης αποφάσεων».

Όμως ο ήλιος βγαίνει για 
όλους και παντού και αυτό, 
δυστυχώς γι’ αυτούς, δεν 
είναι κάτι που μπορούν να 
ελέγξουν, αν και πολύ θα 
το ήθελαν!

Ο οικογενειακός αλλά και ο 
επαγγελματικός οικονομι-
κός προϋπολογισμός όλων 
μας εξαρτάται σημαντικό-
τατα πια από το κόστος της 
ηλεκτρικής ενέργειας και 
άρα η δυνατότητα παραγω-
γής του συνόλου ή μέρους 
αυτής με δικά μας μέσα 
αποτελεί πλέον ανάγκη και 
υποχρέωση. Η εγκατάστα-
ση ενός ΦΒ συστήματος 
στο σπίτι μας ή την επιχεί-
ρησή μας είναι σήμερα ο 
καλύτερος τρόπος να αντα-
πεξέλθουμε σε αυτή την 
ανάγκη.

Στη χώρα μας τα τελευταία 
3-4 χρόνια, με σχετικές νο-
μοθετικές ρυθμίσεις, έχουν 
απλοποιηθεί σημαντικά οι 
αδειοδοτικές διαδικασίες 
εγκατάστασης ΦΒ κάθε 
είδους και ιδιαίτερα εγκα-
ταστάσεων που αφορούν 
στην ιδιοκατανάλωση. Έτσι, 
σήμερα υπάρχει δυνατότη-
τα για τον καθένα μας να 
εγκαταστήσει ΦΒ σύστημα 
στο σπίτι ή την επιχείρησή 
του με σκοπό τη μερική ή 
ολική κάλυψη των ανα-
γκών του σε ηλεκτρική 
ενέργεια, με διάφορους 
τρόπους, όπως:

1. Ενεργειακός Συμψηφι-
σμός (NetMetering) με 
ή χωρίς μπαταρίες

2. Μηδενικής έγχυσης 
(ZeroFeedIn) με ή χω-
ρίς μπαταρίες

Πολύ πρόσφατα, με νόμο 
που δημοσιεύτηκε στις 2 
Μαΐου 2023 ανακοινώθη-
κε πρόγραμμα επιδότησης 

ΦΒ συστημάτων (όπως τα 
πιο πάνω αναφερόμενα) 
με μπαταρίες ισχύος μέχρι 
10,8kWp. Το πρόγραμμα 
αυτό προβλέπει την επι-
δότηση των μπαταριών 
από 90-100%! Η πρόβλε-
ψη είναι ότι με την εφαρ-
μογή του προγράμματος 
θα εγκατασταθούν έως 
τα μέσα του 2024 πάνω 
από 200 MW μικρών φω-
τοβολταϊκών συστημάτων 
και περίπου 30.000 οικι-
ακές μπαταρίες. Επιπλέον, 
έχει διασφαλιστεί από τη 
νομοθεσία χωρητικότητα 
δικτύου ίση με 2 GW για 
τα παραπάνω «μικρά» ΦΒ 
συστήματα!

Η διάδοση των οικιακών 
φωτοβολταϊκών εντός του 
πολεοδομικού ιστού, εκτός 
του οικονομικού οφέλους 
των ιδιοκτητών τους, έχει 
σημαντικότατα περιβαλ-
λοντικά αλλά και τεχνικής 
φύσεως πλεονεκτήματα 
(ιδιαίτερα με τη χρήση μπα-
ταριών) που προκύπτουν 
από το γεγονός ότι η ενέρ-
γεια παράγεται ακριβώς 
στο σημείο όπου κατανα-
λώνεται και άρα δεν χρει-
άζεται η μεταφορά της 
(κατανεμημένη παραγωγή 
ενέργειας)!

Ως Κατανεμημένη Παρα-
γωγή ορίζεται η παραγωγή 
ηλεκτρικής ενέργειας εντός 
των δικτύων διανομής ή 
στην πλευρά του πελάτη 
του δικτύου. Σε ορισμένες 
χώρες η Κατανεμημένη 
Παραγωγή καλύπτει ένα 
σημαντικό ποσοστό της 
τροφοδοσίας (π.χ. Ολλαν-
δία το 60%), στην Ελλάδα 
αυτό το τμήμα καλύπτει 
περίπου το 15%. Υπάρχει 
λοιπόν πολύς δρόμος να 
διανύσουμε, όμως αυτή τη 
φορά είμαστε στην σωστή 
κατεύθυνση.

Για πρώτη φορά στην ιστο-
ρία των ΦΒ στην Ελλάδα 
υπάρχει τόσο ξεκάθαρη, βι-
ώσιμη και έντιμη στόχευση 
στη διάδοση των ΦΒ στα 
νοικοκυριά! Σημειώστε ότι 
ένα οικιακό ΦΒ σύστημα 
έχει σήμερα χρόνο απόσβε-
σης από 3 έως 5 χρόνια, 
χωρίς να λάβουμε υπόψη 
τυχόν επιδότηση. Πρόκειται 
δηλαδή για μια εξαιρετικά 
αποδοτική επένδυση.

Κλείνοντας, επιτρέψτε μου 
να σας παροτρύνω να φα-
νταστείτε την παρακάτω 
«αιρετική» και άκρως κατα-
δικαστέα  περιβαλλοντικά 
εικόνα!

Φανταστείτε λοιπόν πως 
αύριο το πρωί ξυπνάτε και 
διαπιστώνετε ότι έξω στην 
αυλή σας βρέχει. Βρέχει με-
γάλες λαμπερές σταγόνες 
πετρέλαιο! Νομίζω πως η 
πρώτη σκέψη σας θα ήταν 
να συλλέξετε τη δωρεάν 
αυτή πολύτιμη και ακριβή 
ενέργεια με κάθε μέσο (λε-
κάνες, κουβάδες, κατσαρό-
λες κ.λπ.).

Ε, λοιπόν αυτή η βροχή 
ενέργειας, και μάλιστα 
καθαρής, συμβαίνει κάθε 
μέρα, ιδιαίτερα στην ευ-
λογημένη πατρίδα μας. Ο 
ήλιος φροντίζει γι’ αυτό 
αφού, με απαράμιλλή συ-
νέπεια ανατέλλει και δύει 
κάθε μέρα και θα συνεχίσει 
να το κάνει για πολλά εκα-
τομμύρια χρόνια ακόμη!

Η ελπίδα και η ζωή είναι 
συνυφασμένη με τον ήλιο.

Επενδύστε στην Ελπίδα και 
τη Ζωή· ΣΥΝΔΕΘΕΙΤΕ ΜΕ 
ΤΟΝ ΗΛΙΟ!

Οι εκλογές στην Τουρκία και η Ελλάδα
γράφει ο Κώστας Υφαντής*
*Καθηγητής Διεθνών Σχέσε-
ων και διευθυντής του ΙΔΙΣ, 
Πάντειο Πανεπιστήμιο

Εκτός δραματικού απρο-
όπτου, σήμερα θα είναι 
η πρώτη ημέρα της νέας 
προεδρίας Ερντογάν. Για 
τα επόμενα πέντε χρόνια, ο 
Ρετζέπ Ταγίπ Ερντογάν θα 
παραμείνει ο πανίσχυρος 
κυβερνήτης μιας χώρας με 
σημαντικά προβλήματα, 
αλλά και με μια εξαιρε-
τική δυναμική σχεδόν σε 
όλα τα πεδία εσωτερικής 
και εξωτερικής πολιτικής, 
εκτός από αυτό του εκδη-
μοκρατισμού. Σε αυτό τον 
τελευταίο -ζωτικής σημα-
σίας από κάθε άποψη, είναι 
η αλήθεια- τομέα είναι που 
συσσωρεύεται και η μεγα-
λύτερη απογοήτευση. Μια 
νίκη της αντιπολίτευσης 
πιθανότατα θα σηματοδο-
τούσε μια ανάσχεση της δι-
ολίσθησης της Τουρκίας σε 
ένα αυταρχικό πολιτικό και 
κοινωνικό πλαίσιο. Με τη 

διαφαινόμενη νίκη Ερντο-
γάν, η Τουρκική Δημοκρα-
τία φαίνεται κατοχυρώνει 
τη θέση της στο κλαμπ των 
«ανελεύθερων δημοκρατι-
ών», σύμφωνα με την εν-
νοιολογική «ευρεσιτεχνία» 
του Ρώσου Προέδρου Πού-
τιν.

Εφόσον επιβεβαιωθεί στην 
κάλπη, η επικράτηση Ερ-
ντογάν στον δεύτερο γύρο 
των προεδρικών εκλογών 
είναι ακόμη πιο εντυπωσια-
κή, με δεδομένη τη δύσκο-
λη οικονομική κατάσταση 
και την όχι καλή απόδοση 
της κυβέρνησης στη δια-
χείριση της καταστροφής 
μετά τον σεισμό της 6ης 
Φεβρουαρίου.

Πολλές και πολλοί αποδί-
δουν τη νέα νίκη Ερντογάν 
(13η τις δύο δεκαετίες που 
βρίσκεται στο τιμόνι της 
χώρας) στο γεγονός ότι ο 
αντίπαλός του Κεμάλ Κιλι-
τσντάρογλου δεν είναι τί-
ποτε άλλο από έναν άχρω-

μο γραφειοκράτη, οποίος 
δεν είχε καμία τύχη απένα-
ντι στον λαϊκιστή χαρισμα-
τικό Ερντογάν. Αυτό που 
παραγνωρίζεται είναι ότι 
το καθεστώς Ερντογάν είχε 
εξουδετερώσει την υπο-
ψηφιότητα Ιμάμογλου με 
την απειλή μιας δικαστικής 
καταδίκης που θα μπορού-
σε να αφήσει την αντιπολί-
τευση χωρίς υποψηφιότητα 
λίγο πριν από τις κάλπες. Η 
ομηρεία Ιμάμογλου κατέ-
στησε την υποψηφιότητα 
Κιλιτσντάρογλου σχεδόν 
μονόδρομο.

Τελικά, η τουρκική πολι-
τική αρένα είναι από πολ-
λές απόψεις ευνοϊκή για 
τον Ερντογάν. Ελέγχει τον 
κρατικό κορβανά και η συ-
ντριπτική πλειονότητα των 
ΜΜΕ είναι στο πλευρό 
του. Τα περισσότερα Μέσα 
έχουν περάσει όλα αυτά 
τα χρόνια στην ιδιοκτησία 
υποστηρικτών του Προ-
έδρου. Δεκάδες χιλιάδες 
διώξεις ασκούνται κάθε 

χρόνο εναντίον πολιτών 
που «προσβάλλουν τον 
Πρόεδρο» και ελάχιστες 
δεν καταλήγουν σε καταδί-
κες. Με την τελευταία συ-
νταγματική αναθεώρηση, ο 
Πρόεδρος ελέγχει σχεδόν 
απόλυτα τη Δικαιοσύνη 
και την Ανώτατη Εκλογική 
Επιτροπή. Ο έλεγχος των 
μέσων κοινωνικής δικτύω-
σης είναι ισχυρός, με την 
κυβέρνηση να μπορεί να 
επιβάλει τον αποκλεισμό 
αντιπολιτευόμενων φωνών 
και να τα μπλοκάρει κατά 
το δοκούν. Υπό αυτές τις 
συνθήκες, μια νίκη της αντι-
πολίτευσης θα ήταν τερά-
στια πολιτική ανατροπή, μια 
έκπληξη πρώτου μεγέθους.

Είτε στο καλό σενάριο 
είτε πολύ περισσότερο στο 
κακό, η εσωτερική στα-
θερότητα είναι απολύτως 
κρίσιμος παράγοντας. Μια 
παρατεταμένη πολιτική 
αβεβαιότητα θα υπονομεύ-
σει τη δυνατότητα στρατη-
γικών αλλά και τακτικών 

επιλογών και θα επιτρέψει 
στην Αγκυρα να κερδίζει 
πόντους σε διπλωματικό 
αλλά και σε επιχειρησιακό 
επίπεδο.
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Κάθε εβδομάδα η εφημερίδα “ΑΝΑΛΥΤΗΣ” στο χώρο σας. 
Γίνετε συνδρομητές μόνο με ένα τηλεφώνημα στο 2510 23 10 33

Νταλίκα “μπλόκαρε” την οδό Ομονοίας
Μια νταλίκα “μπλόκαρε” 
την Ομόνοια σήμερα Πέ-
μπτη 01/06, δημιουργώ-
ντας σοβαρό κυκλοφο-
ριακό πρόβλημα.

Ο οδηγός φαίνεται να μην 
ήταν εξοικειωμένος με το 

οδικό δίκτυο της περιοχής, 
καθώς αντί να πάει στο λι-
μάνι ,συνέχισε ευθεία και 
μπλέχτηκε στην οδό Ομο-
νοίας. Ωστόσο η νταλίκα 
,ήταν αδύνατο να διασχίσει 
τα στενά σημεία της οδού.

Επιχείρηση απεγκλωβισμού 
της νταλίκας έκανε η αστυ-
νομία.

Η οδός Ομονοίας ήταν 
κλειστή μέχρι να ολοκλη-
ρωθεί η επιχείρηση.

Energean 
Πρωτοποριακές και κρίσιμες για την ασφάλεια εκπαιδεύσεις 
στους εργαζόμενους στον Πρίνο

Μία σειρά από πρωτοπο-
ριακές και, ταυτόχρονα, 
κρίσιμες εκπαιδεύσεις 
για τον τομέα της ασφά-
λειας σε έναν εργασιακό 
χώρο όπως το θαλάσσιο 
συγκρότημα του Πρίνου 
και οι χερσαίες εγκατα-
στάσεις της Νέας Καρ-
βάλης πέρασαν οι ερ-
γαζόμενοι της Energean 
στην Καβάλα.

Συγκεκριμένα, 68 εργα-
ζόμενοι στις χερσαίες και 
θαλάσσιες εγκαταστάσεις 
στην Καβάλα εκπαιδεύτη-
καν και πιστοποιήθηκαν 
στην ασφαλή εκτέλεση ερ-
γασιών σε ύψος καθώς και 

σε τεχνικές διάσωσης σε 
ύψος σε συνεργασία με την 
Active Point, μια από τις 
πλέον εξειδικευμένες εται-
ρείες στην Ελλάδα και το 
εξωτερικό στον τομέα της 
εκπαίδευσης στελεχών και 
εργαζομένων σε αυτές τις 
εργασίες.

Επίσης, 48 εργαζόμενοι 
εκπαιδεύθηκαν και πιστο-
ποιήθηκαν στην εργασία 
σε περιορισμένους χώρους 
καθώς και στις αντίστοιχες 
τεχνικές διάσωσης, σε συ-
νεργασία με την Dräger, 
μια από τις πλέον καθιε-
ρωμένες εταιρείες στην 
παροχή λύσεων και υπηρε-

σιών ασφαλείας σε όλο τον 
κόσμο. Στον προσομοιωτή 
που εγκατέστησε η Dräger, 
το προσωπικό εκπαιδεύ-
θηκε σε διάφορα πιθανά 
σενάρια σε σχέση με την 
εργασία και διάσωση σε 
περιορισμένους χώρους. 
Αξίζει, δε, να σημειωθεί ότι 
σε αυτήν την εκπαίδευση 
είχαν προσκληθεί και συμ-
μετείχαν με προσωπικό 
και με παρατηρητές τόσο 
η Πυροσβεστική Υπηρεσία 
Καβάλας όσο και οι εργο-
λάβοι της Energean στην 
Καβάλα.

Σχολιάζοντας την υλοποί-
ηση των εκπαιδευτικών 
αυτών προγραμμάτων, ο κ. 
Κυριάκος Ταφανίδης, επι-
κεφαλής του τομέα Υγείας, 
Ασφάλειας και Περιβάλλο-
ντος (HSE) της Energean 
στην Ελλάδα, δήλωσε:

«H υγεία του προσωπικού 
μας καθώς και η εξασφά-
λιση ασφαλούς εργασιακού 
περιβάλλοντος είναι πάντα 
η πρώτη μας προτεραιότη-
τα. Ένα από τα βασικότερα 
εργαλεία για την επίτευξη 
του διπλού αυτού στόχου, 
είναι η εκπαίδευση. Σε αυτό 
το πλαίσιο, η Energean δι-
οργανώνει και παρέχει στο 
προσωπικό της πιστοποιη-
μένες
και υψηλής ποιότητας εκ-

παιδεύσεις σε συνεργασία 
με εξιδεικευμένες εταιρείες 
με τεράστια εμπειρία στον 
χώρο.

Η Energean προάγει με αυ-
τόν τον τρόπο τις συγκεκρι-
μένες αξίες, ενισχύει το επί-
πεδο γνώσης και εμπειρίας, 
διασφαλίζει την αναγνώ-
ριση κινδύνων και επιτυγ-
χάνει τη δημιουργία μιας 
κουλτούρας ασφαλείας 
που αποτελεί, μαζί με την 
φροντίδα του περιβάλλο-
ντος, το πρώτο ζητούμενο 
στην βιομηχανία έρευνας 
και ανάπτυξης υδρογοναν-
θράκων».

Οι συγκεκριμένες πρω-
τοποριακές εκπαιδεύσεις 
πραγματοποιήθηκαν πριν 
και μετά την 28 η Απριλί-
ου, ημερομηνία – αναφορά 
διεθνώς, καθώς κάθε χρό-
νο τιμάται ως Παγκόσμια 
Ημέρα για την Ασφάλεια 
και Υγεία στην Εργασία. Ση-
μειώνεται ότι κατά τη διάρ-
κεια του 2022, η Energean 
πραγματοποίησε για τους 
εργαζόμενους και τους 
εργολάβους της σχεδόν 
14.000 ώρες εκπαίδευσης 
που αφορούσαν την υγεία 
και την ασφάλεια και πάνω 
από 650 ασκήσεις ασφα-
λείας στις εγκαταστάσεις 
και τα γραφεία που διατη-
ρεί σε επτά χώρες.

Επιμελητήριο Καβάλας 
Eνημερωτική διάλεξη με θέμα την πρόληψη μυοσκελετικών 
παθήσεων

Eνημερωτική διάλεξη, 
με θέμα: Πρόληψη μυο-
σκελετικών παθήσεων 
που σχετίζονται με την 
εργασία

Με μεγάλη επιτυχία πραγ-
ματοποιήθηκε στο Επιμε-
λητήριο της Καβάλας μια 
ενδιαφέρουσα ενημερωτι-
κή εκδήλωση με θέμα: Μυ-
οσκελετικές παθήσεις που 
σχετίζονται με την εργασία 
γραφείου. Ο ομιλητής ήταν 
ο Ορθοπεδικός  Χειρουρ-
γός, Ροδίων Μαυρόπουλος, 
Επιμελητής Κέντρου Υγείας 
Καβάλας, αρμοδιότητας 
4ης Υπε.

Την εκδήλωση διοργάνω-
σαν, η 4η Υπε, το Κέντρο 
Υγείας Καβάλας, ο Ιατρι-
κός Σύλλογος Καβάλας, το 

Επιμελητήριο Καβάλας και 
ο Εμπορικός Σύλλογος Κα-
βάλας.
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Χρηματοδότηση 20.000.000 ευρώ για το Γεωθερμικό Πεδίο 
Ακροποτάμου ανακοίνωσε ο Δήμαρχος Παγγαίου

Η σημερινή ημέρα αποτελεί 
ορόσημο για τον τόπο μας 
και την περαιτέρω ανά-
πτυξή του! Μία στιγμή που 
επρόκειτο να αλλάξει το 
Ρου της ιστορίας της ευ-
ρύτερης περιοχής! Οι Ανα-
νεώσιμες Πηγές Ενέργειας 
αποτελούν πλέον μονόδρο-
μο! Παρά τις αντίξοες .υγει-
ονομικές συνθήκες, δεν 
εγκαταλείψαμε τις προσπά-
θειες, εργαστήκαμε σκληρά 
με όλα τα μέσα ώστε να 
φτάσουμε στο σημερινό 
αποτέλεσμα! Αξίζει να ση-
μειωθεί πως το εν λόγω 

πεδίο διαθέτει εξαιρετικά 
μεγάλη θερμοδυναμική πο-
σότητα, αποτελώντας ένα 
από τα μεγαλύτερα γεω-
θερμικά πεδία χαμηλής εν-
θαλπίας της χώρας! Οι άξο-
νες που θα κινηθούμε είναι:

Τηλεθέρμανση κτιρίων, δη-
μόσιων/δημοτικών αλλά 
και κατοικιών Τηλεθέρμαν-
ση θερμοκηπιακών εγκα-
ταστάσεων Τηλεθέρμανση 
μεταποιητικών μονάδων 
Τηλεθέρμανση τουριστικών 
καταλυμάτων Παραγωγή 
ηλεκτρικού ρεύματος, που 

μειώνει κατά πολύ το λει-
τουργικό κόστος παραγω-
γής του έργου, αξιοποιώ-
ντας στον μέγιστο βαθμό 
το γεωθερμικό ρευστό που 
διαθέτουμε.

Ήδη έχει υπάρξει τεράστιο 
επενδυτικό ενδιαφέρον για 
το εν λόγω έργο και είμα-
στε βέβαιοι πως αυτό είναι 
μόνο η αρχή! Αναλυτικότε-
ρα:

SELECTA ΕΛΛΑΣ ΙΚΕ 
& ΣΙΑ ΕΕ (Καλλιέργεια 
Ανθέων Θερμοκηπίου) 

MARCS Medifarms ΙΚΕ 
(Επεξεργασία φαρμακευ-
τικής κάνναβης και Παρα-
γωγή τελικών προϊόντων 
φαρμακευτικής αγωγής) 
General Contractor S.T.A 
(Βιομηχανικές Κατασκευές 
& Εγκαταστάσεις) Petrov 
ΙΚΕ Olive 3* Resort Hotel 
(Ξενοδοχειακή μονάδα 3 
αστέρων) Κουρτίδης Νικό-
λας ΜΟΝ. ΕΠΕ (Τουριστι-
κές Επιχειρήσεις) Syrtaki 
Hotel (Ξενοδοχειακή μονά-
δα) Μητσόπουλος Τρύφων 
(Ενοικιαζόμενα Δωμάτια) 
Golden Suites (Ενοικιαζό-

μενα Δωμάτια) Leon Hotel 
(Ξενοδοχειακή μονάδα) 
Φ. ΜΑΡΙΤΑΚΗΣ & ΣΙΑ Ο.Ε 
(Παραγωγή & Τυποποίηση 
Βρώσιμης Ελιάς) Γ. ΜΥ-
ΛΩΝΟΠΟΥΛΟΣ & ΣΙΑ Ο.Ε 
(Παραγωγή & Τυποποίηση 
Βρώσιμης Ελιάς & Λοιπών 
Αγροτικών Προϊόντων) ΕΑΣ 
ΠΑΓΓΑΙΟΥ (Αγροτικός Συ-
νεταιρισμός)

Πλέον βρισκόμαστε στην 
ευχάριστη θέση να είμαστε 
έτοιμοι ώστε το αργότερο 
σε δύο μήνες να δημοπρα-
τήσουμε το εν λόγω έργο. 

Μέσα στο επόμενο έτος 
ξεκινούν οι εργασίες! Θερ-
μές ευχαριστίες σε όσους 
συνετέλεσαν σε αυτή την 
επιτυχία. Υιοθετώντας σύγ-
χρονες και στοχευμένες 
στρατηγικές αξιοποιούμε 
στο έπακρο τις δυνατότη-
τες της περιοχής μας, εξα-
σφαλίζοντας την γρήγορη 
και ασφαλή τοπική ανάπτυ-
ξη!

πηγή: Δήμος Παγγαίου

Την προμήθεια «έξυπνων» υδρομέτρων με σύστημα AMR 
εξασφάλισε ο Δήμος Παγγαίου

Τι είναι το σύστημα AMR 
και ποια τα οφέλη του 
για καταναλωτές και 
Περιβάλλον

Νέα χρηματοδότηση 
2.000.000 ευρώ από το 
Ταμείο Ανάκαμψης για την 
προμήθεια και εγκατάστα-
ση «έξυπνων» υδρομέτρων 

με σύστημα AMR εξασφά-
λισε ο Δήμος Παγγαίου.

Το σύστημα AMR αποτελεί 
μία δοκιμασμένη τεχνολο-
γία που αποτελεί τη μετά-
βαση στην ψηφιακή εποχή 
για βιώσιμη ανάπτυξη πα-
ρέχοντας πλήθος θετικών 
στοιχείων όπως:

• Αποτελεσματικότερη 
διαχείριση του δικτύου 
από τον Δήμο

• Online παρακολούθη-
ση και καταγραφή των 
καταναλώσεων

• Mικρότερες δαπάνες 
για το ενεργοβόρο 
κομμάτι

• Mεγαλύτερα έσοδα 

από την διαχείριση του 
νερού

• Οι καταναλωτές μέσω 
ενός τέτοιου συστή-
ματος, θα έχουν άμεση 
εικόνα της κατανάλω-
σής τους προσαρμόζο-
ντας την κατανάλωσή 
τους σύμφωνα με τις 
ανάγκες τους και το 

κόστος
• Oι διαρροές στα δί-

κτυα των καταναλω-
τών γίνονται εύκολα 
ανιχνεύσιμες

«Η τεχνολογία αναπτύσσε-
ται με ταχύτατους ρυθμούς. 
Μαζί της και εμείς. Μεθο-
δευμένα, ώριμα και δυνα-

μικά διεκδικούμε και κερ-
δίζουμε για τον τόπο μας», 
αναφέρει ο Δήμαρχος Παγ-
γαίου, Φίλιππος Αναστασι-
άδης στο μήνυμά του.
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Αναβαθμίζεται ενεργειακά και το 5ο Δημοτικό Σχολείο
Συνολικά τρία Δημοτικά 
Σχολεία και το σχολικό 
συγκρότημα του Γυμνα-
σίου και Γενικού Λυκείου 
γίνονται ενεργειακά αυ-
τόνομα

Υπεγράφη την Τρίτη 30 
Μαΐου 2023 η σύμβαση 
με την ανάδοχο εταιρεία 
που έργου της ενεργεια-
κής αναβάθμισης του 5ου 
Δημοτικού Σχολείου Χρυ-
σούπολης προϋπολογισμού 
550.000 ευρώ.

«Αλλά ένα σημαντικό έργο 
για τους δημότες που αφο-
ρά στην αναβάθμιση σχολι-
κού κτηρίου ξεκινά. Συνολι-
κά τρία Δημοτικά Σχολεία 
και το σχολικό συγκρότημα 
του Γυμνασίου και Γενικού 
Λυκείου γίνονται ενεργει-
ακά αυτόνομα με προϋπο-
λογισμό 2.950.000 ευρώ. 
Η προσπάθεια για τη βελ-
τίωση της καθημερινότητας 
συνεχίζεται», αναφέρει στο 
μήνυμά του ο Δήμαρχος 
Νέστου, Σάββας Μιχαηλί-
δης.

Ορκωμοσία των υπαλλήλων του Προγράμματος 
«Βοήθεια στο Σπίτι»
Μετά από 21 χρόνια στο 
Πρόγραμμα οι εργαζόμε-
νοι περνούν στο προσω-
πικό του Δήμου Νέστου

Ορκίστηκαν οι εργαζόμε-
νοι στο Πρόγραμμα «Βοή-
θεια στο Σπίτι» στον Δήμο 
Νέστου, ενώ μετά από 21 
χρόνια στο Πρόγραμμα, 
περνούν πλέον στο προσω-
πικό του Δήμου.

«Τους υποδεχόμαστε στη 
μεγάλη οικογένεια του Δή-
μου Νέστου και ευχόμαστε 
κάθε επιτυχία στο έργο και 
τους στόχους που ο καθέ-
νας τους επιθυμεί», τονίζει 
ο Δήμαρχος Νέστου, Σάβ-
βας Μιχαηλίδης.

Καβάλα 
Σύγχρονο ασθενοφόρο στην υπηρεσία του Δήμου Νέστου

Ένα σύγχρονο νέο ασθε-
νοφόρο παρέλαβαν οι 
Τεχνικές Υπηρεσίες του 
Δήμου Νέστου το οποίο 
προορίζεται να βοηθήσει 
όσους από τους δημότες 
χρειάζονται μετά τη νο-
σηλεία τους, με τη λήψη 
του εξιτήριου, ασφαλή 
μεταφορά στις οικίες 
τους

Η υπηρεσία αυτή θα παρέ-
χεται δωρεάν. «Ευχαριστώ 
όλους τους συνεργάτες 
που συνέβαλαν για να πε-
τύχει αυτό το έργο. Η προ-
σπάθεια για τη βελτίωση 
της καθημερινότητας συνε-
χίζεται», αναφέρει στο μή-
νυμά του ο δήμαρχος Νέ-
στου, Σάββας Μιχαηλίδης.
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Η εφημερίδα μας φιλοξενεί  στην έκδοση της αυτή και στην συνέχεια μια σειρά κειμένων που θα αφορούν την νεότερη 
τοπική ιστορία. Είναι από την έρευνα και αναζήτηση του Ερευνητή της τοπικής ιστορίας κ. Κώστα Π. Παπακοσμά 

αποτελούν δε το περιεχόμενο μια μεγάλης εργασίας που σύντομα θα εκδοθεί. Η εφημερίδα μας ευχαριστεί τον κ. Κώστα 
Π. Παπακοσμά για την ευγενική παραχώρηση των κειμένων αυτών για τους αναγνώστες του ΑΝΑΛΥΤΗ.

Οι ιστορίες στην πόλη μας 
Του Κωνσταντίνου Π. Παπακοσμά*

Αγαπητοί αναγνώστες του 
ΑΝΑΛΥΤΗ είναι γνωστό 
ότι η ενασχόληση με την 
αυτοδιοίκηση δίνει χαρές 
και λύπες γνωρίζεις αν-
θρώπους αφουγκράζεσαι 
τον παλμό και την ζωή του 
τόπου σου .. μετέχεις στον 
σχεδιασμό έργων , λαμ-
βάνεις αποφάσεις άλλοτε 
δύσκολες και άλλοτε εύκο-

λες , κάνεις φίλους όμως 
και «εχθρούς» και όπως 
λέει ο λαός, δεν μπορεί να 
τα έχεις με όλους καλά… 
Γιατί όλα αυτά ;  τέτοιες 
ημέρες, το 2003 γίνονταν 
τα εγκαίνια της Δημοτι-
κής Βιβλιοθήκης Καβάλας 
στο νέο υπερσύγχρονο 
κτίριο της στην οδό Κασ-
σάνδρου. Όλα είχαν ξεκι-

νήσει το 1994 , νέος τότε, 
ο υπογράφων το κείμενο,  
Δημοτικός Σύμβουλος, δι-
απίστωνα την λαχτάρα για 
δημιουργία, του αειμνή-
στου Δημάρχου Λευτέρη 
Αθανασιάδη . Σε μια από τις 
συχνές συνεδριάσεις της 
Δημοτικής ομάδας, μπήκε 
το θέμα της δημιουργίας 
κτιρίου που θα στέγαζε την 

Δημοτική Βιβλιοθήκη. Ήδη 
είχαν περάσει δέκα χρόνια 
από την …κατάληψη του 
κτιρίου της Μεγάλης Λέ-
σχης και την εγκατάσταση 
εκεί της Βιβλιοθήκης. Το 
οικόπεδο για την δημιουρ-
γία της υπήρχε, στο κέντρο 
της πόλης, αρχικό κληρο-
δότημα , αναζήτηση των 
πιστώσεων και εκτέλεση 

του έργου στην συνέχεια… 
Να που όμως,  στα επόμε-
να χρόνια το «κλίμα» στην 
Δημαρχεία δεν ήταν και 
το καλύτερο.. διαφωνίες, 
«κόντρες» εγωισμοί, αρνη-
τικές ψηφοφορίες. Η δη-
μιουργία της Βιβλιοθήκης 
πέρασε ..οριακά . Η χαρά 
της θεμελίωσης μοναδική, 
τουλάχιστον για μένα …που 

είχα υπερψηφίσει το έργο.. 
Ήταν η 25 Ιουνίου του 
1998 , στα ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ της 
πόλης. Μερικά χρόνια μετά 
, στις 3 Ιουνίου 2003 η Βι-
βλιοθήκη άνοιγε τις πόρτες 
της στην Καβαλιώτικη νεο-
λαία . Σήμερα με άριστη 
διεύθυνση, φιλότιμο και 
καταρτισμένο προσωπι-
κό με άρτια υλικοτεχνική 

υποδομή, καινοτόμα προ-
γράμματα,  αποτελεί Φάρο 
γνώσης και Δημιουργίας .. 
Χρόνια Πολλά αγαπημένη 
μας Βιβλιοθήκη..

ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΕΣ

Οι φωτογραφίες είναι 
από το γκρέμισμα του προ 
υπάρχοντος κτιρίου (εργο-
στάσιο επεξεργασίας και 
κατασκευής σιγαρέτων 
“Μαρούλη” , η αναμνηστι-
κή πλάκα αλλά και το κτί-
ριο σήμερα, όπως και αυτό 
απέμεινε από το εργοστά-
σιο εκείνο. Επίσης η φίρμα 
του εργοστασίου αλλά και 
μια δημοσίευση στην εφη-
μερίδα ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ για 
την δημιουργία Βιβλιοθή-
κης στην Καβάλα το 1955.

ΑΝΑΜΝΗΣΕΙΣ (1)
Ήταν ο Ιούνιος του 1997 
και η Καβάλα ήταν στην 
.. Αθήνα με τα .. “ φτερά 
της τέχνης και του Πολι-
τισμού”. Στον πολυχώρο 
Γκάζι ο Δήμος Καβάλας 
για μία εβδομάδα παρου-
σίαζε την πολιτιστική, καλ-
λιτεχνική, εικαστική , λαο-
γραφική και συγγραφική 
της ταυτότητα. Ο Δήμος 
Αθηναίων και το Υπουρ-
γείο Πολιτισμού οι αρωγοί 
σε αυτή την προσπάθεια. 
Μια πλειάδα ανθρώπων 
εργάσθηκε σκληρά για να 
“μεταφέρει” το πολιτιστικό 
γίγνεσθαι της πόλης στην 
Αθήνα. Σειρά εκδηλώσεων 
, παρουσιάσεων και δρώ-
μενων έγιναν εκεί. Μια 
έκδοση της προσπάθειας 
εκείνης μας θυμίζει, σήμε-
ρα,  το μεγάλο εκείνο γε-
γονός , που μακάρι να γίνει 
ξανά , με νέες δημιουργίες, 
ανθρώπους του πνεύματος 
και της τέχνης. Η αγαπημέ-
νη μας πόλη το αξίζει..

ΑΝΑΜΝΗΣΕΙΣ (2)
Πριν μερικά χρόνια, τέτοιες 
ημέρες, αρχές Ιουνίου 
2011 στο - Πόρτο Λάγος 
στην Ξάνθη ,σε μια όμορ-
φη περιοχή της Περιφέρει-
ας μας , συνεδρίαζε στην 
Αίθουσα του Κέντρου Πλη-
ροφόρησης Βιστωνίδας 
– Ισμαρίδας, η Επιτροπή 
Πολιτισμού – Τουρισμού 

της Περιφέρειας Ανατολι-
κής Μακεδονίας – Θράκης. 
Είχα την τιμή να είμαι ο 
Πρόεδρος της επιτροπής 
αυτής, ως Αντιπεριφερει-
άρχης Πολιτισμού – Του-
ρισμού και με Αντιπρόεδρο 
τον τότε Περιφερειακό 
σύμβουλο Έβρου Δημή-
τρη Πέτροβιτς , σημερινό 
Αντιπεριφερειάρχη Έβρου 
και υποψήφιο Δήμαρχο 
Αλεξανδρούπολης. Ήταν η 
αρχή ενός ..υπέροχου ταξι-
διού γνώσης , συνεργασί-
ας και γνωριμίας εξαιρετι-

κών ανθρώπων και τόπων. 
Στους καλούς μου φίλους 
και συνεργάτες αφιερωμέ-
νη η φωτογραφία  αυτή .. 
Στον Κϊμωνα, στον Χρήστο, 
στον Σουάτ, στον Αντώνη, 
στον Στέλιο, στην Μαρίκα 
στην Λίτσα , στην Γεωργία, 
στην Τάνια, στον Θανά-
ση, στον Νίκο, στον Καάν,  
στον Δημήτρη...

*Ο Κωνσταντίνος Π. Πα-
πακοσμάς καταγράφει τη 
νεότερη ιστορία της πόλη
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Μια ενδιαφέρουσα πρόταση του κ. Κ. Παπακοσμά
Μουσείο Στρατιωτικής ιστορίας στο Περιγιάλι

“Πώς φαντάζεστε την πε-
ριοχή του Περιγιαλίου τα 
επόμενα χρόνια;” είναι ο 
τίτλος του ερωτήματος που 
θέτει ο Δήμος Καβάλας στο 
πλαίσιο της κατάρτισης της 
νέας Στρατηγικής Βιώσιμης 
Αστικής Ανάπτυξης 2021-
2027 για την πόλη της 
Καβάλας και ως περιοχή 
παρέμβασης, επιλέχθηκε η 
περιοχή του Περιγιαλίου. Ο 

Δήμος Καβάλας καλεί τους 
κατοίκους της πόλης να 
διατυπώσουν  τις προτά-
σεις τους ή να καταθέσουν  
τους προβληματισμούς 
τους για την ανάπτυξή της 
περιοχής  μέχρι και την Πα-
ρασκευή 9 Ιουνίου2023, 
στο email του Δήμου: 
urbancenter@kavala.gov.
gr ή στην πλατφόρμα δια-
βούλευσης: μετά στοιχεία 
https://egov.crowdapps.
net/.../pos-fantazeste-tin-
periochi.
Ο κ. Κωνσταντίνος Π. Πα-
πακοσμάς που διετέλεσε 
Αντιπεριφερειάρχης και 
Δημοτικός Σύμβουλος Κα-
βάλας στο παρελθόν μας 
διατύπωσε μια ενδιαφέ-
ρουσα πρόταση για την 
περιοχή και την οποία κα-
τέθεσε στον Δήμο και στην 
συζήτηση που ξεκίνησε. Συ-
ζητήσαμε με τον κ. Κ. Παπα-
κοσμά για την πρόταση του, 
που αφορά την δημιουργία 

ενός χώρου Μουσείου 
Στρατιωτικής Ιστορίας στις 
εγκαταλειμμένες εγκατα-
στάσεις του Στρατοδικείου 
στην περιοχή σε κτίριο που 
υπάρχει.

Η ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ
ΕΡ. Ποια είναι η πρόταση 
σας κ. Παπακοσμά ;

ΑΠ.: “Μια σειρά από πι-

νακίδες που έχουν τοπο-
θετηθεί πρόσφατα από το 
Ταμείο Εθνικής Άμυνας μας 
ενημερώνουν ότι το πρώην 
Στρατόπεδο “Ασημακοπού-
λου* ” στο Περιγιάλι αποτε-
λεί ιδιοκτησία του Ταμείου 
αυτού. Ανάμεσα στα κτίρια 
και τους οικοπεδικούς χώ-
ρους, το πρώην Στρατο-
δικείο Καβάλας όπου στέ-
γαζε και για πολλά χρόνια 
και την Στρατολογία. Αυτό 
είναι ένα θαυμάσιο κτίριο 
που χτίστηκε μεταπολεμικά 
και σήμερα είναι “πνιγμένο” 
μέσα στην βλάστηση δίπλα 
σε ένα από τα ρέματα που 
καταλήγουν στην ακτή Πε-
ριγιαλίου.
 Άγνωστες οι προθέσεις 
του Ταμείου για την τύχη 
του κτιρίου το οποίο έχει 
αφεθεί στην φθορά του 
χρόνου και στην λεηλασία 
των εσωτερικών του στοι-
χείων. Μια ακόμα περιου-
σία του δημοσίου ρημάζει ..

 Με την συμβολή του στρα-
τού και των Ενόπλων δυνά-
μεων  θα μπορούσε το κτί-
ριο να στεγάσει ένα σημείο 
αναφοράς της Στρατιωτι-
κής ιστορίας του τόπου μας 
και στα τρία όπλα , Στρατό 
Αεροπορία, Ναυτικό. 
Η Καβάλα εδώ και 110 χρό-
νια αποτελεί ένα σημαντικό 
τόπο για την Στρατιωτική 
ιστορία του Έθνους. Φιλο-

ξένησε μεγάλες δυνάμεις 
και διαδραματίστηκαν εδώ 
σημαντικά γεγονότα. Έδρα 
Σώματος Στρατού, Μεραρ-
χιών, αεροπορικών και ναυ-
τικών δυνάμεων. Τις  αξίζει 
η  δημιουργία ενός Μου-
σείου με στρατιωτικά και 
άλλα ιστορικά εκθέματα. Ο 
χώρος του πρώην Στρατο-
δικείου – Στρατολογίας εί-
ναι ιδανικός. Προσβάσιμος 
σε όλους, με υποδομές και 
αύλειο χώρο  δίπλα στην 
ακτή”.

ΕΡ. Πόσο εφικτό είναι αυτό 
και τις ενέργειες πρέπει να 
γίνουν?

ΑΠ. “Είναι σημαντικό οι 
Ένοπλες δυνάμεις να δη-
μιουργήσουν ένα σημείο 
αναφοράς στην πόλη που 
διαχρονικά φιλοξένησε χι-
λιάδες στελέχη του. Άλλω-
στε δεκαετίες τώρα η πόλη 
είναι άρρηκτα δεμένη με 

τον Στρατό. Ο οικοπεδικός 
χώρος της Στρατιωτικής 
Λέσχης έχει παραχωρηθεί 
από τον Δήμο ενώ χιλιά-
δες στρέμματα (περιοχές 
Αγίας Παρασκευής – Περι-
γιάλι κ.α ) έχουν δεσμευτεί 
ή απαλλοτριωθεί από το 
Στρατό για τις ανάγκες του 
διαχρονικά. 
Η δημιουργία ενός στρα-
τιωτικού Μουσείου θα 

μπορούσε να υποστηριχθεί 
από το Πολεμικό Μουσείο, 
όπως έχει γίνει και σε άλ-
λες περιοχές της χώρας, 
αλλά και να ενισχυθεί από 
τον Δήμο Καβάλας, τις 
Ενώσεις των αποστράτων 
αλλά και των εφέδρων. 
Εκθεσιακό υλικό, με άμεση 
σχέση με την στρατιωτική 
παρουσία στην Καβάλα θα 
μπορούσε να εκτεθεί και 
γνωρίζω πως υπάρχει.
Θα ήταν ευχής έργο να 
συνεχίσει στο Υπουργείο 
Εθνικής Άμυνας ο Καβα-
λιώτης Βουλευτής Νίκος 
Παναγιωτόπουλος και να 
συνδέσει το όνομα του με 
την δημιουργία ενός Μου-

σείου Στρατιωτικής Ιστορί-
ας στην Καβάλα.”.

ΕΡ: Δώστε μας και ορισμέ-
να ιστορικά στοιχεία για το 
Στρατόπεδο? 

ΑΠ.: “Το όνομα του Στρα-
τηγού Ασημακόπουλου ορι-
οθετεί τον ομώνυμο χώρο 
στο πρώην στρατόπεδο 
στην περιοχή Περιγιαλίου. 

Το Στρατόπεδο «Ασημα-
κοπούλου» ήταν  αυτό με 
είσοδο από την πλευρά της 
θάλασσας. Σε λειτουργία 
ήταν πριν από μερικά χρό-
νια και στέγαζε δυνάμεις 
του τεχνικού αλλά και του 
πεζικού, όπως και το πρατή-
ριο της Φρουράς Καβάλας 
της 11ης Μεραρχίας Πεζι-
κού. Σήμερα το μεγαλύτερο 
μέρος του έχει μετατραπεί 
σε χώρο φιλοξενίας μετα-
ναστών και προσφύγων.
Στην συγκεκριμένη περιο-
χή στρατιωτικές δυνάμεις 
, στρατοπέδευαν από την 
αρχή του περασμένου αι-
ώνα. Κτιριακές αλλά και 
άλλες λειτουργικές εγκα-

ταστάσεις  δημιουργήθη-
καν όμως στην δεκαετία 
του 1920 και συγκεκριμένα 
τα πρώτα κτίρια, πολλά από 
τα οποία σώζονται σήμερα, 
έγιναν το 1926, μέσα από 
διαγωνισμούς στους οποί-
ους συμμετείχαν τεχνικές 
εταιρείες και εργολάβοι 
από την Καβάλα. Το στρα-
τόπεδο το 1929 ονομά-
σθηκε σε «Συνταγματάρχη 

Σγουρού» μετά από πρότα-
ση του διοικητή του Αντι-
συνταγματάρχη Νικολά-
ου Φρεμεντίνου προς την 
διοίκηση του εδρεύοντος 
στην Καβάλα 4ου Σώματος 
Στρατού.
Το συγκεκριμένο Στρατό-
πεδο απόκτησε νέο όνομα, 
πολλά χρόνια αργότερα 
και συγκεκριμένα το 1957 
ήταν το όνομα του εκλιπό-
ντος  το 1948, Στρατηγού 
Αλεξάνδρου Ασημακόπου-
λου”.
Μια ενδιαφέρουσα πρότα-
ση που μακάρι να βρει απο-
δέκτες.
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Εκλογές 2023, Κυριάκος Μητσοτάκης 
Δεν κοιτάζω τη διαφορά στα ποσοστά αλλά πώς εμείς θα 
γίνουμε καλύτεροι – ΣΥΡΙΖΑ και ΠΑΣΟΚ θέλουν να αυξήσουν 
φόρους

«Στόχος μου μια σταθε-
ρή, αυτοδύναμη κυβέρ-
νηση – Στη δεύτερη 4ετία 
θα πατήσουμε γκάζι»

Η κάλπη είναι άδεια στις 
εκλογές του Ιουνίου τόνισε 
ο Κυριάκος Μητσοτάκης σε 
συνέντευξή του στον ΑΝΤ1 
τονίζοντας ότι στόχος του 
είναι μια σταθερή αυτοδύ-
ναμη κυβέρνηση. «Πιστεύω, 
όμως ότι μια σταθερή αυ-
τοδυναμία της ΝΔ θα μας 
βοηθήσει να εφαρμόσουμε 
το πρόγραμμά μας» τονισε 
ο κ. Μητσοτάκης προσθέ-
τοντας ότι ο πήχης για τις 
εκλογές του Ιουνίου είναι 
«να έχω μια άνετη κοινο-
βουλευτική πλειοψηφία»

Ο πρόεδρος της ΝΔ άσκη-
σε κριτική στο ΠΑΣΟΚ και 
τον ΣΥΡΙΖΑ ότι έχουν κρυ-
φή ατζέντα για τη φορολό-
γηση που αποκαλύπτεται 
κάθε φορά που πιέζονται 
να πουν πού θα βρουν χρή-
ματα για τα προγράμματά 
τους.

Έστειλε, δε, μήνυμα και 
στην Τουρκία ότι αν και θα 
επιδιώξει συνάντηση, αν 
επανεκλεγεί πρωθυπουρ-
γός, με τον Ρετζέπ Ταγίπ 
Ερντογάν, οι πολιτικές για 
προστασία των συνόρων 
και ενίσχυση των ενόπλων 
δυνάμεων δεν θα αλλάξει.

Η κάλπη είναι άδεια στις 
εκλογές του Ιουνίου

Αρχικά ο Κυριάκος Μη-
τσοτάκης παρατήρησε ότι 
«ακόμα σε περιοδείες μου 
φωνάζουν είσαι και θα 
είσαι πρωθυπουργός και 
τους λέω ότι είμαι υποψη-
φιος πρωθυπουργός και 
αν θέλετε να είμαι ξανά να 
ψηφίσετε όλοι στις εκλογές 
του Ιουνίου αντι να πάτε 
στην παραλία». Στο πλαίσιο 
αυτό τόνισε ότι «το απο-
τέλεσμα της κάλπης του 
Μαΐου δημιουργεί αίσθηση 
ευθύνης. Πιστεύω ότι θα 
πάμε καλά και στις εκλογές 
αυτές αλλά δημιουργείται 
μεγαλύτερη ευθύνη όταν 
σε ψηφίζουν περισσότεροι 
από ό,τι στις προηγούμενες 
εκλογές».

Στο ερώτημα πώς αντέδρα-
σε μετά τη μεγάλη νίκη της 
ΝΔ στις εκλογές του Μαΐ-
ου απάντησε ότι «κράτησα 
για τον εαυτό μου και την 
οικογένειά μου την ικανο-

ποίηση για τη μεγάλη νίκη. 
Ξέρω καλά πόσο εύκολο 
να εφησυχάσει κανείς. Το 
σκορ δεν μετράει, η κάλπη 
είνα άδεια τον Ιούνιο και το 
λέω σε όλους. Δεν θα επέ-
τρεπα στον εαυτό μου ούτε 
να καβαλήσει το καλάμι 
ούτε να ξεφύγει». «Είχα 
και επιτυχίες και αποτυχίες 
στην πολιτική μου καριέ-
ρα. Επειδή γνωρίζω ότι το 
απρόοπτο πάντα καραδοκεί 
δεν θεωρώ τίποτα δεδο-
μένο. Σε αυτές τις εκλογές 
μόνο εμείς μιλάμε για το 
μέλλον και τα πραγματικά 
προβλήματα των πολιτών 
χωρίς να αναλωνόμαστε σε 
σκιαμαχίες» συμπλήρωσε ο 
ίδιος.

Όπως είπε ο Κυριάκος Μη-
τσοτάκης «πίστευα ότι μπο-
ρούμε να μεγαλώσουμε το 
ποσοστό του 2019 και είχα 
πει μετά τη νίκη εκείνη ότι 
επιτυχία μου θα είναι να 
αυξήσω τα ποσοστά στις 
επόμενες εκλογές. Ξεπε-
ράσαμε και τις ψήφους του 
2019 που είναι δύσκολο 
για μια κυβέρνηση μετά 
από 4 χρόνια. Δεν περίμε-
να τις 20 μονάδες διαφορά 
αλλά δεν κοίταζα τι κάνει η 
αντιπολίτευση».

Όρισε, δε, τον πήχη για τις 
επόμενες εκλογές στο «να 
έχω μια άνετη κοινοβου-
λευτική πλειοψηφία. Δεν 
έκρυψα ότι θέλω μια στα-
θερή αυτοδύναμη κυβέρ-
νηση. Δεν νομίζω ότι κα-
νείς θα ήθελε μια ασταθή 
κυβέρνηση με πλειοψηφία 
1, 2 ή 3 βουλευτών».

Το επόμενο υπουργικό 
συμβούλιο και οι δημο-
σκοπήσεις

Για το επόμενο υπουργικό 
συμβούλιο είπε ότι θα έχει 
περισσότερες γυναίκες ση-
μειώνοντας ότι για μένα 
δεν παίζει ρόλο η σταυρο-
δοσία και προσθέτοντας ότι 
μέσα στο σκεπτικό του είναι 
το rotation. Αυτή τη στιγμή 
το μυαλό μου είναι στην 
προεκλογική εκστρατεία 
και το πώς θα μεταφέρω με 
μεγαλύτερη ένταση το μή-
νυμα της ΝΔ στους πολίτες

Όσον αφορά τις δημοσκο-
πήσεις είπε ότι κατά τη δι-
άρκεια της προεκλογικής 
περιόδου είχα πει ότι δεν 
τις κοιτάζω και εισπράττω 
την άποψη του κόσμου. 
Έβλεπα πολλούς που μου 

έλεγαν ότι δεν σε ψήφισα 
το 2019 αλλά θα το κάνω 
τώρα.

«Για μένα δεν παίζει κανέ-
να ρόλο η διαφορά στις 
εκλογές αλλά μόνο το 
αποτέλεσμα της Νέας Δη-
μοκρατίας» πρόσθεσε ο κ. 
Μητσοτάκης. Ειδικά για την 
περίπτωση της Κρήτης είπε 
ότι ήταν προσωπικό στοί-
χημα και αποτύπωση της 
δουλειάς που έχει γίνει στο 
νησί σε επίπεδο υποδομών 
και έργων.

ΣΥΡΙΖΑ και ΠΑΣΟΚ 
έχουν κρυφή ατζέντα 
για τη φορολογία

«Ελπίζω η αντιπολίτευση 
να έχει καταλάβει ότι η το-
ξικότητα δεν συνιστά αντι-
πολιτευτική τακτική. Αυτή 
η τακτική δεν απέδωσε 
και δηλητηρίασε τον δη-
μόσιο διάλογο. Είχαν αυτή 
τη στρατηγική γιατί δεν 
έχουν θέσεις αλλά μια κρυ-
φή ατζέντα και αυτό αφο-
ρά και το ΠΑΣΟΚ και τον 
ΣΥΡΙΖΑ, στην πρώτη πίεση 
αποκαλύπτεται μια κρυφή 
ατζέντα αύξησης φόρων 
οπότε καταλαβαίνω γιατί 
επιλέγουν να στοχοποιούν 
τον αντίπαλό τους» είπε 
ακόμα ο κ. Μητσοτάκης.

«Όταν επαναλαμβάνεται 
διαρκώς από τον αρχηγό 
του ΣΥΡΙΖΑ ότι θα ιδιωτι-
κοποιήσουμε το νερό και 
είναι ψέμα είναι στρατηγική 
να διασπείρουν fake news. 
Όταν τα στελέχη ΣΥΡΙΖΑ 
και ΠΑΣΟΚ πιέζονται να 
μας πουν πού θα βρούν τα 
λεφτά αρχίζει και αποκαλύ-
πτεται η κρυφή ατζέντα. Το 
είδαμε με τον κ. Κατρού-
γκαλο, το βλέπουμε τώρα 
με το ΠΑΣΟΚ που ψελλίζει 
για φόρους. Εμείς απο-
δείξαμε ότι μπορούμε να 
έχουμε ανάπτυξη με μείω-
ση των φόρων» συνέχισε 
την κριτική του στα κόμμα-
τα της αντιπολίτευσης.

Η απάντηση στο «ερώτη-
μα» του Αλέξη Τσίπρα

Για τις τρεις πρώτες κινή-
σεις της νέας κυβέρνησης 
αν εκλεγεί η Νέα Δημοκρα-
τία ο κ. Μητσοτάκης είπε 
ότι το πρώτο θα αφορά την 
επικαιροποίηση του επιτε-
λικού κράτους

Ερωτηθείς για την ακρίβεια 
είπε ότι κατά την εκτίμησή 
του τα χειρότερα τα έχου-
με δει προσθέτοντας ότι το 
πρόβλημα αντιμετωπίζεται 
μόνιμα με αύξηση μισθών, 
μείωση φορολογίας και 
αύξηση του διαθέσιμου ει-
σοδήματος.

Ο πρόεδρος της ΝΔ αποκά-
λυψε ότι δεν πίνει κατά τη 
διάρκεια της προεκλογικής 
περίοδου περιγράφοντας 
ότι «κάποτε που ήμουν μι-
κρός είχα πάει σε μια πε-
ριοδεία με τον πατέρα μου 
και είχα πει ότι θα πίνω ότι 
μου δίνουν αλλά στις 12 
είχα φύγει και ήμουν κάπου 
αλλού. Στο τέλος της ημέ-

ρας θα πιώ ένα κρασάκι και 
μια μπυρίτσα».

Στο υποθετικό ερώτημα 
του Αλέξη Τσίπρα τι να 
κάνει μετά την ήττα με 20 
μονάδες ο κ. Μητσοτάκης 
απάντησε ότι «φαντάζομαι 
οτι ξέρει καλύτερα τι να 
κάνει. Το πώς βιώνει και 
μεταβολίζει πολιτικά μια 
πολιτική ήττα είναι μια βα-
θιά προσωπική απόφαση 
που αφορά τον ίδιο και το 
κόμμα του» προσθέτοντας 
ότι έχει άποψη για το τι 
θα έκανε ο ίδιος και αν θα 
υπέβαλε παραίτηση αλλά 
δεν θα την πει.

«Το σημαντικό δεν είναι 
η προσωπική επιλογή του 
προέδρου του ΣΥΡΙΖΑ αλλά 
το ποια πολιτική προτείνου-
με στους πολίτες. Θέλουν 
τον πολιτικό να αναγνω-
ρίζει τα λάθη του και να 
ζητάει συγγνώμη και αυτό 
δεν το είδαμε Ελπίζω κάτι 
να έμαθαν αλλά από τα 
πρώτα δείγματα μετά τις 
εκλογές βλέπω ότι δεν το 
καταλάβαν» πρόσθεσε.

Θέλω σταθερή αυτοδυ-
ναμία

Ο κ. Μητσοτάκης απάντη-
σε και στο επιχείρημα περί 
«παντοδυναμίας Μητσο-
τάκη» υπενθύμισε ότι το 
ΠΑΣΟΚ έχει κερδίσει τρεις 
φορές τα τελευταία 20 
χρόνια με ποσοστά πάνω 
από 40% αλλά δεν μίλησε 
για «παντοδυναμία». «Από 
τη φυσή μου αναζητώ συ-
ναινέσεις όπως στην ανα-
θεώρηση του Συντάγματος 
ή τα θέματα εξωτερικής 
πολιτικής».

«Πιστεύω, όμως ότι μια 
σταθερή αυτοδυναμία 
της ΝΔ θα μας βοηθήσει 
να εφαρμόσουμε το πρό-
γραμμά μας. Δεν έχω κρυ-
φή ατζέντα. Ό,τι είπαμε το 
2019 το κάναμε. Δεν έχω 
δυσκολία να πάω κόντρα 
στην κοινή γνώμη αν μου 
ζητά κάτι που πιστεύω ότι 
είναι λάθος» πρόσθεσε αν 
και παρατήρησε ότι «σίγου-
ρα υπάρχει μια αναταραχή 
στην κεντροαριστερή πολυ-
κατοικία» υπενθυμίζοντας 
ότι «στις εκλογές ψηφίζου-
με κυβέρνηση και όχι αντι-
πολίτευση.

Το μήνυμα στην Τουρκία

Για την Τουρκία είπε ότι 
«ούτε χάρηκα ούτε στενα-
χωρήθηκαν με την επανε-
κλογή Ερντογάν. Μου είναι 
γνωστός και ελπίζω ότι με 
την πίεση της οικονομίας 
θα κάνει στην άκρη τις μαξι-
μαλστικές διεκδικήσεις., Θα 
επιδιώξω να τον συναντή-
σω αλλά δεν είμαι αφελής: 
Τα σύνρά μας θα φυλάσσο-
νται, οι ένοπλες δυνάμεις 
θα γίνονται πιο ισχυρές, το 
λιμενικό θα φυλάει τη θά-
λασσα, οι συμμαχίες μας θα 
είναι πιο ισχυρές».

Η σύζυγος, τα παιδιά και 
η ενασχόλησή τους με 
την πολιτική

Ερωτηθείς για το αν τον 
έχει επηρεάσει η σύζυγός 
του σε σημαντικές απο-
φάσεις είπε ότι «όλες τις 
σημαντικές αποφάσεις τις 
συζητώ γιατί ξέρω ότι εί-
ναι ένας άνθρωπος που 
θα μου πει τη γνώμη χωρίς 
ατζέντα. Αλλά οι αποφά-
σεις είναι δικές μου. Έχει 
περισσότερη συναισθημα-
τική νοημοσύνη και βλέπει 
πράγματα που μπορεί εγώ 
να μην τα βλέπω».

«Όχι ιδιαίτερα» ήταν η απά-
ντηση του κ. Μητσοτάκη αν 
τα παιδιά του ασχολούνται 
με την πολιτική. «Έχω 3 
θαυμάσια παιδιά που είναι 
δίπλα μου για την προεκλο-
γική περίοδο και να περνά-
με περισσότερη ώρα μαζί» 
είπε και πρόσθεσε ότι «ούτε 
θα τα αποτρέψω ή θα τα 
αποθαρρύνω να ασχολη-
θούν με την πολιτική αλλά 
θα τους θέσω έναν όρο: αν 
το κάνετε θα πρέπει πρώτα 
να έχετε δουλέψει»

Η δύσκολη δουλειά του 
πρωθυπουργού

Στην ερώτηση για το αν 
είναι εύκολή ή δύσκολη η 
δουλειά του πρωθυπουρ-
γού απάντησε ότι «είναι 
μια πολύ δύσκολη δουλειά 
αλλά σου δίνει μια τεράστια 
ικανοποίηση αν βλέπεις τα 
πράγματα να πηγαίνουν 
μπροστά. Για μένα είναι τε-
ράστια ικανοποίηση ότι η 
χώρα είναι σε καλύτερη κα-
τάσταση από το 2019. Αν 
κάποιος θέλει να ασχολη-
θεί με τα κοινά οφείλει να 
το κάνει. Είναι μια δουλειά 
που έχει πολλές δύσκολες 
στιγμές. Απαιτεί να μπαίνει 
ο πρωθυπουργός στη λε-
πτομέρεια των θεμάτων. Εϊ-
ναι πολύ κουραστική γιατί 
δεν κοιμάσαι ποτέ ήσυχος 
για το ενδεχόμενο να χτυ-
πήσει το τριψήφιο τηλέφω-
νο. Μπορείς να οδηγήσεις 
μια χώρα στην κατεύθυνση 
που θέλεις.

Για τους λόγους που τον 
οδήγησαν στην πολιτική 
είπε ότι «θεωρούσα ότι 
μπορώ να είμαι χρήσιμος 
και ότι οι γνώσεις μου και 
οι εμπειρίες μου θα μπο-
ρούσαν να αποβούν χρήσι-
μες». Ωστόσο είπε ότι «δεν 
πιστεύω ότι θα κλείσω την 
καριέρα μου ως πολιτικός. 
Θα μπορούσα να διδάξω, 
θα μπορούσα να ασχολη-
θω΄με ζητήματα όπως το 
περιβάλλον, η τεχνητή νο-
ημοσύνη

«Ένα είναι βέβαιο ότι οι 
πολιτικές καριέρες τελειώ-
νουν και είναι καλύτερα να 
γίνεται με τους δικούς σου 
όρους. Στην πολιτική πρέπει 
να είσαι έτοιμος για κάθε 
αποτέλεσμα. Εγώ όταν μα-
ζεψα τα πράγματα μου από 
το Μαξίμου, πρέπει να είμαι 
έτοιμος ψυχολογικά και για 
το ενδεχόμενο να μην γυρί-
σω. Δεν το πιστεύω΄οτι θα 
γίνει αλλά πρέπει να είμαι 
έτοιμος»

«Η ομορφιά της Δημοκρα-

τίας είναι ότι στις 23 Ιουνί-
ου θα έχω γυρίσει όλη την 
Ελλάδα και το Σάββατο θα 
πάω να φάω με την οικογέ-
νεια, να παίξω ποδόσφαιρο 
με τους φίλους μου και την 
Κυριακή θα περιμένω το 
αποτέλσμα» προσθεσε ο κ. 
Μητσοτάκης

Ο δύσκολος ύπνος της 
21ης Μαΐου και το ταξίδι 
στο Άγιο Όρος

Όπως εξομολογήθηκε «κοι-
μάμαι καλά 6-7 ώρες την 
ημέρα αν και το βράδυ της 
21ης Μαΐου δεν κοιμήθηκα 
καλά τόσο για την ένταση 
της νίκης όσο και για το βά-
ρος της αίσθησης της ευθύ-
νης. Όσοι σε ψηφίζουν σου 
δίνουν ένα πληρεξούσιο 
να κάνεις κάτι. Δεν μπορεί 
αυτό να μην σε βαρύνει. 
Γιατί εδώ υπάρχει ένας κίν-
δυνος να πούμε “ουφ κερ-
δίσαμε και δεύτερη 4ετια”. 
Δεν θα το πάμε αραχτά 
αλλά θα πατήσουμε γκά-
ζι την δεύτερη 4ετια». Στο 
πλαίσιο αυτό τόνισε ότι «η 
αριθμητική της ενισχυμέ-
νης αναλογικής ανεβάζει 
τον πήχη της αυτοδυναμίας 
όσο περισσότερα κόμματα 
μπαίνουν στη Βουλή».

Για το ταξίδι στο Άγιο Όρος 
με τον γιο του είπε ότι «εί-
χαμε προγραμματίσει πριν 
τις εκλογές το ταξίδι στο 
Άγιο Όρος. Η εκκλησία δεν 
πρέπει να μπλέκει στα κο-
σμικά ζητήματα και σίγουρα 
όχι στις εκλογές. Η στάση 
της εκκλησίας έχει οριοθε-
τηθεί από τους καθ΄ύλιν 
αρμόδιους όπως ο Αρχιε-
πίσκοπος Ιερώνυμος και ο 
Πατριάρχης Βαρθολομαίος 
ως πνευματικός ηγέτης του 
Αγίου Όρους».

Το σοκ από την τραγω-
δία στα Τέμπη

Μιλώντας για την τρα-
γωδία απο τη σύγκρουση 
τρένων στα Τέμπη είπε ότι 
«δεν ήταν δυσάρεστη αλλά 
ένα σοκ για μένα. Δεν γνω-
ρίζαμε ότι υπήρχαν καθυ-
στερήσεις στην υλοποίηση 
της σύμβασης. Η αληθεια 
είναι ότι η σύμβαση αυτή 
δεν είχε ολοκληρωθεί και 
αν είχε γίνει αυτό θα εί-
χαμε μεγάλες πιθανότητες 
αυτο το δυστύχημα να μην 
είχε συμβεί. Οι εκλογές δεν 
είναι κολυμβήθρα του Σι-
λωάμ, ότι εκλεγήκαμε και 
τελειώσαμε. Γονείς που συ-
ναντώ μου ζητάνε δικαιο-
σύνη και να μην ξαναγίνει».

Όπως τόνισε «είμαι άν-
θρωπος που μου αρέσει να 
μπαίνω σε λεπτομέρειες. 
Υποχρεώσή μου είναι να 
μαθαίνουμε από τα λάθη 
μας. Όταν έγιναν οι κατα-
στροφικές πυρκαγιές του 
2021, δεν είχαμε νεκρούς 
γιατί δούλεψε το 112 αλλά 
είπαμε ότι χρειάζεται μια 
καλύτερη οργάνωση. Αν 
μας βοηθήσει ο καιρός ελ-
πίζουμε ότι το φετινό καλο-
καίρι θα πάμε καλύτερα».

Πηγή: protothema.gr
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Η αλήθεια για τη φορολόγηση των ελεύθερων επαγγελματιών

Πώς τελικά φορολογού-
νται και τι πρέπει να γί-
νει

Οσοι δηλώνουν εισοδήμα-
τα στην Εφορία ως ελεύ-
θεροι επαγγελματίες είναι 
περίπου 366.000. Αυτοί οι 
άνθρωποι εμφανίζουν ετη-
σίως από τη δουλειά τους 
ακαθάριστα έσοδα περί-
που 40 δισεκατομμυρίων 
ευρώ. Μόλις το ένα δέκα-
το αυτού, περίπου 4 δισ., 
υπόκειται σε φορολόγηση 

και τα χρήματα που τελικά 
καταλήγουν στα ταμεία του 
κράτους είναι πενιχρά.

Τα υπόλοιπα 36 δισ. χάνο-
νται στον δρόμο. Γίνονται 
δαπάνες. Εξοδα με μηδέν 
φόρο. Πολλές απόλυτα 
τεκμηριωμένες, καλύπτουν 
ανάγκες του επαγγέλμα-
τος και σωστά ξοδεύονται. 
Πολλές άλλες, σε κάποια 
επαγγέλματα οι περισσό-
τερες, καταλήγουν να χρη-
σιμοποιηθούν και μάλιστα 
αφορολόγητα, καλύπτο-
ντας τον τρόπο ζωής των 
επιτηδευματιών και των οι-
κογενειών τους.

Η συζήτηση οπότε για τους 
ελεύθερους επαγγελμα-
τίες, σε πρώτη φάση, εί-
ναι πώς από τα ποσά που 
νομίμως εισπράττουν θα 
καταλήγουν σε φορολόγη-
ση περισσότερα από όσα 
σήμερα δηλώνονται. Το 
άλλο μεγάλο θέμα είναι 

πώς θα αυξηθούν οι νό-
μιμες εισπράξεις με παρα-
στατικά περιορίζοντας τις 
«μαύρες» αμοιβές. Για το 
τελευταίο η εισαγωγή των 
ηλεκτρονικών συναλλαγών 
έχει φέρει σημαντικά απο-
τελέσματα, αυξάνοντας το 
νόμιμα εισπραχθέν ποσό, 
τον τζίρο δηλαδή των 
ελεύθερων επαγγελματιών. 
Δεν κατέγραψε ωστόσο 
την ίδια αύξηση το τελικά 
δηλωθέν προς φορολόγη-
ση ποσό, επιβεβαιώνοντας 
την αίσθηση ότι η φοροδι-
αφυγή στον κλάδο αποκτά 
πιο νόμιμα χαρακτηριστικά, 
καθώς μεταφέρεται από το 
εισόδημα στις δαπάνες που 
δηλώνουν οι επιτηδευματί-
ες.

Ως αποτέλεσμα όλων των 
παραπάνω παρατηρείται 
ένας συνωστισμός των τε-
λικών ποσών που δηλώ-
νουν στην περιοχή έως τα 
10.000 ευρώ ετησίως για 

τους 268.000 από τους 
366.000 ελεύθερους επαγ-
γελματίες. Αλλοι 54.000 
δηλώνουν από 10.000 έως 
20.000 ευρώ ετήσιο εισό-
δημα και πάνω από αυτά 
τα επίπεδα είναι οι λίγοι 
«ήρωες» που δηλώνουν 
μεγαλύτερα εισοδήματα, με 
340 να δηλώνουν ότι εισέ-
πραξαν πάνω από 200.000 
ευρώ.

Σε «χονδρές» γραμμές 
αυτή είναι η πραγματική 
κατάσταση των ελεύθερων 
επαγγελματιών και ανα-
ρωτιέται κανείς τι δουλειά 
έχει με όσα λένε κατά τις 
διαδοχικές προεκλογικές 
περιόδους οι πολιτικοί και 
τα κόμματα. Σε αυτή την 
κατηγορία επαγγελματιών 
οι φορολογικοί ή οι ασφα-
λιστικοί συντελεστές δεν 
είναι το μείζον. Ούτε καν η 
κατάργηση του τέλους επι-
τηδεύματος, με την οποία 
φαίνεται ότι συμφωνεί όλο 

το πολιτικό φάσμα. Από τη 
Νέα Δημοκρατία, μέχρι το 
ΠΑΣΟΚ και τον ΣΥΡΙΖΑ.

Εδώ το πρόβλημα είναι 
η φοροαποφυγή. Για την 
αντιμετώπισή της θέλει 
άλλα μέτρα και πολλή με-
λέτη. Οχι «χάδια». Πόσω 
μάλλον όχι υποσχέσεις 
όπως αυτή του προέδρου 
του ΣΥΡΙΖΑ για αφορολό-
γητο 10.000 ευρώ. Μέτρο 
που θα ήταν σκέτη κοροϊ-
δία για τους υπόλοιπους 
φορολογούμενους, καθώς 
μια ολόκληρη εισοδηματι-
κή τάξη θα απαλλασσόταν 
από οποιαδήποτε υποχρέ-
ωση φόρου, τη στιγμή μά-
λιστα που θα διατηρούσε 
τη δυνατότητα αφορολό-
γητων δαπανών.

Για τη φορολόγηση των 
αυτοαπασχολούμενων και 
των ελευθέρων επαγγελ-
ματιών, χρειάζεται άλλου 
είδους δράση, για την 

οποία θα έπρεπε να μιλή-
σουμε στην προεκλογική 
περίοδο. Για το πώς, για 
παράδειγμα, θα εξασφα-
λίσουμε ότι εκπίπτουν από 
το εισόδημά τους οι δαπά-
νες που ταιριάζουν μόνο με 
το επάγγελμά τους. Η δια-
σύνδεση POS – ταμειακών 
μηχανών – Εφορίας είναι 
επίσης αυτονόητη κίνηση.

Η πολλή δουλειά με την 
αποκάλυψη των αυξημέ-
νων τζίρων τους έχει γί-
νει. Πλέον, πριν μιλήσουμε 
ξανά για τη φορολογία 
του κλάδου είτε στην κα-
τεύθυνση της ελάφρυνσης 
είτε της επιβάρυνσης των 
επιτηδευματιών, πρέπει να 
ξεκαθαρίσουμε το πώς θα 
καταλήγει στο να φορο-
λογείται ένα ποσό, που να 
αντιστοιχεί τουλάχιστον 
στον τρόπο ζωής τους.

in.gr

Κοινωνικός τουρισμός 
Πότε βγαίνουν τα αποτελέσματα για τις επιταγές στους 
δικαιούχους – Ποιοι «κόβονται»

«Βροχή» οι αιτήσεις για 
τα voucher διακοπών

Έως τις 5 Ιουνίου και 
ώρα 23:59 θα παραμεί-
νει ανοιχτή η πλατφόρμα 
των αιτήσεων, στη διεύ-
θυνση: https://www.gov.
gr/ipiresies/ergasia-kai-
asphalise/apozemioseis-
kai-parokhes/koinonikos-
tourismos για το 
πρόγραμμα Κοινωνικός 
Τουρισμός 2023-2024.

Ενδεικτικό της μεγάλης 
ζήτησης είναι πως περισ-
σότερες από 25.000 αιτή-
σεις που αντιστοιχούν σε 
47.000 επιταγές υποβλή-

θηκαν στο πρώτο 24ωρο 
μετά την ενεργοποίηση της 
πλατφόρμας και η διαδικα-
σία συνεχίζεται με εντατι-
κούς ρυθμούς. Τα προσωρι-
νά αποτελέσματα θα βγουν 
μετά από 15 μέρες που θα 
κλείσουν οι αιτήσεις, δηλ. 
γύρω στις 20 Ιουνίου.
Η πλατφόρμα ανοίγει 
ανάλογα με το τελευ-
ταίο ψηφίο του ΑΦΜ, 
ως εξής:

•  Τελευταίο ψηφίο 
ΑΦΜ: 1,2 – Ημερομη-
νία υποβολής αίτησης: 
30/05/2023

•  Τελευταίο ψηφίο 
ΑΦΜ: 3,4 – Ημερομη-

νία υποβολής αίτησης: 
31/05/2023

•  Τελευταίο ψηφίο 
ΑΦΜ: 5,6 – Ημερομη-
νία υποβολής αίτησης: 
01/06/2023

•  Τελευταίο ψηφίο 
ΑΦΜ: 7,8 – Ημερομη-
νία υποβολής αίτησης: 
02/06/2023

•  Τελευταίο ψηφίο 
ΑΦΜ: 9,0 – Ημερομη-
νία υποβολής αίτησης: 
03/06/2023

•    Όλα τα ψηφία – 
Ημερομηνία υποβο-
λής αίτησης: 04 & 
05/06/2023

Δικαιούχοι είναι:

• εργαζόμενοι με εξαρ-
τημένη σχέση εργασίας 
ιδιωτικού δικαίου κατά 
τη λήξη της προθεσμί-
ας υποβολής αιτήσεων 
ή

• άνεργοι με συνεχόμε-
νο χρονικό διάστημα 
ανεργίας τουλάχιστον 
τριών μηνών κατά την 
ημερομηνία λήξης της 
προθεσμίας υποβολής 
αιτήσεων ή

•  ασφαλισμένοι στον e-
EΦΚΑ στην επαγγελ-
ματική τους κατηγο-
ρία με εισφορές υπέρ 
του κλάδου ανεργίας 
της ΔΥΠΑ οποτεδήπο-
τε στο διάστημα από 
01/01/2022 έως την 
προηγουμένη της λή-
ξης της προθεσμίας 
υποβολής αιτήσεων.

Το εισόδημα δεν πρέπει να 
ξεπερνά τα 30.000 ευρώ, 
εκτός αν πρόκειται για μα-
κροχρόνια ανέργους, οι 
οποίοι, αν είναι άγαμοι, 
πρέπει να έχουν εισόδημα 
έως 16.000 ευρώ, αν είναι 
έγγαμοι έως 24.000 ευρώ, 
προσαυξανόμενο κατά 
3.000 ευρώ ανά τέκνο ή 
αν είναι μονογονείς έως 
27.000 ευρώ, προσαυξα-
νόμενο κατά 3.000 ευρώ 
ανά τέκνο, μετά το πρώτο.

Όπως επισημαίνεται στην 
ανακοίνωση, δεν μπορούν 
να συμμετάσχουν όσοι 
επιδοτούνται, μέσω προ-
γράμματος κοινωνικού 
τουρισμού οποιουδήποτε 

άλλου φορέα για την ίδια 
περίοδο. Τα δικαιολογητικά 
που αφορούν στις προϋπο-
θέσεις συμμετοχής ή στη 
μοριοδότηση των δικαιού-
χων αναζητούνται αυτε-
πάγγελτα.

Ποιοι «κόβονται»

Δεν θεωρούνται δικαιού-
χοι – ωφελούμενοι του 
προγράμματος Κοινωνικού 
Τουρισμού περιόδου 2023-
2024 οι:

• επιλεγέντες δικαιού-
χοι – ωφελούμενοι στο 
πλαίσιο των προγραμ-
μάτων Κοινωνικού 
Τουρισμού περιόδου 
2022-2023, ανεξαρτή-
τως από το αν έκαναν 
χρήση της παροχής ή 
όχι. Αντιθέτως, εξαι-
ρούνται και μπορούν 
να συμμετέχουν σε 
προγράμματα δύο συ-
νεχόμενων περιόδων 
με όλα τα δηλωθέντα 
στην αίτησή τους ωφε-
λούμενα μέλη όσοι δι-
καιούχοι ανήκουν στην 

κατηγορία των ατόμων 
με αναπηρία σε ποσο-
στό 50% και άνω ή 
δηλώνουν στην αίτησή 
τους ωφελούμενο μέ-
λος ή μη ωφελούμενο 
ανήλικο τέκνο με ανα-
πηρία στο ίδιο ποσο-
στό.

• δικαιούχοι – ωφελού-
μενοι συναφούς παρο-
χής από οποιονδήποτε 
άλλο φορέα για την 
ίδια χρονική περίοδο 
υλοποίησης του προ-
γράμματος, ως αυτή 
ορίζεται στην παρ. 1 
του άρθρου 3 της πα-
ρούσας.

• επιλεγέντες δικαιού-
χοι – ωφελούμενοι στο 
πλαίσιο των προγραμ-
μάτων Κοινωνικού 
Τουρισμού της ΔΥΠΑ 
παρελθόντων ετών 
που τους επεβλήθη ως 
κύρωση η μη συμμετο-
χή στο πρόγραμμα πε-
ριόδου 2023-2024.

 

Πηγή: newsbeast.gr
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Με τη στήλη αυτή είμαι στη διάθεσή σας να 
απαντήσω με υπευθυνότητα σε ερωτήσεις 
που  αφορούν προβληματισμούς σας σχετικά 
με τα παιδιά και την εκπαιδευτική τους πορεία. 
Στείλτε μου τις ερωτήσεις σας στο vvasiliad@
outlook.com ή τηλεφωνείστε στο 2510220201

Από τη

Βασιλειάδου Βασιλική

• Mαθηματικός

• Κάτοχος Master in Education-Roehampton University

• Τ.β.  Καθηγητή Πανεπιστημίου Κρήτης

• Διευθύντρια σπουδών στα φροντιστήρια ΠΟΥΚΑΜΙΣΑΣ Καβάλας

• Μέλος του Δ.Σ. Μαθηματικής εταιρίας

OI ΓΟΝΕΙΣ ΦΤΑΙΝΕ ΓΙΑ ΟΛΑ;

Σημαδιακός
Ο Καποδίστριας συνήθιζε να λέει ότι οι ‘επιτροπές’ και η ΄προσωρινότητα’ καταστρέφουν την Ελλάδα.  Για 
τους πολιτικούς έλεγε ότι είναι καλοί μόνο για να μουτζουρώνουν  τα χαρτιά. Ωστόσο του είπαν κάποιοι πως 
οι περισσότεροι από αυτούς που τον περιτριγυρίζουν είναι ανίκανοι και επιδιώκουν μόνο αξιώματα.

‘’Δε πειράζει ’’απάντησε ‘’από το χώμα που έχουμε θα φτιάξουμε τα τσουκάλια μας΄’

Και απευθυνόμενος στους ίδιους αναφώνησε:

‘’Α! Πόσα πλούτη έχει η Ελλάδα μας’’

Έκπληκτοι αυτοί τον ρώτησαν ‘’που είναι;’’
‘’Στα σπλάχνα της γης μας είναι’’ απάντησε.

2.6.194 Ο Αρχιεπίσκοπος Αθηνών Χρύσανθος αρ-
νείται να ορκίσει την κυβέρνηση των δωσίλογων 
του Τσολάκογλου και καθαιρείται. 
2.6.1825 Διεξάγεται η ναυμαχία της Σούδας με-
ταξύ του ελληνικού και του οθωμανικού στόλου
3.6.182 Απαγχονίζονται στην Κωνσταντινούπο-
λη από τους Τούρκους οι Έλληνες Μητροπολίτες 
Αδριανουπόλεως Δωρόθεος, Θεσσαλονίκης Ιω-
σήφ, Τυρνόβου Ιωαννίκιος και Δέρκων Γρηγόριος.

.......................................................................................................................

‣ Διαβάσαμε και αυτά...

‣ Μνήμες

‣ Οι Μεγάλοι μας είπαν…

Το να είναι κάποιος γονέας 
δεν είναι καθόλου εύκολη 
υπόθεση .Δεν είναι κάτι 

που σπουδάζεται και δεν υπάρ-
χει κάποια συνταγή που αν την 
ακολουθήσει, θα μεγαλώσει με 
υγιή και απόλυτα σωστό τρόπο 
τα παιδιά του.

 Αναμφίβολα, υπάρχει η 
τάση να ενοχοποιείται κυρίως ο 
γονέας  για την προβληματική 
και παρεκκλίνουσα συμπεριφο-
ρά ή ακόμα και για τις επιδό-
σεις ενός παιδιού στο σχολείο. 
Πολλοί εκπαιδευτικοί άλλωστε 
βρίσκουν αιτία τη κακή διαπαι-
δαγώγηση που έχουν τα παιδιά 
από το σπίτι όταν αδυνατούν να 
επικοινωνήσουν με ένα μαθητή 
ή όταν η γενικότερη συμπερι-
φορά ενός μαθητή παρεκκλίνει 
από το αποδεκτό και δεν είναι 
σύμφωνη με τους κανόνες του 
σχολικού περιβάλλοντος.

 Όμως οι γονείς τελικά 
φταίνε για όλα; 

 Οι γονείς σίγουρα κατά 
ένα πολύ μεγάλο ποσοστό επη-
ρεάζουν την εκπαιδευτική και 
προσωπική εξέλιξη ενός παι-
διού. Δυστυχώς, οι τεχνικές 
διαπαιδαγώγησης που χρησιμο-
ποιούν είναι τις περισσότερες 
φορές παρωχημένες και είναι 
επηρεασμένες από το πώς τους 
διαπαιδαγωγούσαν οι γονείς 
τους που και αυτοί με τη σει-
ρά τους  επηρεάστηκαν από το 
πώς τους διαπαιδαγώγησαν οι 
δικοί τους γονείς κ.ο.κ. Άρα εύ-
κολα συμπεραίνουμε ότι οι πε-
ρισσότεροι γονείς μεγαλώνουν 
τα παιδιά τους με τεχνικές που 
ταιριάζουν με δεδομένα πολύ 
παλαιότερων ετών και νοοτρο-
πιών. Οι γενιές εξελίσσονται και 
το ίδιο πρέπει να συμβαίνει και 
με τους τρόπους εκπαίδευσης 
των παιδιών στο σπίτι και στο 
σχολείο. 
Από την άλλη πλευρά, ο γονέας 
πρέπει να κρατάει την αυθεντι-
κότητά του και να είναι ειλικρι-
νής στο παιδί του. Είναι μεγά-
λο λάθος να προσποιείται ότι 
ανέχεται καταστάσεις τις οποίες 
δεν ανέχεται για να φανεί υπο-
στηρικτικός και να αποδέχεται 
συμπεριφορές στο παιδί του 
υπο συνθήκες.

 Πολλές φορές υπάρ-
χουν προβλήματα που είναι των 
παιδιών τους και τα κάνουν 
δικά τους και αυτό τους κάνει 
υπερβολικά παρεμβατικούς και 
χάνουν τη δική τους προσω-
πικότητα παραβιάζοντας αυτή 
των παιδιών τους προκαλώντας 
τους ένταση και σύγχυση που 
μεταφέρεται και στο σχολικο 
περιβάλλον. Τα παιδιά έχουν 
ανάγκη από αληθινούς γονείς 
έτσι ώστε να τους σεβαστούν 
ακόμα και αν δε συμφωνούν 
μαζί τους.
Επομένως είναι καθήκον των 
γονέων να ευαισθητοποιούνται 
και να ενημερώνονται για θέ-
ματα που απασχολούν τους νέ-
ους σήμερα, να γνωρίζουν την 
τεχνολογική εξέλιξη και να επι-
μορφώνονται για τη ψυχολογία 
των παιδιών και των εφήβων. 
Τέλος είναι αναγκαίο να δου-
λεύουν με τον εαυτό τους και 
να μη ξεχνούν ότι εκτός από 
γονείς είναι και άνθρωποι. Όσο 
πιο αποδεκτικοί και ήρεμοι είναι 
με τον εαυτό τους, τόσο πιο ξε-
κάθαρα μηνύματα θα στέλνουν 
στα παιδιά τους ώστε να μπο-
ρούν και αυτά να γίνονται απο-
δεκτικά στους γονείς τους και 

το περιβάλλον τους.

 Μας ρωτάτε, απαντού-
με….

 Η κυρία Τ.Α ρωτά-
ει: ‘’Έγινα μητέρα στα 43 μου. 
Όπως καταλαβαίνετε έχω με-
γάλη ηλικιακή διαφορά με τη 
15χρονη κόρη μου που μας 
φέρνει πολλές εντάσεις. Πώς να 
χειριστώ το ΄΄χασμα γενεών’’; 

 Αγαπητή κυρία, 

 Η μεγάλη διαφορά ηλι-
κίας μπορεί να σας επηρεάσει 
καθαρά και μόνο σε θέματα 
διαπαιδαγώγησης. Παλαιότερα 
οι γονείς μεγάλωναν τα παιδιά 
τους πιο αυταρχικά και πιο κα-
θοδηγητικα. Σε καμία περίπτω-
ση δε σας λέω να αποδέχεστε 
συμπεριφορές με τις οποίες 
διαφωνείτε απλά και μόνο για 
να γίνετε πιο καλή μαζί της. Τα 
πράγματα θα γίνουν χειρότερα 
γιατί θα καταλάβει ότι προσποι-
ήστε και θα αντιδρά περισσό-
τερο. Στόχος είναι να είναι ξε-
κάθαρο το αποδεκτό με το μη 
επιτρεπτό με επιχειρήματα και 
διάλογο. Τέλος είναι σημαντικό 
να σέβεστε τις ανησυχίες της 
και να λειτουργείτε υποστηρι-
κτικά και όχι καθοδηγητικά για 
να δυναμώσει και να διαχειρί-
ζεται αυτόνομα τα προβλήματά 
της ως ενήλικη. Η ενημέρωση 
και ο διάλογος θα λειτουργή-
σει πολύ θετικά στην περίπτωσή 
σας.

Ευχές για επιτυχία

‘’ο γονέας πρέ-
πει να κρατάει 
την αυθεντικό-
τητά του και να 
είναι ειλικρινής 
στο παιδί του’’

ΘΑΛΗΣ
Ερώτησαν κάποτε το Θαλή. 

‘’Τι είναι το αραιότατον;’’ Και εκείνος απάντησε:

‘’ Ο Θεός διότι είναι αγέννητος, δεν έχει αρχή’’

Στην ερώτηση:

‘’ Τι είναι το μέγιστον;’’, απάντησε:

‘’ Ο χώρος, διότι όλα τα άλλα περιέχει ο κόσμος. Ο χώρος όμως 
περιέχει τον κόσμο’’
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Τi ισχύει για τις εκλογές της 25ης Ιουνίου και τi αλλάζει σε 
σχέση με εκείνες της 21ης Μαΐου

Το υπουργείο Εσωτερι-
κών απαντά σε ορισμένα 
ερωτήματα που έχουν 
ανακύψει σε σχέση με 
τις διαφοροποιήσεις της 
διαδικασίας των βου-
λευτικών εκλογών της 
25ης Ιουνίου 2023 συ-
γκριτικά με εκείνη της 
21ης Μαΐου 2023.

Το υπουργείο Εσωτερικών 
απαντά σε ορισμένα ερω-
τήματα που έχουν ανακύ-
ψει σε σχέση με τις διαφο-

ροποιήσεις της διαδικασίας 
των βουλευτικών εκλογών 
της 25ης Ιουνίου 2023 συ-
γκριτικά με εκείνη της 21ης 
Μαΐου 2023.

Οι βουλευτικές εκλογές 
της 25ης Ιουνίου 2023 
είναι ο δεύτερος γύρος 
των  εκλογών που διε-
ξήχθησαν στις 21 Μαΐου 
2023;

Όχι. Οι βουλευτικές εκλο-
γές της 25ης Ιουνίου 2023 

είναι μια ξεχωριστή, νέα 
εκλογική διαδικασία, ανε-
ξάρτητη από εκείνη της 
21ης Μαΐου 2023. Ως εκ 
τούτου, χαρακτηρισμοί 
όπως «δεύτερος γύρος» ή 
«επαναληπτικές εκλογές» 
δεν είναι ορθοί.

Το εκλογικό σύστημα 
παραμένει το ίδιο;

Οι βουλευτικές εκλογές 
της 25ης Ιουνίου 2023 θα 
διεξαχθούν με το σύστημα 
της ενισχυμένης αναλογι-
κής, εν αντιθέσει με εκείνες 
της 21ης Μαΐου που διεξή-
χθησαν με το σύστημα της 
απλής αναλογικής.

Πώς ψηφίζω βουλευτές;

Οι επικείμενες εκλογές 
θα πραγματοποιηθούν με 
δεσμευμένο συνδυασμό 
(λίστα) και όχι με σταυρό 
προτίμησης. Με αυτή τη 
διαδικασία, οι βουλευτές 
εκλέγονται βάσει της σει-
ράς κατάταξης τους στο 
ψηφοδέλτιο κάθε εκλογι-
κής περιφέρειας, η οποία 
καθορίζεται από τα εκά-
στοτε κομματικά επιτελεία. 
Ως εκ τούτου, ΔΕΝ βάζου-
με σταυρό στα ψηφοδέλτια 
των κομμάτων. Εξάλλου, 
στα παραβάν των εκλογι-

κών τμημάτων που θα δη-
μιουργηθούν δεν θα υπάρ-
χει στιλό.

Τα ψηφοδέλτια που 
χρησιμοποιήθηκαν στις 
εκλογές της 21ης Μαΐ-
ου 2023 παραμένουν σε 
ισχύ;

Όχι. Οι βουλευτικές εκλο-
γές της 25ης Ιουνίου 2023 
θα διεξαχθούν με νέα ψη-
φοδέλτια, τα οποία θα τυ-
πωθούν βάσει όσων ορίζει 
ο ισχύων νόμος. Ως εκ τού-
του, ψηφοδέλτια που αφο-
ρούσαν στις εκλογές της 
21ης Μαΐου 2023 και για 
οποιοδήποτε λόγο παρέ-
μειναν στην κυριότητα των 
ψηφοφόρων καθίστανται 
άκυρα και δεν δύνανται να 
χρησιμοποιηθούν.

Είμαι ετεροδημότης. 
Μπορώ να ψηφίσω στον 
τόπο διαμονής μου;

Ναι, εφόσον η αίτησή σας 
έχει υποβληθεί στον αρ-
μόδιο Δήμο και έχει διεκ-
περαιωθεί από αυτόν το 
αργότερο έως και την 30ή 
Απριλίου 2023, μπορείτε 
να ψηφίσετε στον Δήμο 
διαμονής σας. Αίτηση που 
δεν διεκπεραιώθηκε έως 
τη συγκεκριμένη ημερομη-

νία, δε λαμβάνεται υπόψη 
για την επικείμενη εκλογική 
διαδικασία. Σε κάθε περί-
πτωση, συνιστάται οι εκλο-
γείς να ανατρέξουν στην 
πλατφόρμα του Υπουργεί-
ου Εσωτερικών «Μάθε πού 
Ψηφίζεις» για να ενημερω-
θούν για τον τόπο που ψη-
φίζουν.

Είμαι Έλληνας που δια-
μένει στο εξωτερικό και 
δεν πρόλαβα την προθε-
σμία για να ψηφίσω στις 
προηγούμενες εκλογές. 
Τι θα ισχύσει τώρα;

Οι Έλληνες του εξωτερικού 
μπορούν να ψηφίσουν στον 
τόπο διαμονής τους εφό-
σον η αίτηση για εγγραφή 
στους ειδικούς εκλογικούς 
καταλόγους έχει υποβλη-
θεί στη σχετική πλατφόρμα 
του Υπουργείου Εσωτερι-
κών (https://apodimoi.gov.
gr) έως και την Τετάρτη 17 
Μαΐου 2023. Διευκρινίζε-
ται πως για την έγκριση της 
αίτησης εφαρμόζονται τα 
κριτήρια όπως ορίζονται 
από τον ισχύοντα νόμο.

Στις προηγούμενες εκλο-
γές ψήφισα στο εξωτε-
ρικό, αλλά την 25η Ιου-
νίου 2023 θα βρίσκομαι 
στην Ελλάδα. Θα μπορέ-

σω να ψηφίσω;

Η καταληκτική ημερομηνία 
υποβολής αίτησης για ανα-
στολή της εγγραφής στους 
ειδικούς εκλογικούς κα-
ταλόγους του εξωτερικού 
ήταν η Παρασκευή 26 Μα-
ΐου 2023. Οποιαδήποτε αί-
τηση υπεβλήθη μετά τη συ-
γκεκριμένη ημερομηνία δεν 
θα ληφθεί υπόψη για την 
επικείμενη εκλογική διαδι-
κασία. Σε κάθε περίπτωση, 
συνιστάται οι εκλογείς να 
ανατρέξουν στην πλατφόρ-
μα του Υπουργείου Εσω-
τερικών «Μάθε πού Ψηφί-
ζεις» για να ενημερωθούν 
για τον τόπο που ψηφίζουν.

Ψηφίζω στο ίδιο εκλογι-
κό τμήμα όπου ψήφισα 
στις εκλογές της 21ης 
Μαΐου 2023;

Είναι το πιθανότερο, ωστό-
σο επειδή μπορεί να υπάρ-
ξουν ορισμένες μεταβολές 
στα εκλογικά τμήματα, συ-
νιστάται ισχυρά σε όλους 
τους ψηφοφόρους να ανα-
τρέξουν στην πλατφόρμα 
του Υπουργείου Εσωτερι-
κών «Μάθε πού Ψηφίζεις» 
για να ενημερωθούν για το 
πού ψηφίζουν.

Πηγή: kathimerini.gr

Δημοσκόπηση GPO 
Με 20,4 μονάδες προηγείται η Νέα Δημοκρατία του ΣΥΡΙΖΑ

Επτακομματική βου-
λή δείχνει νέα έρευνα 
– Υπέρ της παραίτησης 
Τσίπρα αν τα αποτελέ-
σματα δεν αλλάξουν θε-
αματικά οι πολίτες

Αποτέλεσμα παρόμοιο με 
εκείνο των εκλογών του 
Μαΐου καταγράφει δημο-
σκόπηση της GPO για την 
εφημερίδα Παραπολιτικά.

Στην πρόθεση ψήφου η 
Νέα Δημοκρατία καταγρά-
φεται στο 41,1%. Ακολου-
θεί ο ΣΥΡΙΖΑ με 20,7%. 
Το ΠΑΣΟΚ βρίσκεται στο 
11,4% και το ΚΚΕ στο 
6,3%. Η Πλεύση Ελευθε-

ρίας εμφανίζεται πέμπτο 
κόμμα με 4,3%, η Ελληνική 
Λύση ακολουθεί με 3,6% 
και η Νίκη 3,1%. Τέλος το 
ΜέΡΑ25 εμφανίζεται μόλις 
στο 1,6%.

Αποτέλεσμα παρόμοιο με 
εκείνο των εκλογών του 
Μαΐου καταγράφει δημο-
σκόπηση της GPO για την 
εφημερίδα Παραπολιτικά.
Στην πρόθεση ψήφου η 
Νέα Δημοκρατία καταγρά-
φεται στο 41,1%. Ακολου-
θεί ο ΣΥΡΙΖΑ με 20,7%. 
Το ΠΑΣΟΚ βρίσκεται στο 
11,4% και το ΚΚΕ στο 
6,3%. Η Πλεύση Ελευθε-
ρίας εμφανίζεται πέμπτο 

κόμμα με 4,3%, η Ελληνική 
Λύση ακολουθεί με 3,6% 
και η Νίκη 3,1%. Τέλος το 
ΜέΡΑ25 εμφανίζεται μόλις 
στο 1,6%.

Στην ερώτηση αν σκέφτο-
νται να αλλάξουν την ψήφο 
τους, οι ερωτηθέντες δη-
λώνουν σε ποσοστό 60,9% 
Όχι, ενώ το 12,7% απαντά 
«μάλλον όχι». «Μάλλον 
ναι» απαντά το 11,5% και 
«Ναι» το 11,7%.

Όσο για το ποιο πιστεύουν 
ότι είναι το πιο σοβαρό δι-
ακύβευμα των εκλογών το 
45,9% απαντά «Σταθερή 
κυβέρνηση/ αυτοδυναμία», 

ο «περιορισμός κυριαρχίας 
της Νέας Δημοκρατίας» 
απαντά το 25,3%, «Πε-
ρισσότερα κόμματα στη 
Βουλή» απαντά το 21,8% 
και «ποιο θα είναι δεύτερο 
κόμμα» το 4%.

Σε ερώτημα που τέθηκε 
για το αν ο Αλέξης Τσίπρας 
πρέπει να παραιτηθεί από 
την προεδρία του ΣΥΡΙ-
ΖΑ αν το αποτέλεσμα της 
δεύτερης κάλπης είναι πα-
ρόμοιο, το 56,1% δηλώνει 
«ναι και μάλλον ναι» ενώ 
το 37,4% απαντά «όχι και 
μάλλον όχι».

newsbeast.gr

Δημοσκόπηση Metron Analysis 
Από 38,2% έως 43,8% η ΝΔ, από 16,9% έως 21,3% ο ΣΥΡΙΖΑ

Διεύρυνση της διαφοράς 
μεταξύ Νέας Δημοκρατίας 
και ΣΥΡΙΖΑ δείχνει η πρώ-
τη δημοσκόπηση μετά τις 
εκλογές της 21ης Μαΐου. 
Σύμφωνα με την έρευ-
να της εταιρείας Metron 
Analysis που παρουσιά-
στηκε απόψε στο Mega η 
Νέα Δημοκρατία διατηρεί 
προβάδισμα 22 μονάδων 
έναντι του ΣΥΡΙΖΑ στην 
εκτίμηση ψήφου.

Το κόμμα της αντιπολίτευ-
σης εμφανίζει τάσεις απο-

συσπείρωσης καθώς από 
το 20,1% που έλαβε στις 
πρόσφατες εκλογές, βρί-
σκεται πλέον στο 19,1%.

Σύμφωνα με την έρευνα 
της Metron, η Νέα Δημο-
κρατία – παρά το γεγονός 
ότι η «Πλεύση Ελευθερίας» 
και το κόμμα «Νίκη» φαίνε-
ται να μπαίνουν στη Βου-
λή – εξασφαλίζει μια κοι-
νοβουλευτική πλειοψηφία 
162 εδρών.

Πιο συγκεκριμένα, στην 

εκτίμηση ψήφου η ΝΔ 
λαμβάνει ποσοστό 41%, 
ο ΣΥΡΙΖΑ 19,1% το ΠΑ-
ΣΟΚ 11,7%, το ΚΚΕ 7,6%, 
η Ελληνική Λύση 4,4%, 
το κόμμα «Νίκη» 3,8%, η 
Πλεύση Ελευθερίας 4,8% 
ενώ το ΜέΡΑ25 δεν πιάνει 
το εκλογικό όριο για την 
είσοδο στη Βουλή καθώς 
βρίσκεται στο 2,5%.

Με αυτά τα ποσοστά η ΝΔ 
εξασφαλίζει  άνετη πλειο-
ψηφία 162 βουλευτών. Ο 
ΣΥΡΙΖΑ 51 έδρες, το ΠΑ-

ΣΟΚ 32, το ΚΚΕ 20, η Ελ-
ληνική Λύση 12, η «Νίκη» 
10 και η «Πλεύση Ελευθε-
ρίας» 13 έδρες.

Αξίζει να σημειωθεί ότι το 
κατώτατο όριο για τη Νέα 
Δημοκρατία εντοπίζεται 
στο 38,2% και το ανώτερο 
στο 43,8%. Για τον ΣΥΡΙΖΑ 
τα αντίστοιχα ποσοστά κυ-
μαίνονται από 16,9% έως 
21,3%.
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Συνέντευξη Κυριάκου Μητσοτάκη 
Δεν πρόκειται να καβαλήσω το καλάμι

Αλέξης Παπαχελάς 
www.kathimerini.gr

Δεν φιλοδοξώ να είμαι 
διαχειριστής πρωθυ-
πουργός. Θα κάνουμε 
μεγάλες αλλαγές. Η αυ-
τοδυναμία είναι μονό-
δρομος. Θα είναι μια κυ-
βέρνηση της νέας Νέας 
Δημοκρατίας

«Οταν το Πέραμα μας 
δίνει 37%, αυτό σημαί-
νει ότι οι άνθρωποι που 
έχουν μεγάλα προβλή-
ματα νοιάζονται για την 
προκοπή τους, για τις 
δουλειές τους, και πι-
στεύουν ότι εμείς μπο-
ρούμε να κάνουμε τη ζωή 
τους καλύτερη», λέει ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης. 
νται για την προκοπή 
τους, για τις δουλειές 
τους, και πιστεύουν ότι 
εμείς μπορούμε να κά-
νουμε τη ζωή τους κα-
λύτερη», λέει ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης. Φωτ. ΔΗ-
ΜΗΤΡΗΣ ΠΑΠΑΜΗΤΣΟΣ

Η συνάντηση έγινε στο Μα-
ξίμου, λίγες ώρες προτού 
ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
παραδώσει στον υπηρεσια-
κό πρωθυπουργό. Ο πρόε-
δρος της Ν.Δ. στη συζήτησή 
του με την «Κ» ερμηνεύει 
το εκλογικό αποτέλεσμα, 
περιγράφει την κυβέρνηση 
που σκοπεύει να σχηματίσει 
μετά τις εκλογές και ανα-
λύει τις μεταρρυθμιστικές 
του προτεραιότητες. Ταυ-
τόχρονα, στέλνει μήνυμα 
στα στελέχη του κατά του 
εκλογικού εφησυχασμού, 
αλλά και της αλαζονείας.

«Αν θέλουν εμένα στο 
Μαξίμου, πρέπει να με 
ξαναψηφίσουν»

– Κύριε πρόεδρε, συγχα-
ρητήρια για την εκλογι-
κή σας νίκη. Κατ’ αρχάς 
θα ρωτήσω αν εκπλαγή-
κατε.

– Κύριε Παπαχελά, σας ευ-
χαριστώ. Ημουν σίγουρος 
ότι θα είχαμε ένα πολύ 
καλό εκλογικό αποτέλεσμα. 
Πίστευα ότι θα μπορούσα-
με να φθάσουμε στα πο-
σοστά του 2019. Σίγουρα, 
πάντως, ήταν και για μένα 
μία ευχάριστη έκπληξη το 
γεγονός ότι καταφέραμε να 
ξεπεράσουμε τα ποσοστά 
μας, αλλά και ότι αυξήσα-
με τον απόλυτο αριθμό των 
ψήφων μας. Ομως, δεν 
μπορούσα σε καμία περί-
πτωση να προβλέψω την 
κατάρρευση του ΣΥΡΙΖΑ σε 
αυτή την έκταση. Είναι μο-
ναδικό φαινόμενο, μετά το 
1974, το πρώτο κόμμα να 

έχει υπερδιπλάσιο αριθμό 
ψήφων από το δεύτερο. Πι-
στεύω, λοιπόν, ότι μέσα και 
από αυτό το αποτέλεσμα 
αναδείχθηκε μια σημαντική 
πρόοδος της ελληνικής κοι-
νωνίας ως προς τον τρόπο 
με τον οποίο αντιλαμβάνε-
ται το ύψιστο δημοκρατικό 
δικαίωμα της συμμετοχής 
στην κάλπη.

Μια επιβράβευση, όχι μό-
νον του έργου μας, αλλά, 
πιστεύω, και του ορθού 
πολιτικού λόγου. Μια άλλη 
αντίληψη για την πολιτική, 
η οποία ανάγει την ειλικρί-
νεια και την εμπιστοσύνη 
σε κυρίαρχες αξίες. Αλλά 
και μια κάθετη, θα έλεγα, 
απόρριψη της τοξικότητας, 
της χυδαιότητας, της ύβρε-
ως – της πολιτικής συμπε-
ριφοράς, δηλαδή, του ΣΥ-
ΡΙΖΑ.

– Ενα πράγμα που 
ακούω γύρω μου είναι 
ότι «πήρε 40%, γιατί 
να τον ξαναψηφίσου-
με και να του δώσουμε 
“carte blanche”;». Μή-
πως υπάρχει εκεί ένα 
πρόβλημα απόλυτης, 
ανεξέλεγκτης κυριαρχί-
ας και ειδικά επειδή δεν 
θα υπάρχει μια αντιπολί-
τευση ισχυρή απέναντι, 
από ό,τι φαίνεται;

– Εγώ από την πρώτη στιγ-
μή ζήτησα αυτοδυναμία. 
Και αν οι πολίτες επιθυμούν 
μια ισχυρή και αυτοδύναμη 
κυβέρνηση οφείλουν να 
γνωρίζουν ότι θα πρέπει 
να επαναβεβαιώσουν την 
ψήφο τους. Δεν τους ζητώ 
να κάνουν κάτι διαφορετι-
κό από αυτό το οποίο έκα-
ναν στην πρώτη κάλπη. Και, 
βέβαια, θα πρέπει κανείς 
να λάβει υπόψη του την 
αριθμητική του νέου εκλο-
γικού νόμου. Αν έχουμε, 
πράγμα πιθανό, περισσό-
τερα κόμματα στη Βουλή, 
τότε αυξάνεται ο πήχυς της 
αυτοδυναμίας. Και κατά 
συνέπεια, τίποτα δεν είναι 
δεδομένο. Η κάλπη είναι 
και πάλι άδεια. Το αποτέλε-
σμα της 21ης Μαΐου είναι 
μια πολύ καλή ένδειξη για 
το πώς θα ξαναψηφίσουν 
οι πολίτες. Ομως, πρέπει να 
πάμε να ξαναψηφίσουμε. 
Τότε κληθήκαμε να νική-
σουμε. Τώρα καλούμαστε 
να κυβερνήσουμε. Αν, συνε-
πώς, οι πολίτες επιθυμούν 
να επιστρέψω στο Μέγαρο 
Μαξίμου, αν αυτή είναι η 
επιλογή τους, τότε θα πρέ-
πει να ξαναέρθουν να με 
ξαναψηφίσουν.

Ερχομαι, τώρα, στο ερώ-
τημά σας αν μια απόλυτη 

κοινοβουλευτική πλειοψη-
φία είναι διαβατήριο για να 
μπορώ να κάνω ό,τι θέλω. 
Θα σας έλεγα το ανάπο-
δο: όσο πιο ισχυρή είναι η 
εντολή, τόσο μεγαλύτερη 
είναι η ανάγκη εγώ ο ίδιος 
να είμαι προσγειωμένος, 
σεμνός, να τιμήσω την 
εμπιστοσύνη των πολιτών. 
Να αποφύγω και λάθη τα 
οποία μπορεί να έγιναν 
στην πρώτη περίοδο. Αλ-
λωστε, αυτοδύναμη κυβέρ-
νηση δεν σημαίνει ασύδο-
τη, αλλά αποτελεσματική 
κυβέρνηση. Και, βέβαια, και 
στο παρελθόν είχαμε πολύ 
ισχυρές κυβερνήσεις, δεν 
άκουσα να γίνεται η ίδια 
συζήτηση. Μόνο οι ισχυ-
ρές κυβερνήσεις μπορούν 
να κάνουν τις μεγάλες αλ-
λαγές. Δεν έχω κρύψει τη 
φιλοδοξία μου, η δεύτε-
ρη τετραετία να είναι μια 
τετραετία πολύ μεγάλων 
αλλαγών. Οσο πιο ισχυ-
ρή νομιμοποίηση έχω για 
να κάνω τέτοιες αλλαγές, 
τόσο πιο εύκολο θα είναι 
να τις υλοποιήσω.

– Επειδή μιλάμε για 
μικρά νούμερα, υπάρ-
χει μια περίπτωση –και 
σοβαρή θα έλεγα– να 
υπάρξει επτακομματική 
Βουλή και τα ποσοστά 
μπορούν να παίξουν 
1%-1,5% πάνω-κάτω. Τι 
θα κάνετε σε περίπτωση 
που υπάρχει μία ορια-
κή πλειοψηφία; Θα ξα-
ναπάτε σε εκλογές; Θα 
μιλήσετε με τον κ. Αν-
δρουλάκη;

– Είναι, ακριβώς, ένα απει-
λητικό σενάριο που ανοίγει 
τον δρόμο σε νέες περι-
πέτειες. Σε ακυβερνησία ή 
σε παραλυτικούς συμβιβα-
σμούς, ακόμη και σε τρίτες 
εκλογές. Κάτι που οι Ελλη-
νίδες και οι Ελληνες πρέπει 
να αποκρούσουν με την 
ψήφο τους.

Αυτό το οποίο μπορώ να 
σας πω αυτή τη στιγμή, 
λαμβάνοντας υπόψη και 
την τοποθέτηση του κ. Αν-
δρουλάκη μετά τις εκλογές, 
είναι ότι δεν υπάρχει σή-
μερα άλλη πολιτική επιλο-
γή στη χώρα παρά μόνον 
η αυτοδύναμη Ν.Δ. Δεν 
ήμουν εγώ αυτός ο οποίος 
έκοψα τις γέφυρες με το 
ΠΑΣΟΚ ούτε στην προη-
γούμενη προεκλογική περί-
οδο. Ο κ. Ανδρουλάκης είχε 
μια πολύ συνεπή στρατηγι-
κή να στρέψει το ΠΑΣΟΚ 
πολύ περισσότερο προς 
τα αριστερά και σίγουρα 
να μην επιθυμεί καμία επι-
κοινωνία με εμένα προσω-
πικά. Κατά συνέπεια, εγώ 
δεν βλέπω άλλη επιλογή 
σήμερα για τη χώρα, παρά 
μόνον αυτοδυναμία και 
προφανώς είναι καλύτερο 
η αυτοδυναμία αυτή να 
μην είναι οριακή, αλλά να 
είναι πιο διευρυμένη. Είχα 
158 βουλευτές στην προ-
ηγούμενη εκλογή, νομίζω 
ότι υπηρέτησα την ατζέντα 
από μία τέτοια πλειοψηφία 
με μεγάλη άνεση, χωρίς να 
αισθάνομαι ότι είμαι δέσμι-
ος εξαρτήσεων, αλλά και 
χωρίς να «καβαλήσω το 
καλάμι», πράγμα το οποίο 
δεν θα επιτρέψω πρώτα 

απ’ όλα στον εαυτό μου. 
Και σίγουρα δεν πρόκειται 
να το επιτρέψω ούτε στα 
στελέχη μου και στους αυ-
ριανούς υπουργούς.

Οσο πιο ισχυρή είναι 
η εντολή, τόσο μεγα-
λύτερη είναι η ανάγκη 
εγώ ο ίδιος να είμαι 
προσγειωμένος, σε-
μνός, να τιμήσω την 
εμπιστοσύνη των πολι-
τών. Αυτοδύναμη κυ-
βέρνηση δεν σημαίνει 
ασύδοτη, αλλά αποτε-
λεσματική κυβέρνηση.

– Απλώς για να το κατα-
λάβω, εάν γίνει κάποια 
στραβή και δεν βγει 
αυτοδυναμία και είναι 
στους 150 ή κάτι τέτοιο, 
τι θα κάνετε;

– Δεν θέλω να μπω σε αυτή 
τη συζήτηση γιατί δεν το 
έκανα ούτε στις προηγού-
μενες εκλογές και δεν θα 
το κάνω και τώρα. Αλλά 
είναι σαφές ότι η αυτοδυ-
ναμία είναι μονόδρομος και 
είναι μονόδρομος, όχι γιατί 
το λέω εγώ, αλλά γιατί το 
λένε όλοι οι άλλοι. Aυτό το 
οποίο αποκλείω κατηγορη-
ματικά –και το επαναλαμ-
βάνω και σε εσάς– είναι 
οποιαδήποτε συνεργασία 
με κόμματα ή κομματίδια 
εκ δεξιών της Ν.Δ. Δεν 
υπάρχει καμία απολύτως 
περίπτωση να συμβεί αυτό. 
Συνεπώς, αυτοδυναμία της 
Ν.Δ. θα σημάνει παντοδυ-
ναμία της χώρας.

– Η κάλπη έβγαλε και κά-
ποιες εκπλήξεις σε επί-
πεδο προσώπων. Eίδα-
με, δηλαδή, κάποια νέα 
πρόσωπα να βγαίνουν 
πάνω από παραδοσιακά 
στελέχη της Ν.Δ. Βγαίνει 
κάποιο συμπέρασμα από 
όλο αυτό; Από αυτές τις 
προτιμήσεις των ψηφο-
φόρων δηλαδή;

– Νομίζω ότι οι πολίτες και 
στις επιλογές των προσώ-
πων επιβράβευσαν νεότερα 
πρόσωπα. Πάντα υπάρχει 
ένα αίτημα για ανανέωση, 
το οποίο και εγώ πρεσβεύω, 
γιατί θεωρώ ότι είναι απα-
ραίτητο για οποιονδήποτε 
κομματικό οργανισμό. Νο-
μίζω ότι επιβραβεύθηκαν 
και σε επίπεδο προσώπων 
η μετριοπάθεια και ο πολι-
τικός λόγος, ο οποίος έδινε 
έμφαση στο αποτέλεσμα 
και όχι στις εντυπώσεις. 
Χαίρομαι γιατί έχει ήδη 
ανανεωθεί σημαντικά η 
κοινοβουλευτική μας ομά-
δα, πράγμα το οποίο δεν 
είναι συνηθισμένο, ξέρε-
τε, για κόμματα εξουσίας. 
Aλλά τώρα θέλω να τονίσω 
ότι η δύσκολη μάχη είναι 
μπροστά μας.

Καταλαβαίνω απόλυτα την 
κούραση των υποψηφίων, 
οι οποίοι αγωνίστηκαν για 
τον σταυρό, αλλά δεν θα 
τους ζητήσω απλά, θα απαι-
τήσω την ίδια προσήλωση 
στην εκλογική μάχη τώρα 
που δίνουμε τον αγώνα για 
το κοινό καλό, που δεν εί-
ναι άλλο από την καθαρή 
νίκη της Νέας Δημοκρατί-
ας, με ισχυρή αυτοδυναμία 
στις εκλογές που έρχονται. 

Δηλαδή, αν πιστεύουν κά-
ποιοι ότι τώρα μπορούν 
να πάνε να ξεκουραστούν, 
επειδή εξελέγησαν βουλευ-
τές, πρέπει να γνωρίζουν 
ότι αυτό δεν πρόκειται να 
γίνει αποδεκτό από μένα 
και είναι κάτι που θα το αξι-
ολογήσω πάρα πολύ σοβα-
ρά την επόμενη μέρα.

– Τι κυβέρνηση θα εί-
ναι αυτή; Θα είναι μια 
κυβέρνηση Μητσοτάκη, 
μια κυβέρνηση της Ν.Δ.; 
Υπάρχουν κάποιοι, πα-
λαιάς σχολής Νεοδημο-
κράτες, που λένε ότι θα 
είναι μια κυβέρνηση Πο-
ταμιού. Εσείς, τι απαντά-
τε σ’ αυτό;

– Θα είναι η κυβέρνηση 
της νέας Νέας Δημοκρατί-
ας. Δηλαδή, της Νέας Δη-
μοκρατίας όπως έχει ήδη 
διαμορφωθεί. Μια κυβέρ-
νηση συμπεριληπτική, που 
δίνει έμφαση στην αξιο-
κρατία και την ικανότητα 
των στελεχών, που θα είναι 
σε θέση να φέρουν εις πέ-
ρας την αποστολή που θα 
τους αναθέσω. Θέλω να 
είμαι σίγουρος ότι τα στε-
λέχη στα οποία θα αναθέ-
σω αποστολές θα είναι σε 
θέση να τις υλοποιήσουν. 
Θα σας έλεγα ότι είμαι 
πιο αποδεσμευμένος από 
ό,τι στο παρελθόν από τις 
κλασικές ισορροπίες, που 
ενδεχομένως ένας αρχηγός 
να πρέπει να κρατά. Θα εί-
ναι μια κυβέρνηση σκληρής 
δουλειάς. Με περισσότερες 
γυναίκες, με πολύ rotation 
–για να χρησιμοποιήσω 
έναν μπασκετικό όρο–, δη-
λαδή με πολλές αλλαγές σε 
σχέση με την απερχόμενη 
κυβέρνηση της Ν.Δ.

– Ξέρετε ότι ιστορικά 
οι δεύτερες τετραετίες 
δεν είναι απαραίτητα οι 
πιο επιτυχημένες. Είχα-
με, για παράδειγμα, μια 
δεύτερη τετραετία Ση-
μίτη, δεύτερη τετραετία 
Καραμανλή. Εχετε μάθει 
κάτι εσείς από αυτές τις 
εμπειρίες;

– Βεβαίως, κι επειδή όπως 
κι εσείς, έτσι κι εγώ, μου 
αρέσει να μελετώ την 
Ιστορία, θέλω ακριβώς 
να αποφύγω την «κατάρα 
της δεύτερης τετραετίας» 
ως μία τετραετία ήσσονος 
προσπαθείας και συμβιβα-
σμού με το εκλογικό απο-
τέλεσμα. Μακριά από μένα 
οποιαδήποτε τέτοια λογι-
κή. Πρώτον, σε προσωπικό 
επίπεδο έχω πολλή ενέρ-
γεια και πολλή διάθεση να 
κάνω ακόμη περισσότερα 
από αυτά που έκανα την 
πρώτη τετραετία. Είμαι 
πολύ πιο έμπειρος. Παρότι 
θεωρούσα ότι ήμουν καλά 
προετοιμασμένος όταν 
ανέλαβα την ευθύνη της 
διακυβέρνησης της χώρας 
το 2019, έμαθα πάρα πολ-
λά στη διάρκεια αυτής της 
τετραετίας. Διδάχθηκα κι 
εγώ από τα λάθη μου. Γνω-
ρίζω πολύ καλύτερα πώς 
να κρατάω την κυβερνητική 
μηχανή καλοκουρδισμένη. 
Ενα πράγμα δεν νομίζω ότι 
θα αλλάξει, το οποίο μερι-
κές φορές κάνει και τους 
στενούς μου συνεργάτες να 

δυσανασχετούν: το πόσο 
ασχολούμαι με τη λεπτο-
μέρεια των ζητημάτων της 
διακυβέρνησης. Αυτό είναι 
κάτι το οποίο θα εξακο-
λουθεί να συμβαίνει και την 
επόμενη τετραετία.

Το 2027 θα μιλάμε για μια 
τελείως διαφορετική Ελλά-
δα και αυτή είναι και η φι-
λοδοξία μου. Δεν έχω την 
πρόθεση να καταγραφώ ως 
ένας «διαχειριστής» πρω-
θυπουργός. Ξέρω ότι μας 
ανοίγεται μια πολύ μεγάλη 
ευκαιρία. Ξέρω τι ζητάνε 
από εμάς οι πολίτες. Πά-
ντα θα μας λένε «πατήστε 
περισσότερο γκάζι». Και 
έχω υποχρέωση αυτές τις 
προσδοκίες να μην τις δι-
αψεύσω. Το 40% που μας 
ψήφισε, δεν μας ψήφισε 
αυτή τη φορά επειδή ήθε-
λε να «ξεφορτωθεί» μια 
προηγούμενη κυβέρνηση. 
Πιστεύω ότι αυτή η ψή-
φος είναι μία θετική ψήφος 
εμπιστοσύνης, η οποία μας 
ζητάει να τρέξουμε πιο γρή-
γορα και μάλιστα είναι μια 
ψήφος που έχει μια πολύ 
ενδιαφέρουσα κοινωνική 
διαστρωμάτωση, με πολύ 
δυνατά ποσοστά της Ν.Δ. 
σε ηλικιακές και κοινωνι-
κές ομάδες όπου δεν είχε 
ισχυρή παρουσία. Ειδικά 
αυτό που έγινε στη Δυτική 
Αθήνα είναι για μένα πάρα 
πολύ εντυπωσιακό.

Αποδείξαμε ότι είμαστε μία 
παράταξη με κοινωνικό 
πρόσημο. Οταν το Πέραμα 
μας δίνει 37%, αυτό ση-
μαίνει ότι οι άνθρωποι που 
έχουν μεγάλα προβλήματα 
νοιάζονται για την προκοπή 
τους, για τις δουλειές τους, 
για το περιβάλλον τους και 
πιστεύουν ότι εμείς μπο-
ρούμε να κάνουμε τη ζωή 
τους καλύτερη. Τελικά αυτή 
είναι η ουσία της πολιτικής. 
Και αυτό τελικά κρίθηκε 
σε αυτή την κάλπη. Ποιοι 
ασχολούνται με τα πραγ-
ματικά προβλήματα. Οι άν-
θρωποι έχουν έγνοιες.

Και υπάρχει και η τοξικότη-
τα των μέσων κοινωνικής 
δικτύωσης που απεδείχθη 
ότι δεν έχει καμιά σχέση με 
την πραγματική κοινωνία. 
Και από αυτή την πλευρά, 
μακάρι το μάθημα αυτό να 
το εισπράξουν όλες οι πο-
λιτικές δυνάμεις. Αν κρίνω 
από κάποιες δηλώσεις που 
ήδη ακούω από στελέχη 
του ΣΥΡΙΖΑ, έχω σοβαρές 
αμφιβολίες ότι έχουν αντι-
ληφθεί τι πραγματικά έχει 
συμβεί.

«Εχουμε καταφέρει συ-
στηματικά να ξεπερνάμε 
τους δημοσιονομικούς 
στόχους, για δύο λόγους: 
πρώτον, διότι η οικονομία 
υπεραποδίδει, έχουμε με-
γαλύτερη ανάπτυξη, άρα 
και περισσότερα έσοδα – 
από την ανάπτυξη όμως, 
όχι από την υπερφορο-
λόγηση. Και δεύτερον, η 
φοροδιαφυγή ήδη αρχί-
ζει και αντιμετωπίζεται με 
ηλεκτρονικές πληρωμές 
και καλύτερες διασταυ-
ρώσεις. Και αυτό μας 
δίνει περισσότερους πό-
ρους να διαχειριστούμε». 
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ΠΡΟΧΩΡΟΥΝ ΧΩΡΙΣΤΑ
ΝΤΙΝΟΣ ΚΛΕΙΤΣΙΩΤΗΣ ΚΑΙ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΙΩΣΗΦΙΔΟΥ

Με την ανακοίνωση της 
η Αναστασία Ιωσηφίδου 
δίνει τέλος στις συζητή-
σεις για τη συνεργασία 
της με τον Ντίνο Κλει-
τσιώτη :

Ο δημοτικός συνδυασμός 
ΩΡΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ, υπο-
χρεωμένος από τις τρέχου-
σες, να τοποθετηθεί σε όσα 
τις τελευταίες ώρες, ερήμην 
του, αναπαράγονται στα 
τοπικά ΜΜΕ, αναφορικά με 
το θέμα της συνένωσής του 
με τον συνδυασμό του κ. 
Κλειτσιώτη και κυρίως του 
προσώπου του επικεφαλής 
αυτού, επιθυμεί να σημειώ-
σει τα παρακάτω:

Τους τελευταίους 2 μή-
νες, αν και το της τοπικής 
επικαιρότητας είχε επικε-

ντρωθεί στο πρόσωπο του 
επικεφαλής, υπήρξε μία κο-
πιώδης προεργασία με σκο-
πό την διευθέτηση πολλών 
θεμάτων, που αφορούσαν 
την ταυτότητα των άλλων. 
του πλέον κοινού συνδυα-
σμού και τη διαμόρφωση 
του προγράμματός του. 

Σε αυτό το πλαίσιο είχε 
συμφωνηθεί τελικώς, η δι-
ατήρηση του ονόματος του 
συνδυασμού μας ΩΡΑ ΔΗ-
ΜΙΟΥΡΓΙΑΣ, ως όνομα του 
νέου κοινού συνδυασμού, 
καθώς και η υιοθέτηση του 
συνόλου του προγράμμα-
τος, όπως αυτό ήδη ανακοι-
νωθεί από την επικεφαλής 
μας Αναστασία Ιωσηφίδου 
στις 6 Ιουλίου 2022.

Επιπλέον στο χρονικό αυτό 

διάστημα πραγματοποιή-
θηκαν στον Καβάλα, δύο 
έρευνες Δήμου κοινής 
γνώμης, από δύο διαφορε-
τικές εταιρίες με την ανά-
δειξη του επικεφαλής του 
νέου κοινού συνδυασμού, 
από τους οποίους στην 
πρώτη καταγράφηκε μια 
σαφής και αναμφισβήτητη 
υπεροχή της κας Ιωσηφί-
δου, σε όλες τις επιμέρους 
συνιστώσες της έρευνας, 
ενώ η δεύτερη ανέδειξε 
μία απρόσμενη και ιδιότυπη 
ισοπαλία. 

Με βάση τα ευρήματα αυτά 
και προκειμένου η προσπά-
θεια συνένωσης των δύο 
συνδυασμών να ευοδω-
θεί, οι δύο επικεφαλής σε 
συνάντηση που είχαν το 
απόγευμα της Τρίτης, 30 

Μαΐου, συμφώνησαν να 
αξιολογήσουν περισσότε-
ρο τα δεδομένα και να μην 
προχωρήσουν σε δημόσια 
δήλωση μέχρι την Παρα-
σκευή, 2 Ιουνίου, οπότε και 
πραγματοποιήθηκαν κοινή 
συνέντευξη τύπου, για την 
ανακοίνωση του προσώπου 
του επικεφαλής του κοινού 
συνδυασμού.

 Με δυσάρεστη έκπλη-
ξη ωστόσο και λίγη ώρα 
μόνο μετά την ανωτέρω 
συνάντηση των δύο επικε-
φαλής, αντιληφθήκαμε ότι 
ο κ. Ο Κλειτσιώτης, κατά 
την παράβαση της σχετικής 
συμφωνίας, προχώρησε σε 
δηλώσεις στον τηλεοπτικό 
σταθμό της Καβάλας, όπου 
ανέφερε όχι μόνο ότι εί-
ναι επικεφαλής του κοινού 

συνδυασμού, αλλά επιπρο-
σθέτως ότι επικράτησε στη 
δημοσιότητα. 

Επιπλέον, την Τετάρτη, 31 
Μαΐου, ο κ. Ο Κλειτσιώτης 
επανέλαβε τις ανωτέρω 
δηλώσεις του σε ένα άλλο 
τηλεοπτικό σταθμό της Κα-
βάλας, ενώ ο συνδυασμός 
του ανέφερε σε τοπικό 
ραδιοφωνικό σταθμό, ότι 
ο κοινός συνδυασμός, όχι 
μόνο δεν θα έχει το όνομα 
ΩΡΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ, αλλά 
θα πρέπει να αναδιατυπω-
θεί εκ νέου και το πρόγραμ-
μα του. 

Κατόπιν των νέων δεδο-
μένων που προέκυψαν 
ως άνω, τα στελέχη του 
συνδυασμού ΩΡΑ ΔΗΜΙ-
ΟΥΡΓΙΑΣ, με ευθύνης και 

αξιοπρέπειας, αποφάσισαν 
ομόφωνα ότι η ΩΡΑ ΔΗ-
ΜΙΟΥΡΓΙΑΣ συνεχίζει κανο-
νικά τον προεκλογικό της 
αγώνα με επικεφαλής την 
καστασία Ιωσηφίδου. 

Ευχόμαστε στην παράταξη 
του κ. Κλειτσιώτη καλή συ-
νέχεια, ελπίζοντας πάντα, 
ότι θα ξανασυναντηθού-
με από την ίδια πλευρά , 
είτε πριν είτε μετά την 8η 
Οκτωβρίου 2023, και με 
κοινό σημείο αναφοράς την 
αλλαγή στη διοίκηση του 
Δήμου Καβάλα. με αίσθημα 
ευθύνης και αξιοπρέπειας, 
αποφάσισαν ομόφωνα ότι 
η ΩΡΑ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑΣ συ-
νεχίζει κανονικά τον προε-
κλογικό της αγώνα με επι-
κεφαλής την κα Αναστασία 
Ιωσηφίδου.

Δεν συνεργάζονται Ιωσηφίδου – Κλειτσιώτης

«Οι συμφωνίες πρέπει 
να τηρούνται, δυστυχώς 
αναίρεσε η κ. Ιωσηφί-
δου»

Απάντηση στην ανακοίνω-
ση της Αναστασίας Ιωση-
φίδου, στην οποία απέκλει-
σε την κοινή κάθοδο στις 
δημοτικές εκλογές, έδω-
σε ο Ντίνος Κλειτσιώτης 
με δήλωσή του. Σε αυτήν 
αντικρούει όλα όσα ισχυρί-
ζεται η κ. Ιωσηφίδου, ενώ 
υπογραμμίζει ότι συνεχίζει 

κανονικά ως υποψήφιος 
δήμαρχος Καβάλας.

«Είχαμε έρθει σε συμφω-
νία με την κ. Ιωσηφίδου 
για κοινή κάθοδο στις δη-
μοτικές εκλογές, αφού κά-
νουμε μια δημοσκόπηση. 
Έγινε αυτή η δημοσκόπηση 
και έβγαλε εμένα λίγο πιο 
μπροστά. Αυτό δεν αμφι-
σβητείται από κανέναν. Από 
εκεί και πέρα η συμφωνία 
που κάναμε προέβλεπε κοι-
νή συνέντευξη Τύπου στις 

31 Μαΐου, λόγω όμως των 
υποχρεώσεων που είχε η κ. 
Ιωσηφίδου την αναβάλαμε 
για την Παρασκευή (2/6) 
ορίζοντας χώρο και ώρα. 
Την Πέμπτη (1/6), όλως 
περιέργως, η κ. Ιωσηφίδου 
εξέδωσε μια ανακοίνωση 
που ανέφερε ότι δεν θα συ-
μπορευτούμε. Απόψή της, 
σεβαστή καθ’ όλα», αναφέ-
ρει χαρακτηριστικά ο Ντί-
νος Κλειτσιώτης.

«Οι συμφωνίες πρέπει να 

τηρούνται. Δυστυχώς αναί-
ρεσε η κ. Ιωσηφίδου. Κανέ-
να πρόβλημα. Συνεχίζουμε 
ο καθένας την πορεία και 
τον δρόμο του…»

«Ένα μόνο θέλω να πω εγώ. 
Οι συμφωνίες πρέπει να τη-
ρούνται. Δυστυχώς αναίρε-
σε η κ. Ιωσηφίδου. Κανένα 
πρόβλημα. Συνεχίζουμε ο 
καθένας την πορεία και τον 
δρόμο του. Οι Καβαλιώτες 
να είναι βέβαιοι ότι από 
πλευράς μου ούτε θα ανα-

φερθώ από εδώ και πέρα 
στο τι έγινε μέχρι σήμερα. 
Θα προχωρήσουμε μπρο-
στά με τον συνδυασμό και 
τους συνεργάτες μου. Μέ-
χρι τώρα σεβάστηκα από-
λυτα αυτή τη συμφωνία. 
Αφού περάσει το τριήμερο 
του Αγίου Πνεύματος, από 
την Τρίτη (6/6), σηκώνουμε 
τα μανίκια και αρχίζουμε 
έντονα την παρουσία μας 
κοντά στους δημότες, όσον 
αφορά το τι σκεφτόμαστε 
για την πόλη και επιπλέον 

στοχεύσεις. Είμαι βέβαιος 
ότι οι Καβαλιώτες θα έρ-
θουν κοντά μου, είμαι βέ-
βαιος ότι θα αναγνωρίσουν 
το ποιος είναι ο Ντίνος 
Κλειτσιώτης και ο σχεδια-
σμός του και σιγά σιγά θα 
παίρνουμε δυναμική από 
την παρουσία και τη συ-
μπαράσταση του κόσμου», 
επισημαίνει ακόμη στη δή-
λωσή του ο υποψήφιος δή-
μαρχος Καβάλας.

Ντίνος Κλειτσιώτης: Συνεχίζω μόνος μου
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ΑΙΣΘΗΤΙΚΗ ΑΛΛΕΡΓΙΟΛΟΓΟΙ

ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΟΙ

ΠΑΙΔΙΑΤΡΟΙ

ΓΕΝΙΚΟΙ ΟΙΚ. ΙΑΤΡΟΙ

ΔΕΡΜΑΤΟΛΟΓΟΙ - ΑΦΡΟΔΙΣΙΟΛΟΓΟΙ

ΔΙΑΙΤΟΛΟΓΟΙ - ΔΙΑΤΡΟΦΟΛΟΓΟΙ

ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΙ - ΜΑΙΕΥΤΗΡΕΣ ΚΛΙΝΙΚΕΣ

ΛΟΓΟΘΕΡΑΠΕΥΤΕΣ
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AUTO - MOTO

COFFEE BAR - ΕΣΤΙΑΣΗ ΓΡΑΦΕΙΟ ΤΕΛΕΤΩΝ

ΔΙΑΦΟΡΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣ

ΔΙΚΗΓΟΡΟΙ

ΘΕΡΜΑΝΣΗ

ΕΤΙΚΕΤΟΠΟΙΙΕΣ

ΚΑΤΑΣΚΕΥΑΣΤΙΚΗ
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ΕΙΔΗ ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΑΣ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ ΜΕΤΑΦΟΡΕΣ

ΜΗΧΑΝΟΥΡΓΕΙΟ

ΤΕΧΝΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ - ΜΗΧΑΝΙΚΟΙ ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ

ΚΥΝΗΓΕΤΙΚΑ-ΣΚΟΠΕΥΤΙΚΑ ΕΙΔΗ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ

SECURITY

ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΥΓΡΑΕΡΙΑ

ΕΙΔΗ ΔΙΑΤΡΟΦΗΣ

ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΕΣ ΥΠΗΡΕΣΙΕΣΞΗΡΟΙ ΚΑΡΠΟΙ

ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑ

ΕΛΑΣΤΙΚΑ

ΟΒΕΛΙΣΤΗΡΙΟ

ΜΕΣΙΤΙΚΑ ΟΙΚΟΔΟΜΙΚΑ ΥΛΙΚΑ ΕΙΔΙΚΗ ΑΓΩΓΗ ΠΡΑΤΗΡΙΑ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

ΕΠΙΠΛΑ

ΟΠΤΙΚΑ
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ΕΡΓΑ ΤΕΧΝΗΣ  FOOD SHOP
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ΜΕΣΙΤΙΚΑ

ΦΥΤΩΡΙΑ

Ο Χρήστος Δελής μπαίνει καθημερινά στην κουζίνα του ΕΝΑ Channel παρουσιάζοντας 
την πιο νόστιμη εκπομπή μαγειρικής.

Μας ταξιδεύει στην Ελληνική κουζίνα, στις πιο γευστικές γωνιές της πόλης μας 
γνωρίζοντάς μας τους chef και τα εστιατόρια που θα μας εκπλήξουν γαστρονομικά.

Ανακαλύπτει μοναδικά τοπικά προϊόντα, γεύσεις και αρώματα μαγειρεύοντας απλές, 
αλλά νόστιμες και υγιεινές συνταγές.

Ο αγαπημένος μας chef για αυτήν την εβδομάδα προτείνει:

Μοσχαρίσιο συκώτι με μανιτάρια και ρύζι με άρωμα δυόσμο-
πορτοκάλι 

Συνταγή για

Μοσχαρίσιο συκώτι με μανιτάρια και ρύζι με άρωμα δυόσμο-
πορτοκάλι 

Διάρκεια συνταγής: 2 ώρες'
Βαθμός δυσκολίας: μέτριος  

Υλικά 
• 1kg συκώτι μοσχαρίσιο κομμένο σε φέτες
• 6 μανιτάρια λευκά
• 2 κούπες ρύζι γλασέ
• 3 κρεμμύδια κομμένα σε μισοφέγγαρο
• 2 σκ. σκόρδο ψιλοκομμένο
• 1 κόκκινη και 1 πράσινη πιπεριά κομμένες σε μπαστουνάκια
• 3 τομάτες τριμμένες
• 2 κλωναράκια δυόσμο (μόνο τα φύλλα)
• Ξύσμα από ένα πορτοκάλι
• Αλάτι - πιπέρι- κόκκινη πάπρικα - μπαχάρι - σουμάκ
• Ελαιόλαδο
• 4 κούπες νερό
Εκτέλεση
Σε μια φαρδιά κατσαρόλα ζεσταίνουμε τη μισή ποσότητα ελαιολάδου σε δυνατή φωτιά 
και σοτάρουμε το κρέας για 4-5 λεπτά, μέχρι να ροδίσει από όλες τις πλευρές.

Προσθέτουμε το κρεμμύδι, το σκόρδο, τις πιπεριές και συνεχίζουμε το σοτάρισμα για 
άλλα 3-4 λεπτά, μέχρι να μαλακώσουν ελαφρώς.

Αλατοπιπερώνουμε, ρίχνουμε την τριμμένη τομάτα και νερό ώστε ίσα να καλύψει το 
κρέας και μαγειρεύουμε για 1-2 λεπτά, μέχρι τα υγρά να κοχλάσουν.

Χαμηλώνουμε τη φωτιά, σκεπάζουμε με το καπάκι και σιγομαγειρεύουμε για περίπου 
40 λεπτά, μέχρι σχεδόν να γίνει το κρέας.

Παράλληλα, σε ένα μεγάλο τηγάνι ζεσταίνουμε το υπόλοιπο λάδι σε δυνατή φωτιά και 
σοτάρουμε τα μανιτάρια για 4-5 λεπτά, μέχρι να ροδίσουν και να εξατμιστούν τα υγρά 
τους.

Ρίχνουμε στην κατσαρόλα με το κρέας τα σοταρισμένα μανιτάρια μαζί με το λάδι τους, 
τον δυόσμο και λίγο αλατοπίπερο.

Ελέγχουμε το νερό, που πρέπει να καλύπτει κατά τα 2/3 το κρέας με τα μανιτάρια και, 
αν χρειαστεί, προσθέτουμε λίγο ζεστό νερό ακόμα.

Συνεχίζουμε το μαγείρεμα για άλλα 30 λεπτά, μέχρι να μαλακώσει καλά το κρέας.

Συνεχίζουμε με το ρύζι που σοτάρουμε για λίγα λεπτά. Ρίχνουμε τα υπόλοιπα μπαχαρικά.

Έπειτα ρίχνουμε το ξύσμα. Το ρύζι θέλει περίπου 15-20 λεπτά για να γίνει.

ΕΡΓΑ ΤΕΧΝΗΣ  FOOD SHOP

CAFE BAR ΓΥΝΑΙΚΕΙΑ ΥΠΟΔΗΜΑΤΑ



ΔΕΥ. – ΤΕΤ. - ΠΑΡ. 
02:00	 Αναλυτής	(Ε)
04:00	 Engine	Power	(Ε)
04:30	 Εξελίξεις	(Ε)
06:00	 Εδώ	Είμαστε	
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας	
Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Αυτόπτης		 	
	 Μάρτυρας
23:00	 Εξελίξεις
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

ΤΡΙΤΗ - ΠΕΜΠΤΗ
01:30	 Αναλυτής	(Ε)	
03:30 Engine Power
04:00	 Εξ-Ιστορώ	(Ε)
05:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
06:00	 Εδώ	Είμαστε
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις
13:00	 Ίασις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30	 Αναλυτής	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Μαγειρεύοντας		 	
	 Απλά
18:30	 Μαζί
19:30 ENA Live News 
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
22:00	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	
23:00	 Εξ-Ιστορώ
00:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
03:30	 Ελληνική	Ταινία	
50:00	 Ιστορικά	Γεγονότα		
	 (Ε)	
06:00 Εδώ	Είμαστε 
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:30	 Τηλεπωλήσεις
10:00	 Πρώτο	Θέμα
12:00	 Τηλεπωλήσεις

 ΣΑΒΒΑΤΟ - ΚΥΡΙΑΚΗ
01:30	 Πάμε	Τσάρκα
02:30	 Όλο	Υγεία
03:30	 Άνθρωποι	(Ε)
04:00	 Πυξίδα	
05:00	 Imam	Baildi	(Ε)
06:00	 Εξ	Ιστορώ
07:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
08:00	 Τηλεπωλήσεις
14:00	 Δελτίο	Ειδήσεων
14:30 Engine Power
15:00	 Άνθρωποι	(Ε)
15:30	 Πάμε	Διακοπές	(Ε)	
16:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
17:30	 Meet	The	Chef	(Ε)
18:30	 Για	μια	
	 ομορφότερη	ζωή
19:30	 Κρυμμένοι		 	
	 Θησαυροί	(Ε)	
20:30	 Δελτίο	Ειδήσεων
21:30	 Ένα	Τραγούδι		 	
	 Ακόμα	
23:30	 Εξ-Ιστορώ
00:30	 Δελτίο	Ειδήσεων

info@enachannel.gr18 ΑΝΑΛΥΤΗΣMEDIA

ΔΕΥΤΕΡΑ – ΠΑΡΑΣΚΕΥΗ        

06:00-08:00	 Μουσικό	πρόγραμμα
08:00-10:00	 Πρωινός	Καφές	
	 	 με	τον	Απόστολο	Ατζεμιδάκη
10:00-11:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου
11:00-12:00	 Νίκος	Χατζηνικολάου	και	
	 	 Νίκος	Δελλατόλας
12:00-12:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
12:00-13:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
13:00-13:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
13:05-14:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
14:00-15:00	 Μαγκαζίνο
	 	 Γιάννης	Παπαδόπουλος
15:00-15:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
15:00-16:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
17:00-19:00	 Γιώργος	Γεωργίου
18:00-18:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
18:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-19:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
19:05-20:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
20:00-20:05	 Πεντάλεπτο	Δελτίο	Ειδήσεων
20:05-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα

ΣΑΒΒΑΤΟ – ΚΥΡΙΑΚΗ

06:00-10:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
10:00-12:00	 Πάνος	Αμυράς
12:00-15:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
15:00-16:00	 Δημήτρης	Μάρκου
16:00-19:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
19:00-22:00	 Real	Sports
22:00-06:00	 Μουσικό	Πρόγραμμα
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Εξοικονομώ Ανακαινίζω για Νέους
Νέο Πρόγραμμα Αναβάθμισης Κατοικιών

Τα νέα προγράμματα 
Εξοικονομώ έρχονται 
για να βοηθήσουν 

τους πολίτες να ανακαινί-
σουν και να αναβαθμίσουν 
ενεργειακά το σπίτι ή την 
επαγγελματική τους στέγη 
με επιδοτήσεις που φτά-
νουν έως και 90%. 
Η πλατφόρμα για την έντα-
ξη των αιτήσεων στο νέο 
πρόγραμμα Εξοικονομώ 
Ανακαινίζω για νέους άνοι-
ξε την Πέμπτη 18 Μαΐου 
και θα παραμείνει ανοιχτή 
έως και την Παρασκευή 15 
Σεπτεμβρίου 2023. 
Το πρόγραμμα στηρίζει την 
προσπάθεια των νέων από 
18 έως 39 ετών να δημι-
ουργήσουν ένα αξιοπρεπές 
και θερμικά άνετο σπίτι.
Ο συνολικός προϋπολογι-
σμός του προγράμματος 
είναι 300 εκατ. ευρώ, από 
το οποία τα 40 εκατ. ευρώ 
διατίθενται αποκλειστικά 
για τα ευάλωτα νοικοκυριά. 
Το «Εξοικονομώ – Ανακαι-
νίζω για Νέους» χωρίζε-
ται σε δύο ενότητες: Στην 
ενότητα «Εξοικονομώ» και 
στην ενότητα «Ανακαινί-
ζω».
Οι προϋποθέσεις ένταξης 
χωρίζονται κι αυτές σε δύο 

ενότητες. 
Έτσι, για να ενταχθεί μία 
κατοικία σκέλος «Εξοικο-
νομώ» χρειάζεται:
- Να δηλώνεται ως 
κύρια κατοικία.
- Να είναι νόμιμη.
- Να ηλεκτροδοτεί-
ται με μοναδικό αριθμό πα-
ροχής.
Στο πρόγραμμα εντάσσο-
νται οι νέοι με ημερομηνία 
γέννησης από 01/01/1984 
έως και 31/12/2005, με 
εμπράγματο δικαίωμα σε 
επιλέξιμη κατοικία και με 
δυνατότητα υποβολής 
μόνο μίας (1) αίτησης (για 
κάθε ΑΦΜ), σύμφωνα με 
τους όρους του προγράμ-
ματος.
Για να ενταχθεί μία κατοι-
κία σκέλος «Ανακαινίζω» 
χρειάζεται:
- Το ατομικό ή οι-
κογενειακό εισόδημα να 
είναι ίσο ή μικρότερο από 
20.000€.
- Να υπάρχει 
εμπράγματο δικαίωμα πλή-
ρους κυριότητας / επικαρ-
πίας σε ποσοστό 50%. 
- Η συνολική αξία 
της ακίνητης περιουσίας να 
μη ξεπερνάει τις 300.000€.
- Η συμμετοχή στο 

«Εξοικονομώ» αποτελεί 
προϋπόθεση για την αίτηση 
υπαγωγής στο «Ανακαινί-
ζω».
Πιο αναλυτικά στην ενότη-
τα «Εξοικονομώ»:
Ο επιλέξιμος προϋπολογι-
σμός είναι έως 22.500 € 
για παρεμβάσεις βελτίωσης 
ενεργειακής απόδοσης σε 
μονοκατοικίες και διαμερί-
σματα. 
Το ποσοστό επιδότησης κυ-
μαίνεται από 40% έως 75% 
ανάλογα με το εισόδημα 
του νέου, ενώ το υπόλοιπο 
ποσό μπορεί να καλυφθεί 
από άτοκο δάνειο.
Να σημειωθεί ότι δίνεται 
μπόνους 15% για πολύτε-
κνους.
Στην ενότητα «Ανακαινί-
ζω»:
Ο επιλέξιμος προϋπολογι-
σμός είναι έως 10.000 € 
για παρεμβάσεις ανακαίνι-
σης. 
Το ποσοστό επιδότησης 
εδώ είναι 30% για όλους, 
ανεξαρτήτως εισοδήμα-
τος, ενώ το υπόλοιπο ποσό 
μπορεί να καλυφθεί από 
χαμηλότοκο δάνειο έως 
7.000 ευρώ.
Οι εργασίες ενεργειακής 
αναβάθμισης, περιλαμβά-

νουν:
* Αντικατάσταση κουφωμά-
των
* Τοποθέτηση θερμομόνω-
σης
* Αναβάθμιση του συστή-
ματος θέρμανσης και ψύ-
ξης
* Τοποθέτηση μηχανικού 
αερισμού
* Τοποθέτηση κλιματιστι-
κών
* Ηλιακό θερμοσίφωνα 
* Συστήματα σκίασης
Οι εργασίες ανακαίνισης 
περιλαμβάνουν:
* Ανακαίνιση στους χώρους 
του μπάνιου και της κουζί-
νας.
* Αντικατάσταση ειδών 
υγιεινής, δαπέδων, πόρτας 
εισόδου και εσωτερικών 
θυρών.
* Αντικατάσταση και επι-
σκευή ηλεκτρολογικών και 
υδραυλικών εγκαταστά-
σεων, δομικών στοιχείων, 
πλακιδίων, χρωματισμών 
κ.α.
* Προμήθεια και τοποθέ-

τηση ενεργειακά αποδοτι-
κών οικιακών ηλεκτρικών 
συσκευών όπως ψυγείο, 
ψυγειοκαταψύκτη, κουζίνα, 
πλυντήριο ρούχων.

10 λόγοι για να επιλέξεις 
την Partners Esco για την 
ενεργειακή αναβάθμιση 
του ακινήτου σου! 
1. Εμπειρία 10 ετών 
σε περισσότερα από 700 
έργα ενεργειακής αναβάθ-
μισης
2. Άριστη γνώση του 
αντικειμένου
3. Πιστοποίηση και 
εγγύηση αποτελεσμάτων 
4. Υψηλής ποιότητας 
υλικά και μελέτες
5. Π ισ τοπο ιημένη 
εταιρεία για την κατασκευή 
Παθητικών Κτιρίων
6. Υποστήριξη του 
έργου από εξειδικευμένους 
μηχανικούς
7. Ακρίβεια στο συ-
ντονισμό όλων των εργασι-
ών και των εμπλεκόμενων 

συνεργείων
8. Δίκτυο συνεργα-
τών σε όλη την Ελλάδα
9. Απόλυτη αξιοπι-
στία και ευθύνη διεκπεραί-
ωσης του προγράμματος
10. Ε τ α ι ρ ε ί α 
ESCo (Energy Services 
Company) με εγγυημένη 
απόδοση μέσω υπογρα-
φής Σύμβασης Ενεργεια-
κής Απόδοσης (ΣΕΑ) και 
με χρήση μέτρων και υπη-
ρεσιών βελτίωσης ενεργει-
ακής αποδοτικότητας για 
την ανάληψη τεχνικών και 
οικονομικών κινδύνων, με 
σκοπό την επίτευξη των 
συμφωνημένων στόχων.
Η εταιρεία μας αναλαμβά-
νει όλη τη διαδικασία του 
προγράμματος, από την αρ-
χικό έλεγχο των εγγράφων 
σας έως και την ολοκλήρω-
ση του έργου. 

Καραγιαννίδου Φωτεινή
Υπεύθυνη μάρκετινγκ & 

επικοινωνίας MBA 
Partners Esco
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Μέχρι 22 ευρώ το στρέμμα επιπλέον ενίσχυση φέρνει το πριμ 
για τις μικρές εκμεταλλεύσεις

Υψηλές πιθανότητες συ-
γκεντρώνει το σενάριο 
να αυξηθεί η επιδότηση 
υπέρ μικρών αγροτών 
(αναδιανεμητική) μέσω 
των κονδυλίων που θα 
περισσέψουν από νέο 
πρασίνισμα και συνδε-
δεμένες, φτάνοντας το 
μέγιστο ποσό που προ-
βλέπεται στο στρατηγικό 
σχέδιο της ΚΑΠ.

Δηλαδή να φτάσει σε 
ποσό ύψους 17,3 ευρώ το 
στρέμμα για τις αροτραίες, 
14,5 ευρώ το στρέμμα για 
τις δενδρώδεις και 22,1 
ευρώ το στρέμμα για τα 
βοσκοτόπια. Οι λόγοι συνο-
ψίζονται στους εξής:

  Πρώτον: Για να επιτευ-
χθεί το μέγιστο ποσό στην 
αναδιανεμητική απαιτού-
νται μόλις 43,6 εκατ. ευρώ, 
ποσό το οποίο μπορούν να 
πάρουν οι αρμόδιες αρ-
χές από τα κονδύλια που 
θα περισσέψουν από συν-
δεδεμένες και νέο πρασί-
νισμα, χωρίς να απαιτείται 
τροποποίηση της ΚΑΠ (είναι 
κάτω από το 20% των κον-
δυλίων από το πρασίνισμα). 
Επίσης το ποσό αυτό δεν 
χρειάζεται να επιστρέψει σε 
πράσινες δράσεις.

  Δεύτερον: Η μεγιστο-
ποίηση της αναδιανεμη-
τικής βοηθά περισσότερο 
τις μικρές εκμεταλλεύσεις 
(υπολογίζονται σε 335.000 
ΑΦΜ) που είναι δύσκολο 
να ακολουθήσουν τις επι-
ταγές των πράσινων δρά-
σεων.

  Τρίτον: Η επιδότηση της 
αναδιανεμητικής πηγαίνει 
στο επιλέξιμο στρέμμα και 
όχι στα δικαιώματα όπου 
εμφανίζονται σημαντικές 
ανισότητες ακόμη.

  Τέταρτον: Το ποσό των 
43,6 εκατ. ευρώ αν πάει 
στη βασική, θα εξασφαλίσει 
περί το 1 ευρώ το στρέμμα 
επιπλέον στα δικαιώματα 
(στα βοσκοτόπια ακόμη λι-
γότερο), ενώ στην αναδια-
νεμητική η αύξηση κυμαί-
νεται από 3 έως 4,5 ευρώ 
το στρέμμα. Εδώ δηλαδή 
υπάρχει η επιλογή πολύ 
λίγα σε πολλούς, ή περισ-

σότερα σε λιγότερους.
  Πέμπτον: Η αύξηση της 
αναδιανεμητικής ενέχει 
σημαντικό μικρότερο διοι-
κητικό φόρτο σε σχέση με 
τις αλλαγές στις αξίες των 
δικαιωμάτων.

Το ζήτημα εδώ είναι πότε 
θα μπορέσει να γίνει αυτή 
η απορρόφηση από τα κον-
δύλια, το 2023 ή το 2024, 
κάτι το οποίο μένει να φα-
νεί.

Υπενθυμίζεται πως σύμφω-
να με την εφαρμοστική 
απόφαση της ΚΑΠ (ΦΕΚ 
3072/Β’/2023) οι δικαιού-
χοι ορίζονται με βάση τις 
εκτάσεις που θα δηλώσουν 
στο φετινό ΟΣΔΕ (βλ. πίνα-
κα). Το 32,3% των συνολι-
κών επιλέξιμων εκτάσεων 
της χώρας, θα ενταχθούν 
στην παρέμβαση της αναδι-
ανεμητικής ενίσχυσης, δη-
λαδή 335.870 εκμεταλλεύ-
σεις σύμφωνα με τα όσα 
αναφέρονται στο στρατηγι-
κό σχέδιο. 

Για την περίπτωση της αύ-
ξησης του ποσού της ανα-
διανεμητικής ενίσχυσης το 
κείμενο της νέας ΚΑΠ ανα-
φέρει:

«Εκτιμάται ότι για την περί-
οδο 2023-2027 η απόκλι-
ση από την μέση μοναδιαία 
τιμή θα κυμανθεί σε +25% 
λόγω πιθανής υπο-απορ-
ρόφησης στα οικολογικά 
σχήματα και σε άλλες πα-
ρεμβάσεις (π.χ. συνδεδεμέ-
νες ενισχύσεις), οπότε τα 
αντίστοιχα ποσά θα μπο-
ρούσαν να μεταφερθούν 
στη βασική εισοδηματική 
στήριξη για τη βιωσιμότη-
τα και στην αναδιανεμητική 
ενίσχυση, και -25% λόγω 
πιθανής αύξησης των δη-
λούμενων επιλέξιμων εκτά-
σεων».

Συνολικά 365,24 εκατ. 
ευρώ θα αλλάξουν χέρια 
από την κατάργηση των 
ιστορικών δικαιωμάτων

Η κατάργηση των ιστορι-
κών δικαιωμάτων στο τέ-
λος του 2026 εκτιμάται
ότι θα προκαλέσει μετα-
κίνηση πόρων βασικής 

ενίσχυσης μεταξύ των 
εκμεταλλεύσεων, ύψους 
365,24 εκατ. ευρώ ποσό 
που αντιστοιχεί στο 22,2% 

του συνόλου των ενισχύ-
σεων (1,648 δισ. ευρώ). 
Οι εκμεταλλεύσεις μικρού 
Οικονομικού Μεγέθους, με 
Τυπική Αξία Παραγωγής μι-
κρότερη των 16.500 ευρώ, 
θα υποστούν κυρίως την 
προαναφερόμενη μείωση 
των άμεσων ενισχύσεων 
(ήτοι μείωση 253 εκατ. 
ευρώ που θα εφαρμοσθεί 
σε 378.000 εκμεταλλεύ-
σεις), σύμφωνα με το Στρα-
τηγικό Σχέδιο της ΚΑΠ.

Εκτός της ενίσχυσης νεοει-
σερχόμενων κάτω των 40 
όσοι μπήκαν στη γεωργία 
με πάνω από 250 στρμ.

Για να είναι δικαιούχοι της 
ενίσχυσης των 7 ευρώ το 
στρέμμα οι νέοι αγρότες θα 
πρέπει να διαθέτουν εκμε-
τάλλευση φυσικής έκτασης 
έως
250 στρέμματα την ημε-
ρομηνία πρώτης συμμετο-
χής στην παρέμβαση. Την 
περίοδο 2023-2027 για 

την ενίσχυση νεοεισερχόμε-
νων αγροτών κάτω των 40 
ετών θα διατεθούν συνο-
λικά 140.000.000 ευρώ. 
Το ποσό αυτό αντιστοιχεί 
στο 2,64% των πιστώσεων 
που διατίθενται για άμεσες 
αποσυνδεδεμένες ενισχύ-
σεις και στο 1,87% που 
διατίθενται και άμεσες ενι-
σχύσεις. Αντιστοιχεί συγκε-
κριμένα σε 28 εκατ. ευρώ 
ανά έτος.

Γιώργος Κοντονής
Agronews

ΠΕΡΙΛΗΨΗ ΔΙΑΚΗΡΥΞΗΣ

ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΑΝΟΙΚΤΟΥ ΔΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ ΑΝΩ ΤΩΝ ΟΡΙΩΝ ΜΕ ΚΡΙΤΗΡΙΟ ΚΑΤΑΚΥΡΩΣΗΣ ΒΑΣΕΙ ΤΙΜΗΣ ΓΙΑ ΤΗΝ 
«Προμήθεια και εγκατάσταση ιατροτεχνολογικού και λοιπού εξοπλισμού για χρήση από 

το Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών του Γενικού Νοσοκομείου Καβάλας»

Αριθμός Διακήρυξης : 06/2023

Αριθμός Συστήματος Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. (Α/Α Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ) :188820,188831,188841,188849,188852. 
1. Αναθέτουσα Αρχή : ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΚΑΒΑΛΑΣ, ΑΓΙΟΣ ΣΙΛΑΣ, Τ.Κ. 65500, ΚΑΒΑΛΑ (Τηλ. 2513501925), κωδικός NUTS EL 515, 
URL: www.kavalahospital.gr, email: espa@kavalahospital.gr
2. Τρόπος λήψης τεχνικών προδιαγραφών, συμπληρωματικών εγγράφων και διακήρυξης: Η προκήρυξη και το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακή-
ρυξης καταχωρήθηκαν στο Κεντρικό Ηλεκτρονικό Μητρώο Δημοσίων Συμβάσεων (ΚΗΜΔΗΣ). Το πλήρες κείμενο της παρούσας Διακήρυξης καταχω-
ρήθηκε και στη διαδικτυακή πύλη του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.: http://www.promitheus.gov.gr, μέσω της οποίας θα διενεργηθεί ο διαγωνισμός, από την δικτυακή 
πλατφόρμα του ΚΗΜΔΗΣ και από το Πρόγραμμα ΔΙΑΥΓΕΙΑ. Η Διακήρυξη επίσης καταχωρήθηκε στο διαδίκτυο, στην ιστοσελίδα της αναθέτουσας αρ-
χής, στη διεύθυνση (URL): https://kavalahospital.gr/Supplies/promitheies/Τρεχων-ετος/Οικονομικο-Ετος-2023 Διευκρινίσεις και λοιπές πληροφορίες 
που αφορούν στην διακήρυξη θα παρέχονται μέσω Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.
3. Τύπος Αναθέτουσας αρχής και δραστηριότητα : Νοσοκομείο που ανήκει στην 4η Υγειονομική Περιφέρεια (ΥΠΕ) Μακεδονίας – Θράκης με κύρια 
δραστηριότητα της την Υγεία.
4. Κωδικός κύριου λεξιλογίου CPV : όπως φαίνεται παρακάτω.
5. Τόπος Εκτέλεσης/Παράδοσης : Γενικό Νοσοκομείο Καβάλας, NUTS EL515
6. Είδος σύμβασης : Αγαθά.
7. Αντικείμενο Σύμβασης : Προμήθεια και εγκατάσταση ιατροτεχνολογικού και λοιπού εξοπλισμού για χρήση από το Τμήμα Επειγόντων Περιστατικών 
(όπως αναφέρεται παρακάτω) για τις ανάγκες του Γενικού Νοσοκομείου Καβάλας
8. Φύση και ποσότητα ή αξία των ζητουμένων προϊόντων: Σύμφωνα με τις τεχνικές προδιαγραφές των ειδών που αναφέρονται στην διακήρυξη και την 
προϋπολογιζόμενη δαπάνη τους, όπως αυτή περιγράφεται παρακάτω.

9. Προϋπολογισμός της προμήθειας : Εκατόν πενήντα εννιά χιλιάδες και επτακόσια ευρώ (159.700,00€), πλέον του αναλογούντα ΦΠΑ ήτοι, τριάντα 
οκτώ χιλιάδες και τριακόσια είκοσι οκτώ ευρώ  (38.328,00 €).
10. Εναλλακτικές προσφορές : Στον διαγωνισμό δεν γίνονται δεκτές εναλλακτικές προσφορές.
11. Συνολική διάρκεια σύμβασης- δικαίωμα παράτασης :Ισχύουν τα αναφερόμενα στο άρθρο 6.1 της διακήρυξης.
12. Προϋποθέσεις συμμετοχής: Δικαίωμα συμμετοχής έχουν φυσικά ή νομικά πρόσωπα που πληρούν τις προϋποθέσεις του Άρθρου 2.2 και των ειδικών 
όρων της διακήρυξης.
13. Είδος Διαδικασίας Ανάθεσης : Ανοιχτός ηλεκτρονικός διαγωνισμός άνω των ορίων.
14. Διεύθυνση αποστολής προσφορών/Τρόπος υποβολής των προσφορών: Οι προσφορές υποβάλλονται από τους οικονομικούς φορείς ηλεκτρονικά, 
μέσω της διαδικτυακής πύλης http://www.promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ. Γίνονται δεκτές προσφορές για το ένα τμήμα – συστημικό αριθμό.
15. Κριτήρια Ανάθεσης της Σύμβασης : Η πλέον συμφέρουσα βάσει μόνο της τιμής.
16. Καταληκτική ημερομηνία και ώρα υποβολής προσφορών στο Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.: 03-07-2023, ώρα 23:59.
17. Ελάχιστη απαιτούμενη χρονική διάρκεια ισχύος της προσφοράς : Η προσφορά πρέπει να ισχύει για 360 ημέρες από την επομένη ημέρα διενέργειας 
του διαγωνισμού.
18. Όροι για την αποσφράγιση των προσφορών : Η αποσφράγιση του (υπό)φακέλου «Δικαιολογητικά Συμμετοχής – Τεχνική Προσφορά» και του (υπό)
φακέλου «Οικονομική Προσφορά» γίνεται την 07-07-2023 και ώρα 11:00 π.μ. και διενεργείται ηλεκτρονικά μέσω της διαδικτυακής πύλης http://www.
promitheus.gov.gr του Ε.Σ.Η.ΔΗ.Σ.
19. Γλώσσα που θα συνταχθούν οι προσφορές : Οι προσφορές, τα δικαιολογητικά συμμετοχής, οι τεχνικές και οικονομικές προσφορές και εν γένει όλα 
τα υποβαλλόμενα στο διαγωνισμό δικαιολογητικά, θα είναι συνταγμένα επί ποινή αποκλεισμού στην Ελληνική Γλώσσα ή θα συνοδεύονται από επίσημη 
μετάφραση, (εκτός των προσπέκτους αλλοδαπών κατασκευαστικών οίκων των προσφερόμενων ειδών που αυτά και μόνο αυτά δύναται να είναι στην 
Αγγλική γλώσσα). Κατά τα λοιπά ισχύουν τα αναφερόμενα στο Άρθρο 2.1.4 και στους Ειδικούς Όρους των ειδών της διακήρυξης.
20. Τρόπος Χρηματοδότησης: Το κόστος θα καλυφθεί από συγχρηματοδότηση από το Ευρωπαϊκό Ταμείο Περιφερειακής Ανάπτυξης (Ε.Τ.Π.Α) κατά 85% 
και από Εθνικούς Πόρους κατά  15%.
21. Φορέας αρμόδιος για τις διαδικασίες προσφυγής: Αρχή Εξέτασης Προδικαστικών Προσφυγών, Αθήνα. Ισχύουν τα αναφερόμενα στο Άρθρο 3.4 της 
Διακήρυξης και στο Π. Δ. 39/4-5-2017.
22. Υποβολή προσφυγών : Σύμφωνα με το Άρθρο 3.4 της Διακήρυξης.
23. Η σύμβαση εμπίπτει στην Συμφωνία περί Δημοσίων Προμηθειών (ΣΔΣ) : Ναι.
24. Εγγύηση συμμετοχής στο διαγωνισμό: Εγγυητική επιστολή συμμετοχής ύψους δύο τοις εκατό (2%) επί της προϋπολογισθείσας αξίας του είδους 
για το οποίο υποβάλλεται προσφορά χωρίς να υπολογίζεται το ΦΠΑ.
25. Όροι εκτέλεσης της σύμβασης : Σύμφωνα με το άρθρο 4 της διακήρυξης. Για την υπογραφή της σύμβασης απαιτείται η παροχή εγγύησης καλής 
εκτέλεσης, σύμφωνα με το άρθρο 72 παρ. 1 β) του ν. 4412/2016, το ύψος της οποίας ανέρχεται σε ποσοστό 4% επί της αξίας της σύμβασης, εκτός 
ΦΠΑ, και κατατίθεται πριν ή κατά την υπογραφή της σύμβασης.

Ο ΔΙΟΙΚΗΤΗΣ 
ΤΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΒΑΛΑΣ

Αχιλλεύς Γερόπουλος

 

 
ΠΕΡΙΓΡΑΦΗ ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΥ 

 
CPV 

 
ΣΥΣΤΗΜ/ΚΟΣ 

ΑΡΙΘΜΟΣ 

 
ΤΕΜ 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΘΕΙΣΑ 
ΔΑΠΑΝΗ ΜΗ 

ΣΥΜΠΕΡΙΛ/ΝΟΥ ΤΟΥ 
ΦΠΑ 24% (€) 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΘΕΙΣΑ 
ΔΑΠΑΝΗ 

ΣΥΜΠΕΡΙΛ/ΝΟΥ 
ΤΟΥ ΦΠΑ 24% (€) 

ΈΓΧΡΩΜΟΣ ΦΟΡΗΤΟΣ ΨΗΦΙΑΚΟΣ ΥΠΕΡΗΧΟΤΟΜΟΓΡΑΦΟΣ. (ΠΛΗΡΗΣ ΓΙΑ ΧΡΗΣΗ 
Τ.Ε.Π.) 33112000-8 188820 1 30.500,00 € 37.820,00 € 

ΠΛΗΡΕΣ ΣΥΣΤΗΜΑ ΔΕΚΑ ΜΟΝΙΤΟΡΣ ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗΣ ΖΩΤΙΚΩΝ ΠΑΡΑΜΕΤΡΩΝ & 
ΚΕΝΤΡΙΚΟΣ ΣΤΑΘΜΟΣ. (ΤΟ ΣΥΣΤΗΜΑ ΝΑ ΕΙΝΑΙ ΕΠΕΚΤΑΣΙΜΟ & ΠΕΡΙΛΑΜΒΑΝΕΙ 

ΟΘΟΝΕΣ ΠΑΡΑΚΟΛΟΥΘΗΣΗΣ, ΕΚΤΥΠΩΤΙΚΑ ΣΥΣΤΗΜΑΤΑ κ.τ.λ. ) 
33195000-3 188831 1 64.500,00 € 79.980,00 € 

ΦΟΡΗΤΟΣ ΑΠΙΝΙΔΩΤΗΣ ECG/ΜΟΝΙΤΟΡ. (ΠΛΗΡΗΣ ΓΙΑ ΧΡΗΣΗ Τ.Ε.Π.) 33182100-0 188841 1 9.000,00 € 11.160,00 € 

ΦΟΡΕΙΑ ΤΡΟΧΗΛΑΤΑ ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ ΑΣΘΕΝΩΝ. (ΒΑΡΕΩΣ ΤΥΠΟΥ ΓΙΑ ΧΡΗΣΗ Τ.Ε.Π.) 33192160-1 188849 9 38.700,00 € 47.988,00 € 

ΦΟΡΗΤΟ ΜΟΝΙΤΟΡ (ΠΛΗΡΕΣ ΓΙΑ ΧΡΗΣΗ Τ.Ε.Π.) 33195000-3 188852 1 17.000,00 € 21.080,00 € 
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Οι παραπάνω καταχωρήσεις δεν αποτελούν διαφημιστικό προϊόν αλλά ενημέρωση των αναγνωστών
ΕΜΦΑΝΙΖΟΝΤΑΙ ΤΑ ΔΡΟΜΟΛΟΓΙΑ ΜΕΧΡΙ ΤΗΝ ΗΜΕΡΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΤΗΣ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑΣ
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Φιλελλήνων 2, 65302 Καβάλα | Τηλ.: 2511 104 227 | E-mail: info@bee-project.gr | www.bee-realestate.gr

  Πληροφορίες
Το γραφείο και οι συνεργάτες της Bee Project, δραστηριοποιούνται στον χώρο του real estate στην πόλη και στον νομό Καβάλας. Αποτελεί νέο μέλος της μεγάλης αλυσίδας της 
Bee Real Estate κι έχει στόχο να δημιουργήσει ένα ποιοτικό χαρτοφυλάκιο επιλεγμένων ακινήτων προς διάθεση.

Σήμερα το δίκτυο μας, ξεπερνά τα στενά όρια των μεσιτικών γραφείων προσφέροντας ένα σύνολο υπηρεσιών, καλύπτοντας όλες τις πιθανές ανάγκες των πελατών του σε ότι 
αφορά στην διαχείριση της ακίνητης περιουσίας τους. Η Bee Project ,στοχεύει να κατακτήσει σύντομα μία περίοπτη θέση στην αγορά παρέχοντας υπηρεσίες υψηλού επιπέδου στο 
πελατολόγιό της. Ο σεβασμός προς τους συνεργάτες και προς τους πελάτες μας, είναι μία αξία που μας διέπει.

Το όραμα της Bee Project , είναι να γίνει το αποτελεσματικότερο γραφείο, επενδύοντας σε ένα δίκαιο WIN/WIN , σύστημα κτηματομεσιτικών υπηρεσιών .

Η επαγγελματική επάρκεια των συνεργατών σε συνδυασμό με την συνέπεια και το ήθος , αποτελούν τα εχέγγυα που διαχωρίζουν το γραφείο μας από τον ανταγωνισμό.

bee-realestate.gr

Χαρακτηριστικά
176 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
2 Μπάνια
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 3
Επίπεδα: 2
WC: 2
Θέρμανση : Κλιματισμός
Έτος Κατασκευής : 2021

Μεζονέτα
Βύρωνας (Καβάλα)
250.000 € 1.420 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-46

Χαρακτηριστικά
87 τ.μ.
2 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
Θέρμανση :
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
135.000€ 1.552/τ.μ. Κωδικός: 351002-29

Χαρακτηριστικά
126 τ.μ.
3 Υπνοδωμάτια
1 Μπάνιο
Parking

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 1
WC: 1
Θέρμανση : Άλλο
Έτος Κατασκευής : 2022

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
188.000€ 1.492/τ.μ. Κωδικός: 351001-5

Χαρακτηριστικά
85 τ.μ.
1 Μπάνιο

Ειδικά Χαρακτηριστικά
Όροφος: 5
WC: 1
Θέρμανση : ΑΝΤΛΙΑ ΘΕΡ-
ΜΟΤΗΤΑΣ
Έτος Κατασκευής : 1978
Έτος Ανακαίνισης : 2021

Διαμέρισμα
Δεξαμενή (Καβάλα)
180.000 € 2.118 €/τ.μ. Κωδικός: 351001-24

Διαμέρισμα, Δεξαμενή (Καβά-
λα), 270.000€ 2.523€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 107 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking. 
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-
σκευής : 2002

Κωδικός: 351001-28
___________________

Μονοκατοικία, Νέα Πέρα-
μος (Ελευθερές), 180.000€ 
1.314€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 137 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, Επίπεδα: 3, WC: 3, 
Θέρμανση: Κεντρική Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2017.

Κωδικός: 351001-32
 ___________________

Μεζονέτα, Καβάλα (Ν. Καβάλας)

250.000€ 1.773€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 141 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 5, Επίπεδα: 2, WC: 1, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2021.

Κωδικός: 351001-11
___________________

Διαμέρισμα, Αγ. Ιωάννης (Καβά-
λα), 70.000€ 660€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 106 τ.μ., 2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0.5, Θέρμανση: Κλιματι-
σμός, Έτος Ανακαίνισης: 2000.

Κωδικός: 351001-2038
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 1150.000€ 
1.643€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 70 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο, Έτος Κατα-

σκευής: 2009.
Κωδικός: 351001-49

___________________

Διαμέρισμα, Καλαμίτσα (Καβά-
λα), 340.000€ 2.125€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 160 τ.μ., 4 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 4, Επίπεδα: 2, WC: 2, 
Θέρμανση: Κλιματισμός, Έτος 
Κατασκευής: 2022.

Κωδικός: 351001-14
___________________

Διαμέρισμα, Αμυγδαλεώ-
νας (Φίλιπποι), 110.000€ 
1.183€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 93 τ.μ., 3 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 2,  WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-10
___________________

Γκαρσονιέρα, Αμυγδαλεώνας 
(Φίλιπποι), 33.000€ 971€/τ.μ..
Χαρακτηριστικά: 34τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1,  Θέρμανση: 
Κλιματισμός,  Έτος Κατασκευής: 
2021.

Κωδικός: 351001-9
___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 110.000€ 
2.037€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 54 τ.μ.,  1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: Όρο-
φος: 3, WC: 1,
Θέρμανση: Αυτόνομη Πετρέλαιο, 
Έτος Κατασκευής: 2019.

Κωδικός: 351001-34
___________________

Διαμέρισμα, Ποταμούδια (Κα-
βάλα) 47.000€ 922€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 51 τ.μ.,1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 

Όροφος: 0, Θέρμανση: Αυτόνομη 
Πετρέλαιο,  Έτος Κατασκευής: 
2007, Έτος Ανακαίνισης: 2021.
Κωδικός: 351001-60

___________________

Διαμέρισμα, Νέα Ηρακλί-
τσα (Ελευθερές), 145.000€ 
2.132€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 68 τ.μ.,  2 
Υπνοδωμάτια, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 3, WC: 1, Θέρμανση: 
Αυτόνομη Πετρέλαιο,  Έτος Κα-
τασκευής : 2019.

Κωδικός:  351001-35
 ____________________

Διαμέρισμα, Πύργος (Ελευθε-
ρές), 2.000.000€ 31.746€/τ.μ.
Χαρακτηριστικά: 63 τ.μ., 1 
Υπνοδωμάτιο, 1 Μπάνιο, Parking.
Ειδικά Χαρακτηριστικά: 
Όροφος: 0, WC: 1, Θέρμανση: 
Κλιματισμός, Έτος Κατασκευής: 
2019

Κωδικός: 351001-38

2511 104 227
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Καβάλα 
Άγρια δολοφονία 68χρονης – Εντοπίστηκε νεκρή κοντά στο 
ποιμνιοστάσιό της, αναζητείται ο δράστης

Σοκαρισμένη είναι η μικρή 
κοινωνία της τοπικής 
κοινότητας Ποδοχωρίου 
του δήμου Παγγαίου, 
δυτικά της Καβάλας, από 
το βίαιο θάνατο μιας 
68χρονης γυναίκας, η 
οποία βρέθηκε νεκρή το 
απόγευμα της Παρασκευής 
κοντά στο ποιμνιοστάσιό 
της.

Η ιατροδικαστική 

εξέταση που έγινε 
στη σορό της άτυχης 
γυναίκας, προκειμένου 
να διαπιστωθούν τα 
ακριβή αίτια του θανάτου 
της, έδειξε εκτεταμένες 
εσωτερικές κακώσεις 
που της προκάλεσε ο 
δολοφόνος της.

Μέχρι στιγμής οι έρευνες 
των αστυνομικών αρχών 
έχουν επικεντρωθεί σε 

πρόσωπα του συγγενικού 
περιβάλλοντος της νεκρής 
γυναίκας προκειμένου 
να βρεθεί ο δράστης. Η 
68χρονη γυναίκα που ήταν 
παντρεμένη αλλά δεν είχε 
παιδιά, σύμφωνα με τους 
συγχωριανούς της, ήταν 
ένας άνθρωπος ιδιαίτερα 
χαμηλών τόνων και πολύ 
αγαπητός στην κοινωνία 
του μικρού χωριού.

«Μάθαμε ότι την έψαχνε ο 
σύζυγός της και λίγη ώρα 
μετά βρέθηκε νεκρή κο-
ντά στο μαντρί», αναφέρει 
στο protothema.gr στενός 
συγγενής της 68χρονης 
γυναίκας, η οποία βρέθηκε 
δολοφονημένη το απόγευ-

μα της Παρασκευής, κοντά 
στο ποιμνιοστάσιό της που 
βρίσκεται στο Ποδοχώρι 
του δήμου Παγγαίου, δυτι-
κά της Καβάλας.

Από την νεκροψία – νεκρο-
τομή που διενεργήθηκε στη 

σορό της άτυχης γυναίκας, 
προκειμένου να διαπιστω-
θούν τα ακριβή αίτια του 
θανάτου της, προέκυψε 
ότι έφερε εκτεταμένες 
εσωτερικές κακώσεις και 
η αστυνομία αναζητά τον 
άνθρωπο που της αφαί-

ρεσε τη ζωή. Σύμφωνα τις 
ίδιες πληροφορίες, μετά τα 
ευρήματα της ιατροδικα-
στικής εξέτασης, οι Αρχές 
έχουν βάλει στο κάδρο των 
ερευνών και συλλέγουν 
καταθέσεις από πρόσωπα 
που βρίσκονται στο οικο-

γενειακό περιβάλλον του 
θύματος.

Όπως αναφέρει ο ανιψιός 
της 68χρονης, κάνεις δεν 
ξέρει ποιος και γιατί θα 
μπορούσε να δολοφονήσει 
την θεία του, αφού επρό-
κειτο για έναν πολύ ήσυχο 
και καλό άνθρωπο που δεν 
είχε προσωπικές διαφορές 
με κανέναν. Ο ίδιος κάνει 
λόγο για μία γυναίκα που, 
μαζί με τον σύζυγό της, 
ασχολούνταν με την κτη-
νοτροφία και είχαν περίπου 
δέκα ζώα που φρόντιζαν, 
ενώ το αντρόγυνο δεν είχε 
παιδιά.

«Το μαντρί βρίσκεται 400 
μέτρα από το σπίτι της και 
συνήθιζε να πηγαίνει κα-
θημερινά στα ζώα και να 
επιστρέφει το απόγευμα. 

Όταν την Παρασκευή πέρα-
σε η ώρα και δεν επέστρε-
ψε ξεκίνησε να την ψάχνει 
ο σύζυγός της. Μόλις την 
βρήκε κάλεσε για βοήθεια 
και βρέθηκε εκεί και ο ανι-
ψιός του. Δεν φαίνονταν 
τα χτυπήματα που έδειξε η 
ιατροδικαστική εξέταση», 
τονίζει ο συγγενής του θύ-
ματος, προσθέτοντας ότι 
όλοι θέλουν να μάθουν το 
συντομότερο ποιος μπορεί 
να σκότωσε την 68χρο-
νη, κάτι το οποίο έρευνα ή 
αστυνομία.

Σημειώνεται ότι, μέχρι στιγ-
μής, οι έρευνες των αστυ-
νομικών αρχών έχουν επι-
κεντρωθεί σε πρόσωπα του 
συγγενικού περιβάλλοντος 
της νεκρής γυναίκας προ-
κειμένου να βρεθεί ο δρά-
στης.

Καβάλα
«Δεν είχε διαφορές με κανέναν, δεν ξέρουμε ποιος την 
σκότωσε», λέει ο ανιψιός της 68χρονης

Προφυλακίστηκαν οι 5 
συνοριοφύλακες που 
κατηγορούνται για δια-
κίνηση μεταναστών

Για σύσταση εγκληματικής 
οργάνωσης και διευκόλυν-
ση παράνομων μετανα-
στών στη χώρα κρίθηκαν 
το απόγευμα του Σαββάτου 
3 Ιουνίου προφυλακιστέοι, 
μετά από μία μαραθώνια 
απολογία, που διήρκη-
σε πάνω από 9 ώρες, οι 5 
συνοριοφύλακες του ΤΣΦ 
Ισαακίου, οι οποίοι συνε-
λήφθησαν την περασμένη 
Δευτέρα.

Και οι πέντε, που παρουσι-
άστηκαν χθες στις 9.45 το 
πρωί ενώπιον του αρμόδι-
ου ανακριτή -μετά από δυο 
διαδοχικές προθεσμίες που 
πήραν την Τρίτη και χθες 
Παρασκευή για να απολο-
γηθούν- με τις κατηγορί-
ες που τους βαρύνουν και 
αφορούν αδικήματα διακί-
νησης μεταναστών στο ελ-
ληνικό έδαφος, αναμένεται 
να οδηγηθούν στις δικαστι-
κές φυλακές Κομοτηνής.

Όπως είναι γνωστό οι 5 

συνοριοφύλακες από το 
ΤΣΦ Ισαακίου Διδυμοτεί-
χου συνελήφθησαν το πρωί 
της περασμένης Δευτέρας 
από άνδρες της Υπηρεσίας 
Εσωτερικών Υποθέσεων 
Σωμάτων Ασφαλείας Βο-
ρείου Ελλάδος με αδική-
ματα: Διευκόλυνση εισόδου 
πολιτών Τρίτων Χωρών, 
διεύθυνση συγκρότηση 
και ένταξη σε εγκληματι-
κή οργάνωση, δωροληψία 
υπαλλήλου, κατάχρηση 
εξουσίας, μεταφορά από 
το εξωτερικό παράνομων 
πολιτών, παραβίαση υπηρε-
σιακού απορρήτου.

Ενδιαφέρον παρουσιάζει 
ο όγκος της δικογραφίας, 
που αριθμεί 2.500 σελίδες. 
Η απολογία των συνοριο-
φυλάκων, που με απόφαση 
της Ελληνικής Αστυνομίας 
τέθηκαν σε διαθεσιμότητα, 
έγινε ατομικά, παρουσία 
των συνηγόρων υπεράσπι-
σης. Από το πρωί, έξω από 
τα δικαστήρια βρίσκο-νταν 
οι στενοί συγγενείς τ ω ν 
συνοριοφυλακων, σύζυγοι 
και παιδιά, μαζί με φιλικά 
τους πρόσωπα.

Κάτι τρέχει στον Έβρο
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Ο παλαίμαχος ποδο-
σφαιριστής που έχει 
αγωνιστεί με τη φανέ-
λα του ΑΟΚ, φέρεται 
να έχει συμφωνήσει να 
αναλάβει την τεχνική 
ηγεσία της ομάδας

Το όνομα του Τίμου Καβα-
κά, το οποίο «ψιθυριζόταν» 
από την αρχή της εβδομά-
δας, άρχισε πλέον να «κυ-
κλοφορεί» στο διαδίκτυο 
και σε αθλητικά site της 
περιφέρειας, ως αυτό που 
θα ανακοινωθεί σε λίγες 
ημέρες και επίσημα ότι θα 
αναλάβει την τεχνική ηγε-
σία του ΑΟΚ στο επόμενο 
πρωτάθλημα της Γ’ Εθνι-
κής!

Η ανάρτηση της ιστοσε-
λίδας Sportstonoto.gr 

αναφέρει λακωνικά ότι «ο 
Τίμος Καβακάς θα είναι ο 
νέος προπονητής της Κα-
βάλας τη νέα αγωνιστική 
περίοδο σύμφωνα με απο-
κλειστικά πληροφορίες»!

Ο Τιμόθεος Καβάκας, έχει 
αγωνιστεί με τη φανέλα του 
ΑΟΚ στο τέλος της 10ετιας 
του ’90 (1996-1999) και 
μετά από μια χρονιά στο 
Λεωνίδιο (2000) έπαιξε 
για άλλες δύο περιόδους 
στην Καβάλα, ξεκίνησε την 
προπονητική του καριέρα 
το 2010 από τη Βέροια και 
από τότε έχει βρεθεί στους 
πάγκους περισσοτέρων από 
20 ομάδων της Β’ και της Γ’ 
Εθνικής κατηγορίας.

ΑΟ Καβάλα
«Κυκλοφόρησε» το όνομα του Τίμου Καβακά…

Το διήμερο (27-28/05) 
οι ακαδημίες του ΑΟΚ 
διοργάνωσαν το 8ο 
αναπτυξιακό τουρνουά 
«Χρήστος Μπάτσης»

Στους τουρνουά συμμετεί-
χαν περισσότεροι από 600 
αθλητές. 

Σχετική ανακοίνωση των 

ακαδημιών του ΑΟΚ ανα-
φέρει τα εξής: «Θα θέλαμε 
να ευχαριστήσουμε από 
καρδιάς για την ηλεκτρο-
νική διεξαγωγή του 8ου 

τουρνουά «Χρήστος Μπά-
τσης» όλες τις ομάδες, τους 
αθλητές, τους προπονητές 
που συμμετείχαν καθώς και 
τους γονείς τους. 

Χαιρόμαστε τόσο για την 
ανταπόκριση όλων των 
ομάδων όσο και για την 
ικανοποίησή τους για το 
επίπεδο της διοργάνωσης 
όπου έλαβαν μέρος περισ-
σότεροι από 600 αθλητές 
που αγωνίστηκαν για πρώ-
τη φορά σε 3 διαφορετικά 
γήπεδα (Βοηθητικό, Κω-
τσάλου, Δ.Σ.»Ανθή Καρα-
γιάννη».

Ευχαριστούμε θερμά τους 
προπονητές μας Τσέπα Βα-
σίλη, Μυλόθρο Στέφανο 
και Καραμάνη Δημήτρη , 
τον υπεύθυνο της Ακαδημί-
ας ποδοσφαίρου Τσιμτσίρη 
Κώστα, τον φροντιστή μας 
Κώστα Χατζηγεωργίου και 

τους Βασίλη & Μανώλη 
Εμμανουηλίδη, τους γονείς 
που και αυτοί ίδρωσαν τη 
φανέλα και βοήθησαν τα 
μέγιστα: Κατερίνα Σαλκάμη, 
Έλσα & Αικατερίνη Τσεκί-
ρογλου, Αναστασία Πο-
λύζου, Γιάννα Γιανακίδου, 
Παντελή Γιαβαζρογιάδη 
Μωφή, Παντελή Γιαβαζρο-
γάδη Μο. , Μαρία Κασάπη, 
Θεοδόση Καραμπελα. 

Σημαντικό ήταν και η προ-
σφορά όλων των χορηγών 
μας ώστε να καταφέρουμε 
να διατηρήσουμε υψηλό 
επίπεδο οργάνωσης και τις 
δυνατότητες μας στους μι-
κρούς αθλητές από την Κα, 
την Δράμα, την Ξάνθη, τις 
Σέρρες, την Θάσο ,την Θεσ-
σαλονίκη και την Ακαδημία 
ποδοσφαιρου Joga Bonito 
από την Αριδαία.

Ήταν πολλοί αυτοί που βο-

ήθησαν για ένα τόσο μεγά-
λο και δύσκολο τουρνουά, 
και σίγουρα ένας από αυ-
τούς ήταν και η πανταχού 
παρών Ευτυχία Θειόκα που 
εδώ και αρκετούς μήνες 
έχει προσφέρει τα μέγιστα 
με αγάπη και ανιδιοτέλεια 
στον Α.Ο.Καβάλα. 

Τέλος, ένα μεγάλο ευχα-
ριστώ για την υποστήριξη 
τους στην ΕΠΣ Καβάλας & 
τους διαιτητές που συμμε-
τείχαν στο τουρνουά, τον 
Ελληνικό Ερυθρό Σταυρό 
(παράρτημα Καβάλας) & 
τους Σαμαρείτες Καβάλας, 
τον συνδιοργανωτή Δήμο 
Καβάλα καθώς και τους 
αντιδημάρχους κ.Προμού-
σα, κ.Μουμτσάκη, κ. .Βα-
κιρτζή, καθώς και τον αντι-
περιφερειάρχη κ.Γάκη. Μια 
πόλη, μια ομάδα και μια 
τουρνουά ακαδημιών!

ΑΟ Καβάλα
Πάνω από 600 αθλητές στον 8ο τουρνουά «Χρήστος Μπάτσης»

Ανακοίνωση εξέδωσε το 
Βυζάντιο Κοκκινοχώμα-

τος μετά τη γενική συ-
νέλευση της Κυριακής 

(28/05)

Στη συνέλευση δεν παρευ-
ρέθηκε κανένα μέλος και 
σύμφωνα με το καταστατι-
κό πρέπει να επαναληφθεί 
σε δέκα μέρες. Υπάρχει 
αγωνία στο σύλλογο καθώς 
εάν δεν υπάρξει Διοικητικό 
Συμβούλιο κινδυνεύει να 
μην συμμετάσχει για πρώτη 
φορά στις τοπικές κατηγο-
ρίες.

Η ανακοίνωση του Βυζαντί-
ου αναφέρει τα εξής:

“Πλήρης απογοήτευση στην 
σημερινή Γενική Συνέλευση, 
καθώς δεν παραβρέθηκε 
κανένα μέλος.

Σύμφωνα με το καταστα-
τικό η διαδικασία επανα-
λαμβάνεται μετά από δέκα 
(10) ημέρες. Έως τότε, από 
μέρους μας θα γίνουν όλες 
οι ενέργειες (ατομικές προ-
σκλήσεις, αφισοκολλησεις), 
έτσι ώστε να βρεθεί λύση.

Εάν δεν υπάρξει ενδιαφέ-
ρον, ώστε να δημιουργη-
θεί Διοικητικό Συμβούλιο, 
τότε ο σύλλογος για πρώτη 

φορά στην ιστορία του, κιν-
δυνεύει με την μη συμμετο-
χή του στο τοπικό ερασιτε-
χνικό πρωτάθλημα.”

Βυζάντιο Κοκκινοχώματος 
Αγωνία για το μέλλον του συλλόγου
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Ο Γιαννιώτης προπο-
νητής αναλαμβάνει και 
επίσημα να καθοδηγήσει 
το Γυναικείο τμήμα της 
ομάδας στην Α2 Εθνι-
κή – Πέρσι ήταν βοηθός 
προπονητή στον ΠΑΣ 
Γιάννινα στην Α1 Εθνική

Ενας προπονητής που προ-
έρχεται από την Α1 Εθνικής, 
ως βοηθός, θα είναι αυτός 
που θα οδηγήσει την επό-
μενη αγωνιστική περίοδο 
στην Α2 Εθνική κατηγορία 
την ομάδα των Πανθήρων.

Πρόκειται για τον Αρίστιπ-
πο Χαντέλη, η συνεργασία 
του οποίου με τον  γυναι-
κείο σύλλογο μπάσκετ της 
Καβάλας ανακοινώθηκε το 
πρωί της Παρασκευής 2 
Ιουνίου!

Ο νέος τεχνικός της ομάδας 
προέρχεται από τα Γιάννινα, 
και μέχρι πρότινος ήταν βο-
ηθός προπονητή του Τζον 
Μαργαρίτη  τον ΠΑΣ Γιάννι-
να WBC, ενώ έχει κοουτσά-
ρει και ανδρικές ομάδες της 
Β’ Εθνικής.

Η ανακοίνωση των Πανθή-
ρων αναφέρει σχετικά:

«Ο Αρίστιππος Χαντέλης θα 
κάθεται στην άκρη του πά-
γκου των Πανθήρων για τη 
νέα σεζόν!

Ο Γιαννιώτης προπονητής 
αναλαμβάνει και επίσημα 
να καθοδηγήσει το Γυναι-
κείο τμήμα της ομάδας 
στην Α2 Εθνική κατηγορία 
Γυναικών κουβαλώντας 
στις αποσκευές του μια ση-
μαντική εμπειρία ως αθλη-
τής, ως Βοηθός Προπονη-
τή και ως Α’ Προπονητής 
στην ΕΣΚΑΒΔΕ και στην Β 
Εθνική σε αντρικά τμήματα 
(ΑΓΟ Φιλιππιάδας, IBC Ιω-
αννίνων). Η περσινή χρονιά 
τον βρήκε στην Α1 Εθνική 

κατηγορία Γυναικών στο 
πλευρό του Τζον Μαργαρί-
τη για λογαριασμό του ΠΑΣ 
Γιάννινα WBC.

Είναι Απόφοιτος της σχο-
λής Φιλοσοφίας Παιδαγω-
γικής και Ψυχολογίας του 
Πανεπιστημίου Ιωαννίνων 
και με παράλληλη επαγ-
γελματική δραστηριότητα 
στον χώρο του τουρισμού 
και του εμπορίου. Τον κα-
λωσορίζουμε στην μεγαλύ-
τερη γυναικεία μπασκετική 
οικογένεια της Καβάλας και 
του ευχόμαστε να έχει μία 
πετυχημένη και δημιουργι-
κή χρονιά»!

Καλό σας μήνα αγαπημένοι 
φίλοι αδελφικοί αναγνώ-
στες και μη, με την είσοδο 
απο την Πέμπτη του Ιούνη 
2023. Μαζί με τον Μάϊο 
που μας αποχαιρέτισε έλη-
ξε και το πρωτάθλημα της 
Α2 μπάσκετ ανδρών που 
φέτος είχε και μία καινοτο-
μία.

Την πόλη μας πάντως την 
διακατέχει η πίκρα του 
υποβιβασμού της τοπικής 
Ένωσης που κατέλαβε την 
τελευταία θέση 16η. Μαζί 
της υποβιβάστηκε  και η νε-
οφύτευση για φέτος Φ.Ε.Α 
Αθηνών ο Α.Ο Αγρινίου και 
ο Αίαντας Ευόσμου Θεσ/
νικης.

Οι δύο τελευταίοι μετά 
τα πλέι άουτ που έδωσαν. 
Σώθηκαν οι Χ.Τρικούπης 
Μεσολογγίου και ο Αμύ-
ντας Αθηνών. Ο Γ.Σ.Ε της 
κωμόπολης της Ελευθε-
ρούπολης μπήκε στην ομά-
δα αλλά αποκλείστηκε στα 
πλέυ-οφφς απο τον Τρίτω-
να. Ακολούθησε για πρώτη 
φορά φέτος (να η καινοτο-
μία που σας έλεγα), το φάι-

ναλ φορ των 4 πρωτών.

Ήτοι των ζευγαριών ψυχι-
κού Τρίτωνα 77-79 το απο-
τέλεσμα και ΑΜΑΡΟΥΣΙΟΥ- 
ΠΑΝΕΡΥΘΡΑΙΚΟΥ 80-68 το 
αποτέλεσμα. Οι δύο νικητές 
που ουσιαστικά στην Α1 η 
Μπάσκετ Ληγκ έπαιξαν με-
ταξύ τους και η ηττημένοι 
για την 3η και 4η θέση επί-
σης.

Τα αποτέλεσματα: Τρίτω-
νας- Μαρούσι 73-66 και 
Ψυχικό- Πανερυθραϊκος 
79-61. Όλα τα παιχνίδια 
διήφθηνανκορυφάιοι διαι-
τητές της Α΄ οι περισσότε-
ροι διεθνής. Το θέαμα ηταν 
πολύ καλό και ίσως αντά-
ξιο ακόμη και της Α1 της 
πρώτης τάξης κατηγορίας. 
Σημαντικό οτι μεταδόθηκαν 
απ΄ευθείας όλα απο το κα-
ναλι μας “ΕΝΑ CHANNEL” 
Η καινοτομία ήταν οτι για 
πρώτη φορα δεν παίχτη-
καν οι θέσεις στα παιχνί-
δια μέσα και έξω και λοιπά 
αλλά σε φάιναλ φορ μια και 
έξω.

Το περίεργο είναι οτι αυτό 

το σημαντικό θέμα δεν 
αναφέρθηκε στην αρχική 
προκύρηξη. Μη τα ψάχνετε 
στην Ελλάδα ζούμε αρα…

Κάτι αλλο που άκουσα είναι 
την πορονομιακή κάρτα!!!

Τι είναι αυτή, ούτε ξέρω 
ούτε και θέλω να μάθω. 
Εκείνο που ξέρω είναι οτι 
σε κανένα κράτος του κό-
σμου δεν ανεβαίνουν κατη-
γορία με προνομιακές κάρ-
τες και “πράσινα άλογα” .

Δεν θα ασχοληθώ πολύ με 
αυτό το θέμα γιατι κατα την 
γνώμη μου (πάντα) στερεί-
ται σοβαρότητας. Αναρω-
τιέμαι ποιανού φαεινή ιδέα 
ήταν αυτή και πως δεν έμει-
ναν οι άλλοι συνεργάτες 
στήλες άλατος!!!

Πάνθηρες Καβάλας 
Νέος προπονητής ο Αρίστιππος Χαντέλης

Την Κυριακή που μας πέρασε – Τελείωσε η “ELITE LEAGUE” με 
τον Γ.Σ.Ε να μένει και την ένωση να υποβιβάζεται


